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Christus kwam naar de aarde om de Vader—
de Godfamilie—te openbaren. Hij kwam hier 
niet om Zichzelf bekend te maken, zoals deze 
wereld gelooft. Door dat bedrog begrijpt deze 
wereld Gods plan voor de mensheid niet. Ze 
bevinden zich in duisternis. En dat is ook het 
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De Woordvoerder 
van de Godfamilie

Waar beg i nt  het  Bijbe lverha a l? 
Niet, zoals de meesten zouden 
veronderstellen, met het eerste vers 

van de Bijbel: “In den beginne schiep God den hemel en 
de aarde” (Genesis 1:1). Het eerste vers van het evangelie 
van Johannes gaat over een tijd, lang voor elke menselijke 
waarneming, lang voor het universum, zelfs lang voor de 
engelen. “In den beginne was het Woord, en het Woord 
was bij God, en het Woord was God” (Johannes 1:1). 
Chronologisch gaat Johannes 1:1 aan Genesis 1:1 vooraf.

Waarom zou juist Johannes, van alle boeken uit de Bijbel, in 
het bijzonder de evangeliën dit verslag geven? Johannes schreef 
zijn evangelie lang na de andere drie—Mattheüs, Marcus en 
Lucas. Zo kon Hij ons dus veel meer diepte verschaffen.

Het evangelie van Johannes is de meest diepgaande van 
de vier, omdat hij—zoals de Bijbel onthult—een speciale 
relatie met Christus had. Hij bezat een dieper begrip van 
wie Christus in werkelijkheid was. En, omdat hij alle andere 
apostelen overleefde, had hij ook meer tijd om over deze 
boodschap te mediteren.
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Johannes is de enige bijbelse schrijver die over 
het Woord sprak. (Hij was ook de schrijver van 1, 
2 en 3 Johannes en van Openbaring. In 1 Johannes en 
Openbaring spreekt hij ook over “het Woord”.) Wat is de 
betekenis van “het Woord”? Wie is “het Woord”? Waarom 
was Johannes de enige evangelieschrijver die “het Woord” 
noemde?

H e t  o n t z ag w e k k e n d e  “ P l a n  B ”

“In den beginne was het Woord, en het Woord was bij God, 
en het Woord was God.” Hier gaat het over twee Wezens. 
God en het Woord. Zoals Herbert W. Armstrong duidelijk 
maakte in zijn meesterwerk Mysterie der Eeuwen, vormden 
deze twee één God—als één familie. Ze waren beiden God 
op dezelfde manier waarop twee leden van dezelfde familie 
allebei Smit zouden kunnen heten.

Dit ene vers vertelt het verhaal van een voorbijgegane 
eeuwigheid. Toen was er een “tijd” waarin alleen maar God 
en het Woord bestonden. Er was nog niets geschapen—nog 
niet één enkele engel.

Zou er in de hele Bijbel een nog krachtiger introductie 
kunnen staan? Johannes was een van de “zonen des donders” 
(zie Marcus 3:17), en wat een donderende inleiding op dit 
evangelie hebben we hier—één die de lezer mee terugneemt 
vóór het plan met de engelen, naar toen er alleen maar God 
en het Woord bestonden.

Waarom? Waarom gaat hij terug naar vòòr het plan met 
de engelen? Waarschijnlijk vanwege wat er met Lucifer en 
een derde van de engelen gebeurd was. Dat plan—we zouden 
het “Plan A” kunnen noemen—had gefaald. Lucifer, wiens 
naam letterlijk lichtbrenger betekent, bracht licht, maar toen 
gebeurde er iets tragisch. Hij raakte dat licht kwijt. God 
en het Woord hadden in alle eeuwigheid samen geleefd 
in eenheid en liefde. Nadat de engelen geschapen waren, 
kwamen Lucifer en een derde van de engelen in opstand. 
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En in het universum was er voor de eerste keer rebellie, 
verdeeldheid, en een gemis aan liefde.

God inspireerde Johannes niet om in Johannes 1:1 over 
die rebellie te spreken, omdat God nu nog een ander plan 
had—een beter plan!

De engelen die uitgezonden waren om de aarde te 
verfraaien en die zich dan gekwalificeerd zouden hebben 
om hetzelfde te doen met het gehele universum—faalden. 
Dus moest God nog een ander plan vaststellen. Hij had 
een “Plan B” voor het geval er zoiets als dit zou gebeuren. 
Plan B was in feite een familieplan. God had besloten, als 
Hij de engelen dat werk niet zou kunnen laten doen, dat Hij 
Zichzelf in de mens zou herscheppen en zo een familie, een 
gezin, vormen.

Dit was een plan waarvan de mensheid alleen deel zou 
kunnen uitmaken! Het werd Lucifer en de engelen niet 
aangeboden. Mensen worden nu uitgenodigd in Gods gezin!

Maar Plan B hield een geweldig risico in! Nu liep God 
de kans het Woord te verliezen, die later Zijn Zoon werd 
na verwekking in de maagd Maria. Het Woord zou Zich 
moeten ontdoen van Zijn eeuwige heerlijkheid en een 
volmaakt leven moeten leiden, als een sterfelijk, menselijk 
wezen, om Zich te kwalificeren als het smetteloze offerlam 
om de geweldige prijs voor de zonden van de hele mensheid 
te betalen (Johannes 1:14). En wat als het Woord nu eens zou 
zondigen? Zijn dood zou dan alleen voor Zijn eigen zonden 
betalen en het zou niet mogelijk zijn Hem op te wekken. Dan 
zou er slechts één God overblijven en geen Heiland—geen 
familie, geen toekomst voor de mensheid!

Dat zou wel eens de reden kunnen zijn waarom God 
het tot Plan B gemaakt had—omdat het zo risicovol was! 
Stelt u zich eens voor dat God, Hij die de Vader werd, voor 
alle eeuwigheid alleen zou zijn in het uitgestrekte heelal—
natuurlijk met twee derde van de engelen, maar niettemin 
zonder het Woord, Zijn enige eeuwige metgezel. Alleen God 
en het Woord hebben geen begin van dagen.
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Gelukkig is dat niet gebeurd. Het Woord, Jezus Christus, 
kwam naar de aarde en slaagde.

V o o r  H e t  B e g i n

“In den beginne was het Woord, en het Woord was bij God, 
en het Woord was God.” Wat gebeurde er met God en het 
Woord voor dat zij de engelen en het universum schiepen? 
Dat is een goede vraag en een die God Zelf in de Bijbel 
beantwoordt. Wij weten alles over het geheimenis van 
God en de Bijbel, zoals dat ontsloten wordt in Mysterie der 
Eeuwen. Maar wat kunnen we zeggen over het mysterie voor 
de eeuwen?

Deze kennis zal ongetwijfeld geopenbaard worden nadat 
mensen in Gods familie geboren zijn als geestelijke wezens. 
Er is nog veel dat we niet weten. Het windt je op als je 
daaraan denkt. Johannes komt dichterbij het antwoord 
dan welke andere bijbelschrijver ook. Denk hier eens over: 
Misschien gaf God hem een glimp van hoe het was vanwege 
zijn speciale relatie met Christus. Grote dingen gebeuren er 
wanneer u dicht bij God leeft. God wil dat soort relatie met 
ons allemaal.

Hoeveel wist Johannes? Hoeveel heeft Christus hem 
verteld, toen hij tot hem sprak? Christus zei dat Hij Johannes 
op een speciale manier liefhad—hij was “de discipel die 
Jezus lief had.” (Johannes  13:23; 20:2;  21:7,  20). Niet dat 
Christus hem meer dan de anderen liefhad, maar misschien 
kon Hij met hem over diepgaander onderwerpen spreken, 
dan Hij dat met de anderen kon. Vraagt u zich af waarom de 
andere evangelieschrijvers niet over “het Woord” schreven?

Johannes zegt: “In den beginne.” We moeten onze 
aandacht richten op deze lange tijd voor Genesis 1:1. Zelfs 
dan is de uitdrukking “in den beginne” niet gepast. Voor 
ons is het juist. God heeft geen begin. Hij bewoont de 
eeuwigheid (Jesaja 57:15). Dat betekent dat er geen tijd was—
als u dat kunt begrijpen!
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Waarom moeten wij trachten deze begrippen te vatten? 
Wel, als we eeuwige goddelijke wezens zullen worden, dan 
zullen we over de eeuwigheid moeten denken! U moet Gods 
perspectief bezitten; God denkt niet zo over de tijd als wij (2 
Petrus 3:8). God prepareert ons door de openingsverklaring 
van Johannes 1:1, om in termen van een eeuwigheid te 
denken! Wat moeten we een inspirerende diepte proberen te 
bevatten!

H e t  w o o r d — d e  l o g o s

In den “beginne” was het Woord—het Griekse woord is 
Logos, wat Woordvoerder betekent. De Logos is de 
Woordvoerder van de Godheid. Daarom kwam Hij naar 
de aarde met een boodschap. Het eerste hoofdstuk van 
Johannes maakt dat overduidelijk helder. Hoeveel mensen 
begrijpen dat echter?

Probeer alstublieft dit te begrijpen: De zin “het Woord 
was bij God” verwijst niet naar plaats of ruimte; het 
betekent dat Hij geestelijk met Hem was. Hij was bij Hem 
in eensgezindheid. Hij was voor alle eeuwigheid aan God 
onderworpen. Hij gaf het voorbeeld voor alle mensen hoe zich 
te onderwerpen aan degene die nu de Vader genoemd wordt!

We begrijpen nu dat er twee wezens waren, maar 
één absolute Godheid. Twee wezens, waarvan de ene 
onderworpen was aan de ander. In alle eeuwigheid heeft het 
zo gewerkt. God wenste toen deze manier van leven uit te 
bouwen door andere geestelijke wezens daarbij te betrekken.

Dus schiep God de engelen en schonk hen een 
gelegenheid om een verbazingwekkend wonderlijk werk te 
doen. Maar een derde van de engelen rebelleerde. Lucifer 
en zijn engelen verklaarden hun Schepper de oorlog (Jesaja 
14:12-14; Openbaring 12:3-4). Zoiets was nog nooit eerder 
geschied!

Satan geloofde werkelijk, dat hij een andere weg 
dan Gods weg succesvol kon maken—dat hij op de een 
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of andere manier tegen God in opstand kon komen en 
zijn werk van competitie kon doen slagen. Kijk naar de 
resultaten in Genesis 1:2: “De aarde nu was woest en ledig, 
en duisternis lag op de vloed, en de Geest Gods zweefde 
over de wateren.”—verwoesting! De andere twee derden 
van de engelen waren van die verwoesting getuige en 
konden aan de vruchten van Lucifers opstand zien dat zijn 
weg niet werkte.

Ook wij moeten deze lessen leren! Vergelijk dat eens met 
wat er vandaag in Gods Kerk gebeurt. Velen zijn Laodicees, 
of lauw, geworden en dat werkt niet. Zij zouden dat moeten 
weten. Hun was geleerd dat het niet zou werken, maar de 
meesten van hen geloven dat niet. Het bewijs ligt overal om 
hen heen—ze kunnen het werk van God niet doen, omdat ze 
in staat van rebellie verkeren.

Ondanks de opstand van de engelen wilde God nog 
steeds Zijn schitterende levenswijze uitbreiden. God zag 
dat de engelen niet in staat waren om deze aarde en het 
universum te besturen. De enige manier om dat doel te 
bereiken was voor God om Zichzelf in de mens te 
herscheppen. Nadat Lucifer Gods tegenstander geworden 
was, kwam God in menselijke gestalte en sprak tot Johannes 
en de andere discipelen over de Vader en de Zoon. Het 
was niet langer meer God en het Woord, hoewel zij ook 
nog steeds deze rollen vervullen. De Zoon is nog steeds 
de Woordvoerder. Het is echter nu een Vader-Zoon 
verwantschap—een familie relatie!

Waarom deze verandering? Waarom zou God willen dat 
we in familieverband over Hem dachten? Niet alleen als God, 
maar als Vader en Zoon? De reden, zoals u door dit hele 
boek heen zult zien, is diep: Het is omdat Hij nu Zijn familie 
openstelt voor menselijke wezens!

Dit is zeer diepgaand en u zult zich werkelijk moeten 
concentreren om deze ongelooflijke waarheid te begrijpen!

De engelen hebben nooit de gelegenheid gekregen om 
leden van de Godfamilie te worden. Zoals het in Hebreeën 1 
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staat, God heeft nooit de engelen Zijn zonen genoemd. Maar 
als Hij naar de mens verwijst, gebruikt Hij termen als Vader, 
Zoon, familie, kinderen, zonen Gods, bruid van Christus. Dit 
is zo opzienbarend nieuw en prachtig!

Denk eens na over deze gelegenheid! God en het 
Woord werden Vader en Zoon—en de Familie van God 
staat nu open voor de gehele mensheid! Dat is iets wat, 
zonder Gods hulp, onmogelijk is in te denken! Het is te 
ontzagwekkend, te wonderbaarlijk om te begrijpen, tenzij 
God u helpt.

Johannes gebruikt het Woord  v ier keer in zijn 
geschriften: Johannes 1:1 en 14; 1 Johannes 1:1; Openbaring 
19:13. Kijk eens naar de drie overblijvende verzen.

d e  l o g o s  V l e e s  g e m a a k t

Johannes begreep wat een wonderbaar iets er in Christus’ 
leven was gebeurd; hij was vol ontzag. Johannes 1:14 zegt: 

“Het Woord is vlees geworden en het heeft onder ons 
gewoond en wij hebben zijn heerlijkheid aanschouwd, een 
heerlijkheid als van de eniggeborene des Vaders, vol van 
genade en waarheid.” Het Woord was de enige God die 
ooit naar de aarde kwam, door God in een vrouw verwekt 
werd en als een mensenkind geboren werd. Er was een tijd 
in de Godheid dat het Woord er niet was—Hij ging om 
een enkele cel te worden in een vrouw, later een foetus, en 
daarna een kind!

God, degene die de Vader werd, schiep ons door 
het Woord (Efeziërs 3:9—Statenvertaling; Johannes 1:3). 
Eén van deze onsterfelijke wezens gaf al deze macht op! 
Waarom? Uit liefde voor een gezin, zelfs wanneer dat 
betekende alles op het spel te zetten.

Dit was het waarom Johannes hier zo’n ontzag voor had. 
U kunt dit begrip niet peilen tenzij u heel veel bidt. Als u 
dit visioen niet begrijpt, bent u geestelijk in moeilijkheden. 
Daarom is er momenteel een Laodicea Kerk. Openbaring 
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3:20 toont aan dat leden van Gods eigen Kerk in deze 
eindtijd periode deze visie verloren hebben—de familievisie. 
Zij denken niet meer aan het Woord, ook denken ze niet meer 
aan wat Hij voor hen deed en aan hoeveel God van hen houdt.

k l e e d  i n  B l o e d  g e V e r f d

Let eens op Openbaring 19:13. “En Hij was bekleed met een 
kleed, dat in bloed geverfd was, en zijn naam is genoemd: 
het Woord Gods.” Het Woord kwam naar de aarde en 
woonde onder de mensen, en de mensen brachten Hem ter 
dood.

Natuurlijk had Hij het zo gepland. Hij was de Schepper 
van de hele mensheid, en aangezien het leven van de 
Schepper meer waard is dan van Zijn hele schepping, kon 
zijn dood de straf betalen voor de zonden van de hele 
mensheid, na hun bekering. Dat was er nodig om één, of 
een miljoen, of honderd miljard mensen in Gods familie te 
brengen! Er was geen andere weg. Er bestond een wet, en 
God moest sterven—niet een mens, niet een geit, niet een 
stier, zoals Hebreeën 10:1-4 zegt, maar God.

Realiseer u dat dit allemaal werd gedaan om het voor 
u mogelijk te maken een lid van Gods familie te worden! 
U zult dit nooit begrijpen, tenzij u er op uw knieën 
dikwijls over bidt en deze ongelooflijke waarheid grondig 
bestudeert—dat een God moest sterven om dit alles mogelijk 
te maken!

Dit grote Woord onderwierp Zich altijd aan God, in 
alle eeuwigheid. Dat is een ongeloof lijke waarheid. Nog 
opmerkelijker echter is het feit dat dit eeuwig volmaakte, 
luisterrijke Wezen voor u stierf.

Maar de ontzagwekkende diepte van dit Logos visioen 
eindigt niet met Zijn offer. Zie eens naar Openbaring 
19:7: “Laten wij blijde zijn en vreugde bedrijven en Hem 
de eer geven, want de bruiloft des Lams is gekomen en zijn 
vrouw heeft zich gereedgemaakt.” Zij die voor Christus’ 
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wederkomst in Gods Kerk geroepen zijn, hebben niet alleen 
al deze andere zegeningen, maar zij hebben ook de eer en 
de gelegenheid om de bruid van het Woord te zijn! Die God 
kwam en stierf, Zijn kleed was in bloed gedoopt, en nu gaat 
Hij hen huwen die de moed en de visie bezitten om te zien 
waar Hij vandaag mee bezig is.

Dit Woord, of Christus—degene die Zijn kleed in bloed 
doopte—is de schakel tussen de Vader en de mens! Zonder 
Hem zouden we geen toegang tot de Vader hebben, geen 
vergeving voor onze zonden, en niet op zekere dag, zoals 
Christus, opgewekt kunnen worden als eeuwige Goddelijke 
wezens in Gods familie. Maar door Hem, en door Zijn 
onpeilbare liefde jegens ons, Zijn schepping, is dat allemaal 
mogelijk. Dit is een speciaal soort liefde dat Johannes ons 
tracht te doen begrijpen.

Va n  d e n  B e g i n n e

De andere plaats waar Johannes het Woord noemt is 
in 1  Johannes  1:1. “Hetgeen was van den beginne, hetgeen 
wij gehoord hebben, hetgeen wij gezien hebben met onze 
eigen ogen, hetgeen wij aanschouwd hebben en onze 
handen getast hebben van het Woord des levens.” De vroege 
Nieuwtestamentische Kerk had Hem gezien, tegen Hem 
gepraat. Ze hadden Hem omhelsd, op de rug geklopt.

Johannes maakt duidelijk dat de man die zij als 
Christus kenden, het Woord—de Logos—was, Die van den 
beginne met God was! Hij neemt hen mee terug naar de 
eeuwige geschiedenis van de Woordvoerder. Johannes vroeg 
zich af hoe deze mensen in de eerste eeuw van Gods Kerk 
zich af konden wenden van dit grote Woord, terwijl Hij nog 
maar zo kort geleden bij hen geweest was! De meeste van 
deze mensen vielen af, omdat ze het niet wilden begrijpen. 
Tragisch!

Johannes schreef deze brief temidden van een 
afschuwelijke tijd. Hoogstwaarschijnlijk was hij op het 
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eiland Patmos, waarheen hij verbannen was. Terwijl hij 
daar gevangen zat waren sommige dienaren in opstand 
gekomen tegen wat hij leerde. Ze begonnen sommige gekke 
dingen te doen toen Johannes er niet bij was, omdat ze dit 
transcendente visioen kwijt geraakt waren. Degenen die 
vandaag in Gods Kerk zijn, hebben problemen ondervonden 
die een treffende gelijkenis vertonen. Johannes leefde in 
tijden die een type van deze laatste dagen waren. Daarom is 
het voor ons zo belangrijk dat we zijn geschriften grondig 
begrijpen.

Let eens op vers 2: “(het leven toch is geopenbaard en 
wij hebben gezien en getuigen en verkondigen u het eeuwige 
leven, dat bij de Vader was en aan ons geopenbaard is).” 
Johannes vroeg hen: realiseert u zich wel dat dit Woord 
dat wij kenden bij de Vader was en hier naar deze aarde 
gekomen is? Het was dat grote Wezen dat louter mens werd 
en Zijn kleed in bloed gedoopt had. Dat was het Woord! Dat 
was God in het vlees. Kunt u dat begrijpen?

De schakel tussen de Vader en u is dit Woord. Wij zijn 
allemaal zondaars (Romeinen 3:23; 5:12), en dus hebben wij 
allen Zijn bloed nodig om onze verschrikkelijke zonden te 
bedekken. Wat een daad van liefde van zijn kant! Hoe kunt 
u ooit de liefde van God beschrijven die Hij voor de mens 
heeft? Wat een plan!

“Hetgeen wij gezien en gehoord hebben, verkondigen wij 
ook u, opdat ook gij met ons gemeenschap zoudt hebben. 
En onze gemeenschap is met de Vader en met zijn Zoon 
Jezus Christus” (1 Johannes 1:3). Zij zagen Hem, zij hoorden 
Hem. Dat verklaarde Johannes En het was frustrerend voor 
Johannes, meer dan woorden kunnen zeggen, dat zovelen 
van hen het niet begrepen.

“Broeders! Ik schrijf u geen nieuw gebod, maar een oud 
gebod, dat gij van den beginne gehad hebt; dit oud gebod is 
het woord, dat gij van den beginne gehoord hebt” (1 Johannes 
2:7–Statenvertaling). Johannes bleef maar de uitdrukking 
‘van den beginne’ gebruiken als hij tot de Kerk van de eerste 
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eeuw schreef in een poging hen te laten zien waarvan ze deel 
uitmaakten.

God beloofde dat Hij Elia zou zenden om alles 
te herstellen (Mattheüs 17:10-11). Johannes de Doper 
vervulde die rol in type (vers  12,13), maar er was ook 
een eindtijd vervulling in het Filadelfia tijdperk van de 
Nieuwtestamentische Kerk van God (Openbaring 3:7-8). Als 
Johannes de uitdrukking ‘van den beginne’ gebruikte, sprak 
hij over de Logos. Wij moeten op dezelfde manier teruggaan 
tot de eindtijd Elia, die ons over de Logos onderwees! 
Niemand sprak zo over de Logos, zoals de heer Armstrong! 
Door hem hoorde heel Gods volk alles over het het begin van 
het Filadelfia tijdperk.

“Ik schrijf u, vaders, want gij kent Hem, die van den 
beginne is. Ik schrijf u, jongelingen, want gij hebt de boze 
overwonnen. Ik heb u geschreven, kinderen, want gij kent 
de Vader” (1  Johannes 2:13). Dit was het wat het hart van 
Johannes brak. Zij kenden het Woord dat mens geworden 
was. Zij wisten dit van den beginne—het van gedaante 
veranderde Woord, die zij hadden aangeraakt, waarmee zij 
gesproken en die zij liefgehad hadden. Maar toen begonnen 
zij van Zijn boodschap af te dwalen. Ze verloren het grote 
visioen van de Logos!

Vers 24: “Wat u betreft, wat gij van den beginne gehoord 
hebt, moet in u blijven. Indien in u blijft, wat gij van den 
beginne gehoord hebt, dan zult gij ook in de Zoon en in de 
Vader blijven.”

Dit is ook een profetie voor deze eindtijd. Wat we 
ook van den beginne gehoord hebben over onze roeping 
en bekering, moet in ons zijn. Wij worden ervoor 
verantwoordelijk gehouden, omdat we het van den beginne 
gehoord hebben, van de eindtijd Elia die alle dingen 
herstelde.

2 Johannes 5 zegt: “En nu vraag ik u, vrouwe, niet alsof 
ik u een nieuw gebod zou schrijven, maar hetgeen wij van 
den beginne gehad hebben: dat wij elkander liefhebben.” Ze 
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raakten wat ze van den beginne hadden kwijt. Het is erg 
gemakkelijk, en gewoon, niet trouw te blijven aan God en 
Zijn waarheid. De geschiedenis toont dat feit aan. Evenals 
vele profetieën over Gods volk in deze eindtijd.

Vers 6: “En dit is de liefde, dat wij naar zijn geboden 
wandelen. Dit is het gebod, gelijk gij het van den beginne 
gehoord hebt, dat gij daarin moet wandelen.” Johannes wijst 
hen herhaaldelijk terug naar de Logos. Hij vertelde hen van 
zijn ervaringen met de Logos. Hij pleitte emotioneel, omdat 
hij zoveel tijd besteedde met deze eeuwige God die in het 
vlees kwam. (Vraag, voor meer informatie, ons gratis boekje 
aan: From the Beginning.)

d i o t r e f e s

Zie eens naar wat Johannes in deze derde brief schreef; toen 
hij waarschijnlijk nog steeds op Patmos was: “Ik heb aan de 
gemeente een en ander geschreven; maar Diotrefes, die onder 
hen de eerste tracht te zijn, ontvangt ons niet. Daarom zal 
ik, als ik kom, herinneren aan zijn werken, die hij doet, daar 
hij met boze woorden tegen ons zwetst; en hiermede nog niet 
voldaan, ontvangt hij zelf de broeders niet en weerhoudt ook 
hen, die het wel willen doen, en hij werpt hen uit de gemeente” 
(3 Johannes 9-10).

Wat anders dan gevangenschap kon Johannes ervan 
weerhouden om zich persoonlijk met zo’n ernstige Kerkcrisis 
te bemoeien?

Is er iets dergelijks in deze eindtijd gebeurd? Jakobus, 
inderdaad! Er is een eindtijd Diotrefes die mensen uit Gods 
Kerk gooit. De meeste van Gods mensen in deze eindtijd 
keren zich van God af, omdat zij blindelings de verkeerde 
leiders gevolgd zijn. We moeten de Logos leren volgen en 
geen mens.

Paulus die met Johannes samenwerkte (zie Handelingen 
15), had een soortgelijk probleem. In Colossenzen 2 schreef 
hij aan de Colossenzen en de Laodiceërs tijdens het Efeziërs 
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tijdperk. De Laodiceërs, niet de Colossenzen, keerden zich af, 
net als in deze eindtijd. De Laodicese rebellie in de eerste eeuw 
is een type van de rebellie in de laatste eeuw. Laodiceïsme is 
in elk tijdperk dezelfde ziekte. Dat maakt de boeken die dit 
bespreken (Colossenzen, 1, 2 en 3 Johannes) profetisch!

Het Efeziërs t ijdperk ging voorbij (Openbaring 
2:1-7) en verloor haar eerste liefde en sommigen van hen 
werden Laodicees. Elk tijdperk heeft haar eigen grote 
zonde maar is ook schuldig aan de zonden van alle zeven 
tijdperken. Johannes had ook zijn Laodiceërs. Ze keerden 
zich gewoonweg van hem af—en van God en de Logos. Ze 
keerden zich af van de God die in het vlees kwam, Zijn kleed 
in bloed doopte voor hen en hen een positie als Zijn bruid 
aanbood! Zij keerden zich tot dingen, genoegens, vermaak 
en de begeerlijkheden van deze wereld. Dat verkozen zij 
boven wat de Logos hen bood! Wat een afschuwelijke, 
schandelijke zonde!

Sommige perioden in Gods Kerk zijn niet erg positief, in 
het bijzonder de eerste en laatste eeuwen.

De meesten van Gods volk hebben zich in deze eindtijd 
afgekeerd. Onze taak is dezelfde als die van Johannes: “dat 
wat wij gezien en gehoord hebben verkondigen wij ook u.” Als 
we deze diepe waarheid aangaande het Woord verstaan, dan 
zegt God dat we het maar beter kunnen verkondigen, of hun 
bloed zal op onze hoofden zijn! (Ezra 33).

“En deze dingen schrijven wij, opdat onze blijdschap 
volkomen zij” (1  Johannes 1:4). De naam Johannes betekent 

“God is genadig.” God is een genadig God. Hij is niet wreed 
zoals velen in deze wereld Hem zien. Hij wil dat we vol 
vreugde, echt gelukkig zijn. Dat zullen we zijn als we dit 
begrijpen. Dat is een garantie die God geeft.

e e n  f a m i l i e  s c H e P P e n

Wanneer man en vrouw een gezin stichten, dan brengt 
het hen emotioneel helemaal van hun stuk. Plotseling zien 
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zij een kindje uit de moeder komen en is daar leven! Een 
mensenleven dat er daarvoor niet was!

Toch zijn er ouders, die de natuurlijke genegenheid die 
God in ouders ontworpen heeft verloren hebben, en die 
hun eigen kinderen, hun eigen vlees en bloed, in de steek 
zullen laten! Jezus Christus doet juist het tegenovergestelde. 
Hij kwam en stierf voor al Gods zonen. Zover gaat Hij om 
kinderen te redden. Hoeveel menselijke wezens zijn er zo? 
Dat is een liefde die wij niet begrijpen, behalve als God 
die aan ons openbaart. Onze taak is het voorbeeld van het 
Woord te volgen (1 Petrus 2:21).

Het Woord vertegenwoordigt een groot visioen. Hij 
spreekt voor de Vader. Het Woord bezit een indrukwekkend 
record van nooit en te nimmer tegen God de Vader te 
rebelleren. Dat was de enige manier waarop Hij voor u kon 
sterven. Eén zonde, terwijl Hij op deze aarde was, en het 
zou voor Hem en voor ons voor altijd over geweest zijn! Het 
zou nooit mogelijk geweest zijn, als Hij niet zo volmaakt 
gehoorzaam aan God de Vader geweest was. Dat is het 
volmaakte voorbeeld dat we moeten streven na te volgen.

Denk eens aan Genesis 1:26. “En God zeide: Laat Ons 
mensen maken naar ons beeld, als onze gelijkenis.” We zien 
eruit als God, niet als dieren. God schiep de dieren naar de 
aard der dieren. De mens is geschapen naar de soort van 
God. We zien eruit als God in onze gelaatstrekken, en als we 
zoals Hij zullen worden, gelijk aan Zijn beeld—Zijn karakter. 
Hij wil dat we Zijn karakter zullen hebben. Dat is het soort 
zonen dat Hij wil.

Als een kind uit de baarmoeder komt, lijkt hij op zijn 
moeder en vader, omdat zij meegeholpen hebben bij het 
scheppen van hem, onder Gods zegen. Op dezelfde wijze zijn 
wij geschapen door het Woord en zien er daarom uit als onze 
Schepper, zelfs hoewel we in de verste verte niet aan Hem 
kunnen tippen in ons karakter.

Bovenop nog al deze andere fantastische zegeningen, 
zullen we met Hem trouwen—als we kunnen opstijgen 
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tot  het  k a ra k ter n iveau va n de  br u id .  Wat  een 
adembenemende eer!

De Logos, een lid van de Godheid, vergoot Zijn bloed 
voor ons. Nu biedt Hij de eerstelingen Zijn hand ten huwelijk 
aan! Hoe meer ik hierover denk, hoe meer ik geïnspireerd 
wordt om er nog meer over te willen weten. U kunt hier 
de rest van uw leven over mediteren en er nog steeds meer 
diepte in krijgen! Dit is echt de gezindheid van God die 
Johannes zo zeer de mensen probeerde te doen begrijpen. Ik 
hoop dat u nog heel wat meer zult denken en bidden over 
dit onderwerp. Als u dat doet zult u merken dat het veel 
inspiratie in uw leven zal brengen. Dat garandeer ik u!

d e  H e e r l i j k H e i d  Va n  H e t  w o o r d

Let eens op het gebed van Christus in de nacht voordat Hij 
gekruisigd werd: “En nu, verheerlijk Gij Mij, Vader, bij Uzelf 
met de heerlijkheid, die Ik bij U had, eer de wereld was” 
(Johannes 17:5). Welke heerlijkheid bezat Hij? Het Woord 
was bij God, en zij vochten niet, ze werkten samen en dat 
werkte volmaakt gedurende alle eeuwigheid. Alleen Gods 
liefde kan die eenheid en heerlijkheid bewerken. Wat een 
wonderlijke les en voorbeeld voor alle mensen. Christus wil 
dat wij diezelfde heerlijkheid bezitten.

Nogmaals, Johannes was de enige schrijver die dit 
gebed in de evangeliën te boek stelde. Is dat niet interessant? 
Misschien wist hij er meer over of hoorde hij er alleen maar 
meer van; misschien heeft Christus er persoonlijk tegenover 
hem meer over verklaard. Ik vermoed dat het iets te doen 
had met Johannes’ diepte van begrip. Hij was de leider 
niet—Petrus was over alle apostelen gesteld, maar hij moet 
zo hard en zo diepgaand hierover gestudeerd hebben, dat hij 
van God een diep begrip ervan gekregen had.

Waar andere evangeliën als basis starten met de geboorte 
van Christus, ging Johannes terug naar lange tijd daarvoor—
toen alleen God en het Woord er maar waren. Waarom, 
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vraag ik weer, inspireerde God Johannes om daar te beginnen? 
Vast en zeker omdat God wil dat we erover nadenken en de 
eeuwigheid begrijpen en eeuwige doelen hebben! Niets zal uw 
leven meer veranderen, dan dit begrip en dit visioen in uw 
geest te hebben! Het zal u doen opstaan en elke moeilijkheid, 
elke beproeving onder ogen doen zien, als u dit begrijpt 
vanuit Gods perspectief. Hoeveel denken wij als God? 
Filippenzen 2:5 zegt: “Laat die gezindheid bij u zijn die ook in 
Christus Jezus was”—dezelfde gezindheid!

Genesis 1:1 verwijst naar een stoffelijke schepping. Maar 
Johannes 1:1 spreekt van de geestelijke schepping. Wat er 
vandaag in de levens van de ware uitverkorenen plaatsvindt 
is een geestelijke schepping. God herschept Zichzelf. Dat 
gebeurt nu! Christus maakt Zijn bruid klaar.

d o o r  H e m  g e m a a k t

“Alle dingen zijn door Hetzelve gemaakt, en zonder Hetzelve 
is geen ding gemaakt, dat gemaakt is” (Johannes 1:3). God 
maakte het universum en Hij onderhoudt het. Als u een auto 
of een trein zou maken, dan zou er iets moeten zijn om hem te 
onderhouden, om hem aan het rijden te houden. Op dezelfde 
wijze is God de Onderhouder van het leven en van het heelal.

De zin “Alle dingen zijn door Hetzelve gemaakt” is een 
onnauwkeurige vertaling. Lange’s Commentaar vertaalt door 
met door middel van, zoals verschillende andere vertalingen 
ook doen. Dat verandert alles; het plaatst alles in perspectief. 

“Alle dingen zijn door middel van Hetzelve (het Woord of 
Christus) gemaakt.” Dat betekent dat er iemand aan de 
andere kant was. Christus is de schakel naar de Vader, die dit 
werk d.m.vers Hem doet.

Het Griekse woord voor door of door middel van is 
dia, wat we in het eerste deel van ons woord diameter 
terugvinden, en wat betekent “dwars door.” In de 
Companion Bible kunnen we lezen: “Dia regeert twee 
gevallen: 1) met de genitief heeft het de algemene betekenis 
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‘dwars door’ alsof er een oppervlak door een snijdende lijn in 
tweeën gedeeld wordt, of het duidt het doorgaan aan tussen 
het begin en het eind van zo’n actie.” Er is een wezen aan het 
andere eind—de Vader.

Lange heeft hierin een vrij goed inzicht (nadruk van 
mij): “De Zoon werkt nooit uit Zichzelf, maar altijd 
als de openbaarder van de Vader en de uitvoerder 
van Zijn wil.” Dat is een diep begrip en het is precies wat 
de Bijbel zegt. Dat is echter niet de boodschap die van de 
meeste religieuze mensen komt vandaag. Zelfs deze geleerde 
kon zien dat de meeste vertalers fout zaten met dit vers.

Efeziërs 3:9 (Statenvertaling) laat ook zien hoe God 
het universum schiep door Jezus Christus, het Woord. Dit 
werd alles gedaan door de Vader door middel van de Zoon, 
omdat—ik herhaal—de Zoon onderworpen is. Hij is nooit 
anders dan aan Zijn Vader onderworpen geweest. Hij is ons 
voorbeeld. Onze Echtgenoot wil dat Zijn vrouw net zo doet 
als Hij. Wat een roeping—wat een verantwoording!

H e t  l i c H t  d e r  m e n s e n

“In het Woord was leven en het leven was het licht der 
mensen” (Johannes 1:4). Psalm 36:9 zegt: “Want bij U is de 
bron des levens, in uw licht zien wij het licht.” Als u in Gods 
licht blijft, zult u het licht zien, en anderen zullen het licht in 
u zien. Dat licht kunnen we alleen hebben als we in de bron 
van het licht blijven.

Het Woord i s  d it  l icht .  “En het l icht schijnt 
[tegenwoordige tijd] in de duisternis en de duisternis heeft 
het niet gegrepen (begrepen—Statenvertaling)” (Johannes 
1:5). Het licht schijnt als iemand het werk van God doet. Door 
Gods eindtijd apostel, Herbert W. Armstrong, scheen het 
licht werkelijk. Door de Filadelfia Kerk van God blijft het 
heden schijnen. Het schijnt nog als wij ons deel doen.

Net zo als er energie en kracht nodig is om een 
elektrische lamp te laten schijnen, vergt het geestelijke 
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energie, de kracht van God en echte inspanning, om dit 
geestelijke licht in uw leven te laten schijnen! We weten ook 
dat we geroepen zijn om een licht voor de wereld te zijn.

Lucifer, die lichtbrenger  was voor deze wereld, 
veranderde in duisternis. Toen gebruikte hij al zijn energie 
en macht om deze wereld in duisternis te brengen. Zijn 
duistere invloed heeft de boventoon gevoerd door heel de 
menselijke geschiedenis heen. Christus—het licht—kwam 
hier regelrecht midden in. “En het licht schijnt in de 
duisternis en de duisternis heeft het niet begrepen.” Begrepen 
kan vertaald worden als overvallen, of gegrepen, zoals de 
NBG vertaling dat dan ook doet. Of zoals in Johannes 12:35: 

“… opdat de duisternis u niet overvalle …” De duisternis heeft 
Christus’ licht niet gegrepen. Als het licht in de duisternis 
schijnt—als wij Gods werk doen en Zijn licht in de wereld 
brengen—kan de duisternis ons niet grijpen.

Het brengen van Mysterie der Eeuwen aan het grootst 
mogelijke publiek is een belangrijke manier waarop we ons 
licht kunnen laten schijnen—of, indien nodig, er voor het 
gerecht om vechten om dat te kunnen doen. Als u daar uw 
hart in legt—dan zal de duisternis u niet grijpen—ja, het niet 
kunnen! Maar als u uw licht niet laat schijnen door dit werk 
te doen, dan wordt het licht overvallen door de duisternis.

Jezus Christus zei: “Mijn spijze is de wil te doen van 
Hem die Mij gezonden heeft, en zijn werk te volbrengen” 
(Johannes 4:34). Zo liet Hij Zijn licht schijnen. Het was 
Zijn vermaak de dingen te doen die de Vader gedaan 
wilde hebben. Dat is wat Hem groot maakte. Hij steunde 
Zijn Vader en gaf een voorbeeld aan Zijn bruid en aan de 
wereld.

Johannes 1:5 zegt dat het licht “schijnt” [tegenwoordige 
t ijd]. Lange’s  geef t a ls commentaar bij dit woord: 

“Tegenwoordig, geeft een voortdurende activiteit aan van het 
begin af tot nu toe.” Daniël noemde het werk van God het 
dagelijkse, of het gedurige. Dat is nu precies wat Johannes 1:5 
betekent. Wij moeten gedurig ons licht laten schijnen!
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Waar kwam dit licht vandaan? Het kwam van God 
door de Logos. Hoe werd het vuur, of het licht, aangestoken 
voor de Oud Testamentische offers, die werkelijk een type 
zijn van het geestelijke gedurige vandaag? Leviticus 9 geeft 
het antwoord: “Mozes nu en Aäron gingen in de tent der 
samenkomst, en toen zij er weer uitkwamen, zegenden zij 
het volk, en de heerlijkheid des Heren verscheen aan het 
gehele volk. En er ging vuur uit van de Here en dit verteerde 
op het altaar het brandoffer en de vetstukken; toen het volk 
dat zag, juichten allen en wierpen zich op hun aangezicht” 
(vers 23-24). Indrukwekkend! Dit vuur kwam van de hemel 
als een bliksemstraal en verteerde het offer!

Hoe nam dan dit geestelijke vuur vandaag een aanvang? 
Het werd gestart door de Logos—door God. Dat was het 
wat Johannes het volk vertelde. Jezus Christus, de Logos, zei 
dat hij Zijn Kerk zou bouwen (Mattheüs 16:18). Hij ontstak 
het Kerkvuur (nadat de Vader Zijn zonen riep of verwekte—
Johannes 6:44). Hij zei dat de poorten van de hel, of het graf, 
haar niet zouden overweldigen! Hij was hetzelfde Wezen, de 
Logos, die het vuur in Leviticus ontstak!

In de eindtijd zond Hij Elia om alles te herstellen. Hij 
ontstak een groot geestelijk vuur door alles door die man te 
herstellen. De grote tragedie is dat de meeste mensen niet 
geloven dat de Elia reeds gekomen is!

Wij hebben toegang tot alles—alle doctrines van God. 
Waar kwamen ze vandaan? Na het schrijven van Mysterie 
der Eeuwen zei de heer Armstrong dat hij voelde dat hij het 
boek niet schreef, maar dat hij zich als een schrijver voelde, 
terwijl God hem de gedachten in zijn geest goot. Waar 
kwamen die gedachten vandaan? Ze kwamen van God door 
de Logos! Hij was de oorsprong van dat boek. Hij was de 
oorsprong van die herstelde waarheden.

e e n  g e t u i g e  Va n  H e t  l i c H t

“Er trad een mens op, van God gezonden, wiens naam 
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was Johannes; deze kwam als getuige om van het licht te 
getuigen, opdat allen door hem geloven zouden” (Johannes 
1:6-7). Johannes de Dopers doel was een getuige te zijn.

Gods volk vandaag dient hetzelfde doel. Elke mens op 
aarde zal de boodschap van de Logos moeten ontvangen

Denk eraan dat Johannes “God is genadig” betekent! 
Het was God die Johannes de Doper zijn naam gaf (Lucas 
1:13). Wanneer wij zondigen, hoe genadig is God dan om 
die fouten te bedekken met het bloed van Christus en ons 
te vergeven. Hij wil dat we opstaan en verder gaan, de 
zonde achter ons latend en een betere getuige van het licht te 
worden!

Zo’n getuige zijn, kan krachtiger zijn dan prediken, want 
het is iemand die Christus in zich laat leven en daardoor het 
licht laat schijnen! Zo’n soort getuige was Johannes—“opdat 
alle mensen door hem zouden geloven.” Toch zal, hoewel 
sommigen het nog niet willen geloven, onze getuigenis een 
grotere uitwerking op mensen hebben. Dat is de sterkste 
boodschap van alle.

Het woord getuige wordt vandaag in de religie totaal 
misverstaan. Wat het echt betekent is dat de Logos werkelijk 
in je leeft—de gezindheid van Jezus Christus, het Woord, in 
je te hebben, zodat dit licht schijnt! Christus probeert dit 
licht in ons te krijgen—dit Woord in ons—zodat we allen 
een getuige zullen zijn, en we allen zoals de Logos zullen 
leven! Dat is het wat we moeten doen—als Christus leven 
toen Hij op de aarde was. Hij was volmaakt. Hij volgde het 
voorbeeld van Zijn Vader. Hij zei: “Wie Mij gezien heeft, die 
heeft de Vader gezien” (Johannes 14:9). Hij was een dader 
van de Tien Geboden en het geschreven Woord van God, de 
Bijbel. Hij praatte geen lege, stroperige woorden na over God 
liefhebben.

Als u een echtgenoot of echtgenote hebt die niet 
hetzelfde gelooft als u, kan uw voorbeeld een wonderbaar 
licht zijn en een dramatische invloed op het leven van 
die persoon hebben. De Bijbel zegt dat het hen zelfs kan 
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veranderen en hen in de Godfamilie brengen (1 Korintiërs 7:16; 
1 Petrus 3:1-2). Zo krachtig kan dit voorbeeld—dit licht—zijn!

“Hij was het licht niet, maar was om te getuigen van het 
licht. Het waarachtige licht, dat ieder mens verlicht, was 
komende in de wereld” (Johannes 1:8-9). Ieder mens die 
ooit geleefd heeft zal vroeger of later door dit Licht verlicht 
worden, of hij heeft geen toekomst; hij zal voor eeuwig de 
duisternis binnengaan. Er is geen andere hoop, geen andere 
manier van leven, geen ander licht. Er zal in alle eeuwigheid 
ook geen ander wezen.

“Hij was in de wereld, en de wereld is door Hem 
geworden, en de wereld heeft Hem niet gekend” (vers 10). 
Christus heeft de mensen geschapen, en de mensen hebben 
hun Schepper gedood. “Hij kwam tot het zijne, en de zijnen 
hebben Hem niet aangenomen” (vers 11). Zelfs de Joden die 
Hem herkend zouden moeten hebben aan de profetieën die 
Hij vervulde, verwierpen Hem.

Toch verdroeg Christus, voor een zeer groot doel, de 
afstraffing van misleide mensen. “Doch allen, die Hem 
aangenomen hebben, hun heeft Hij macht gegeven om 
kinderen (liever: zonen) Gods te worden, hun, die in zijn 
naam geloven; die niet uit bloed, noch uit de wil van 
het vlees, noch uit de wil van een man, doch uit God 
geboren zijn” (vers 12-13). Dat had allemaal ten doel om 
menselijke wezens, na berouw en bekering, in Gods eigen 
gezin te brengen!

In Johannes 3:16 staat er: “Want alzo lief heeft God 
de wereld gehad, dat Hij Zijn eniggeboren Zoon gegeven 
heeft …” U hebt dat vaak gehoord. God de Vader heeft deze 
wereld lief en Hij heeft u lief. Hij heeft ons allemaal lief 
en Hij heeft dat bewezen door Zijn eniggeboren Zoon, die 
ook God was, te geven. Door onze zonden hebben wij Hem 
vermoord. Er is iets goed mis met menselijke wezens. Als 
we erkennen dat wij hierbij behoren, en diep berouw hebben 
jegens God, dan zal Hij ons helpen om de zaak recht te 
zetten. Hij zal ons in liefde opvoeden als Zijn eigen kinderen.
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“Het Woord is vlees geworden en het heeft onder ons 
gewoond en wij hebben zijn heerlijkheid aanschouwd, een 
heerlijkheid als van de eniggeborene des Vaders, vol van 
genade en waarheid” (Johannes 1:14). Hij moest wel vol van 
genade en waarheid zijn anders had Hij de mensen niet 
toegestaan Hem zo te slaan dat Hij er niet meer uitzag als 
een mens, voordat ze Hem doodden, zodat wij door Zijn 
striemen genezen konden worden (1 Petrus 2:24; Jesaja 53:5).

Had God de wereld lief, of hebben we nog meer bewijs 
nodig? Nu is de tijd aangebroken voor ons om God en het 
Woord—de Vader en de Zoon—lief te hebben en hun familie 
binnen te gaan.

“Johannes heeft van Hem getuigd en heeft geroepen, 
zeggende: Deze was het, van wie ik zeide: Die na mij komt, 
is voor mij geweest, want Hij was eer dan ik. Immers uit zijn 
volheid hebben wij allen ontvangen zelfs genade op genade 
(Johannes 1:15-16). Wij hebben allen toegang tot genade op 
genade, tot liefde op liefde! Om wat Christus deed, kunnen 
we die genade en waarheid bezitten (vers 17).

d e  Va d e r  d o e n  k e n n e n

Nu vers 18: “Niemand heeft ooit God gezien; de eniggeboren 
Zoon, die aan de boezem des Vaders is, die heeft Hem doen 
kennen.” Wat een wonderlijk, wonderlijk vers. Het Woord 
openbaarde de Vader! Hij was de enige die gekwalificeerd 
was om dat te doen, want Hij was aan de boezem van de 
Vader—de nauwste, intiemste relatie die zij maar konden 
hebben. De Zoon kwam naar deze aarde en toonde de 
eeuwige liefde die Hij en Zijn Vader voor alle eeuwigheid 
deelden.

Christus openbaarde Zichzelf niet, zoals velen 
geloven; Hij openbaarde de Vader en deed zo dat mooie 
familievisioen kennen, waarvan de mens deel kan uitmaken!

Dit is Plan B, en het is verreweg superieur aan Plan 
A. Maar denk altijd aan het ongelooflijke risico dat in dit 
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plan lag opgesloten! Wat een wreed lijden had de Zoon 
te verduren. In de avond voor Zijn kruisiging riep Hij tot 
Zijn Vader en vroeg Hem deze beker weg te nemen, omdat 
Hij in zo’n doodsangst was dat Hij bloed zweette, voor Hij 
Zijn bloed vergoot (Lukas 22:42-44; Hebreeën 12:3-4). Toch 
zei Hij: “Niet Mijn wil, maar Uw wil geschiedde” (Lukas 
22:42). Wat een Zoon! Wat een wonderbaarlijk inspirerende 
boodschap; en wij moeten dit zo diep vatten, dat het altijd bij 
ons zal zijn—want het zal de hele wereld veranderen!

Dit is de boodschap van Johannes 1:18. Christus, de 
Zoon, is aan de boezem van de Vader! Er staat niet dat 
Hij opnieuw aan de boezem van de Vader was, wat er zou 
staan als Hij eerder als het Woord aan de boezem van de 
Vader was. Waarom? Omdat we hier nu een uitgebreid 
familievisioen hebben! Miljarden mensen kunnen nu in 
de Godfamilie gebracht worden. Jezus Christus heeft deze 
familierelatie helemaal omhelsd. Hij gaat niet op Zichzelf 
Zijn eigen gang. Hij heeft reeds bewezen dat Hij voor alle 
eeuwigheid trouw aan God is.

Hoe meer u dit bestudeert, hoe moeilijker het voor u zal 
worden om in uw stoel te blijven zitten!

Waarom zouden de mensen  dit v isioen wi l len 
vernietigen? Omdat ze het niet begrijpen. Ze weten niet 
wat ze doen. Dit is het familievisioen; hier draait de hele 
Bijbel om. Het gaat over het in Gods familie brengen van de 
mensheid!

Niemand kende de Vader zegt vers 18, totdat het Woord 
in het vlees kwam en de Vader openbaarde. Wat een 
openbaring is dat! Hij kwam om de Vader te verklaren, te 
doen kennen, of te openbaren. Er zijn zovelen die Christus 
in de schijnwerpers willen plaatsen. Wie weet iets over de 
Vader? Dat alleen al laat zien dat de wereld Christus niet 
werkelijk kent. Het Woord kwam om de Vader te doen 
kennen. Wat een Zoon en wat een Vader! Wat een familie!

God wil ons in Zijn familie. Hij kwam naar deze aarde 
om de Godfamilie open te stellen voor de mens—om de 
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mens in Zijn familie te nodigen. Dit verschilde radicaal van 
alles wat Hij ooit met de engelen deed—maar dit was nu 
HET ULTIEME en HOOGSTE plan van God—een plan 
dat zelfs God niet kon overtreffen in grootheid. Het 
plan om Zichzelf te herscheppen!

Wie zou zo’n verbluf fende waarheid kunnen 
neerschrijven? Het zou iemand moeten zijn zoals Johannes, 
die werkelijk de Logos leerde kennen, terwijl Hij op aarde 
was, op een manier die de meeste andere discipelen niet 
helemaal begrepen en aan voldeden.

Waarschijnlijk bestaat er in heel de Bijbel geen 
betekenisvoller vers dan Johannes 1:1: “In den beginne was het 
Woord, en het Woord was bij God, en het Woord was God.”
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Hanna’s 
Familie visie

2

Nu moeten we kijken naar een van de 
meest inspirerende voorbeelden in het 
Oude Testament. Het moet voor altijd 

in ons geheugen gegrift worden.
“En Hij de Christus, die voor u tevoren bestemd 

was, Jezus, zende; Hem moest de hemel opnemen tot de 
tijden van de wederoprichting aller dingen, waarvan 
God gesproken heeft bij monde van zijn heilige profeten, 
van oudsher … En al de profeten, van Samuel af en 
vervolgens, zovelen er hebben gesproken, hebben ook 
deze dagen aangekondigd” (Handelingen 3: 20-21, 24). 
Hier spreekt God over het herstel van alle dingen voor 
de wereld. Jezus Christus staat op het punt naar deze 
aarde terug te keren om die profetie te vervullen. En in 
deze passage wordt Samuel uitgekozen. Hij moet iets 
belangrijks te zeggen gehad hebben over het herstel van 
alle dingen voor de wereld.

Samuel wordt tot een van de vroegere profeten 
gerekend en tenminste 90% van de bijbelse profetie is voor 
deze eindtijd.
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De traditie zegt dat God voor het eerst aan Samuel 
verscheen toen hij pas 13 jaar oud was. Dus is deze profetie 
gelijk zowel voor jonge als voor oude mensen.

Handelingen 13:19-20 zegt: “en na zeven volken uitgeroeid 
te hebben in het land Kanaän, heeft Hij hun land hun ten 
erfdeel gegeven (door het lot het land derzelve uitgedeeld—
Statenvertaling), omstreeks vierhonderd vijftig jaren lang. En 
daarna gaf Hij hun richters tot op de profeet Samuel.” Totdat 
Samuel kwam was daar de verschrikkelijke periode van de 
richters, toen iedereen deed wat goed was in zijn ogen 
(Richteren 21:25)—daarom werd Israël dikwijls door de 
Filistijnen geregeerd. Samuel was het die een grote ommekeer in 
Israël te weeg bracht onder Gods leiding. Hij hielp de monarchie 
vestigen—de troon van David waarop Christus zitten zal als Hij 
wederkomt om alle dingen voor de wereld te herstellen.

David had het fundament gelegd voor Israëls grootste 
heerlijkheid als natie. Dit was slechts een voorproefje van 
hoe Christus’ regering in het Millennium zijn zal en over het 
heelal voor eeuwig!

“En van toen aan begeerden zij een koning; en God gaf 
hun Saul, den zoon van Kis, een man uit den stam van 
Benjamin, veertig jaren. En dezen afgezet hebbende, verwekte 
Hij hun David tot een koning; dewelke Hij ook getuigenis gaf, 
en zeide: Ik heb gevonden David, den zoon van Jesse; een man 
naar Mijn hart, die al Mijn wil zal doen” (Handelingen 13:21-
22). Samuel zalfde David, de man die al Gods wil vervulde. 
Wat een grote zegen was David voor heel Israël.

Zo had Samuel een nogal indrukwekkend leven. Laten 
we eens kijken waar het begon.

d e  V r o u w e n  Va n  e l k a n a

“Er was een zeker man uit Ramataim-sofim, uit het gebergte 
van Efraim, die Elkana heette, de zoon van Jerocham, de 
zoon van Elihu, de zoon van Tochu, de zoon van Suf, een 
Efratiet” (1  Samuël 1:1). Het eerste woord van dit boek 
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behoort “En” te zijn, omdat het de vreselijke periode van 
de richters voortzet. Het was ongeveer 1140 voor Chr. en de 
geschiedenis was nogal negatief geweest (zoals het in deze 
eindtijd is met Gods geestelijke natie). Het woord van God 
was zeldzaam. Israël ontving niet veel openbaringen. God 
kon niet veel met hen werken tijdens het hele bewind van de 
richters, enkele uitzonderingen daar gelaten.

“Deze (Elkana) had twee vrouwen: de ene heette 
Hanna en de andere Peninna; Peninna had kinderen, 
maar Hanna had geen kinderen” (vers 2). De relatie tussen 
deze drie leek wel wat op die tussen Abraham, Sara en 
haar dienstmaagd, waarbij de dienstmaagd gebruikt werd 
om kinderen te krijgen (zie Genesis 16). Hanna kon geen 
kinderen krijgen en daarom werd Peninna in het huwelijk 
betrokken, wat fout was. Toch verschaft het ons een 
belangrijke les voor vandaag.

“Hij nu ging van jaar tot jaar uit zijn stad om de Here der 
heerscharen te Silo te aanbidden en Hem offers te brengen. 
Daar waren priesters des Heren de beide zonen van Eli, 
Hofni en Pinehas” (1  Samuël 1:3). Toen Israël het Beloofde 
Land binnentrok (450 jaar daarvoor), gebruikte God Jozua 
om het hoofdkwartier in Silo te vestigen. Hij wilde dat 
geheel Israël naar Silo zou zien. God wil dat iedereen op 
Silo gefocust is, of waar de ark is—waar zijn hoofdkwartier 
is. Dat is het soort regering dat over de naties van Israël zou 
regeren, zoals het geestelijk Israël, Gods Kerk, regeert.

“Wanneer de dag aanbrak, dat Elkana offerde, gaf hij 
aan zijn vrouw Peninna en aan al haar zonen en dochters 
ieder een deel, maar aan Hanna gaf hij een dubbel deel, 
want hij had Hanna lief, hoewel de Here haar moederschoot 
toegesloten had” (vers 4-5). Hanna was de ware liefde van 
Elkana’s leven—Peninna niet.

“Haar (Hanna’s) mededingster (Peninna) echter tergde 
haar voortdurend om haar tot drift te prikkelen, omdat de 
Here haar moederschoot toegesloten had. Jaar op jaar, zo 
dikwijls zij opging naar het huis des Heren, handelde hij zo en 
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tergde zij haar; dan weende zij en at niet” (vers 6-7). Let erop 
dat God Hanna’s moederschoot had toegesloten. Dit was een 
zware beproeving voor Hanna en zij had er veel verdriet over.

d e  e c H t g e n o o t  k o m t  e e r s t

Let er eens op hoe Elkana met deze situatie omging. “En 
haar man Elkana zeide tot haar: Hanna, waarom weent 
gij en waarom eet gij niet? Waarom zijt gij zo verdrietig 
gestemd? Ben ik u niet meer waard dan tien zonen?” (vers 
8). Elkana leerde zijn vrouw een heel belangrijke les. Is een 
man niet waardevoller dan tien zonen? Wil een huwelijk 
slagen, dan moet de grootste liefde tussen man en vrouw zijn. 
Er ontstaan ernstige problemen in huwelijken als een van de 
ouders de kinderen boven de echtgenoot of echtgenote stelt.

Maar dit voorbeeld gaat over veel meer dan een 
fysiek huwelijk—het gaat in werkelijkheid over ons 
geestelijke huwelijk. Jezus Christus is onze echtgenoot 
en Hij wil er heel zeker van zijn dat we niet naar een ander 
individu, een ander mens, buiten Hem om kijken—dat we 
nooit één ander mens of tien mensen boven Jezus Christus 
stellen. Dat is het wat de Laodicea mentaliteit van vandaag 
heeft geschapen! Wij zijn de hulpen van Christus. Wij 
moeten God, onze echtgenoot, liefhebben boven de leden in 
de Kerk. Het is van vitaal belang dat we deze les begrijpen.

Als we onze echtgenoot liefhebben zoals we zouden 
moeten, dan hebben we die familie l iefde en dat 
familievisioen. U moet altijd het Godfamilie-visioen in 
gedachten houden.

H e t  b e g r i j p e n  va n  ‘ wa a r o m  k i n d e r e n ’

Hanna had vele jaren lang op een kind gewacht. Dit was 
een enorm moeilijke beproeving waarmee ze had te strijden. 
Maar God liet haar voor een belangrijke reden wachten. Hij 
ontwikkelde een enorm, goddelijk karakter in deze vrouw. 
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Na vele jaren van onvruchtbaar heid had Hanna een totaal 
andere kijk op kinderen gekregen.

Op een jaar, toen het gezin naar Silo ging, deed Hanna 
een speciaal gebed in de tempel. “En bitter bedroefd bad 
zij tot de Here en weende zeer. Toen deed zij een gelofte en 
zeide: Here der heerscharen, indien Gij werkelijk naar de 
ellende uwer dienstmaagd omziet en mij gedenkt en uw 
dienstmaagd niet vergeet, maar aan uw dienstmaagd een 
mannelijke nakomeling geeft, dan zal ik die voor zijn gehele 
leven de Here geven en geen scheermes zal op zijn hoofd 
komen” (vers 10-11). Zij bracht God de gelofte, dat als 
Hij haar een zoon zou geven, zij hem voor altijd aan 
God zou wijden. Dat is altijd goed. Zij begreep wat ze 
moest doen met deze zoon. In de jaren dat God haar had 
laten wachten, had ze dat geleerd.

Hoeveel mensen in Gods Kerk begrijpen dat zo diep als 
ze zouden moeten? Kinderopvoeding in die zin behoort lang 
voordat het kind geboren is te beginnen. Ouders moeten 
eerst begrijpen waarom God kinderen geeft. Hanna heeft 
dat geleerd. Tegen de tijd dat haar zoon ten tonele verscheen 
was ze er klaar voor om hem aan God toe te wijden. Ze was 
er klaar voor voordat het kind kwam! Dat is het soort begrip 
dat er nodig is om op Gods manier een goed ouder te zijn.

We moeten voorbereid zijn op kinderen. Ten tijde van het 
huwelijk zal Christus’ vrouw zichzelf klaargemaakt hebben 
(Openbaring 19:7). We moeten klaar zijn voor de kinderen er 
zijn. Wat God wil dat we doen is ons klaar te maken 
om miljarden mensen op te voeden en te onderwijzen. 
Dit is het doel van de vrouw: Christus te helpen al degenen 
die in de toekomst in Gods familie geroepen zullen worden 
op te voeden. In deze zin zijn ze onze geestelijke kinderen: Ze 
moeten door Christus en Zijn bruid komen om tot de Vader 
te gaan die hen verwekte. (Johannes 6:44).

Onze taak is het gezin van de Vader te helpen bouwen. 
Iedereen zal dezelfde Vader en dezelfde familie hebben—of 
helemaal geen familie!
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De Vader regeert Zijn gezin. Hij regeert oppermachtig. 
Het hebben van fysieke kinderen helpt de eerstelingen er 
klaar voor te zijn om miljarden kinderen te hebben in de 
Wereld van Morgen. Zij die in het Millennium worden 
bekeerd, worden, worden vergeleken met kinderen van 
de Echtgenoot (Christus) en Zijn vrouw, de Kerk. Fysieke 
kinderen opvoeden is een type van wat we geestelijk zullen 
doen in de Wereld van Morgen! Wij zijn geroepen om 
Christus in deze taak te helpen—om Zijn helper te zijn. God 
wil onze geest scherpstellen op alle kinderen die er in de 
toekomst op het toneel verschijnen en klaar te zijn om ze 
op te voeden en ze allen toe te wijden aan de Vader, zoals 
Hanna met haar zoon deed.

Kinderen opvoeden is een beproeving en een test. Het 
brengt strijd mee. We moeten strijden om onze kinderen te 
onderwijzen. Net zo zal het een strijd zijn om alle geestelijke 
kinderen in de toekomst te onderwijzen. Daarom laat God 
ons klein beginnen, terwijl we veel wonderlijke lessen leren 
met een paar fysieke kinderen. Zelfs als u geen kinderen 
heeft, kan u deze zeer belangrijke les toch nog leren door 
Gods Woord te bestuderen en andere gezinnen te observeren.

Bent u er klaar voor om miljarden geestelijke kinderen 
op te voeden en te trainen? Daarom zijn we vandaag hier 
in Gods Kerk. We moeten gereed zijn voor die enorme 
verantwoordelijkheid. “O diepte van rijkdom, van wijsheid 
en van kennis Gods!” (Romeinen 11:33).

H e t  t o e w i j d e n  Va n  s a m u e l

God hoorde Hanna’s gebed en liet haar zodra ze thuis was, 
zwanger worden. “Toen Elkana gemeenschap had met zijn 
vrouw Hanna, dacht de Here aan haar, en omstreeks een 
jaar later baarde Hanna, zwanger geworden, een zoon. Zij 
noemde hem Samuel, want zeide zij ik heb hem van de Here 
gebeden” (1 Samuël 1:19-20). God schonk deze opmerkelijke 
vrouw een zoon. Samuel betekent van de Here gebeden. 
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Hanna was aan dit kind toegewijd. Samuel werd op de juiste 
manier opgevoed. Hanna was volledig van plan de belofte 
die zij aan God gedaan had na te komen. Zij besteedde de 
eerste paar jaar om hem erop voor te bereiden om naar Silo, 
waar de tabernakel stond, gebracht te worden. Zij wist dat 
wanneer de tijd aanbrak om hem naar Silo te brengen, dit 
voorgoed zou zijn. “Als de jongen gespeend is,” zei zij, “dan 
zal ik hem brengen en zal hij verschijnen voor het aangezicht 
des Heren en daar voor altijd blijven” (vers 22). We weten 
niet precies hoe dit alles verliep. Maar haar echtgenoot was 
zeer meedogend en gaf veel steun aan zijn vrouw.

Tenslotte bracht Hanna Samuel naar Silo, met een 
tamelijk groot offer. Zij stelde hem voor aan Eli, de priester, 
die enige jaren eerder haar gebed gehoord had. Ze zei tegen 
hem: “Om deze jongen heb ik gebeden, en de Here heeft mij 
gegeven, wat ik van Hem gebeden heb. Daarom sta ik hem 
aan de Here af; zolang hij leeft, zij hij aan de Here afgestaan. 
En hij boog zich daar voor de Here neer” (vers 27-28).

Hanna zei dat zij haar kind aan God geven wilde voor 
zolang als hij leefde. Het verbazingwekkende hiervan is, dat 
noch de Nazireeërs noch de Levieten hun kinderen ooit aan 
god opdroegen zoals Hanna Samuel! Ze had een prachtige 
houding. Hoe goed leren wij onze kinderen om God te eren 
en te behagen?

Wijdde Hanna haar kind aan God? Jazeker! Zij baarde 
en bracht een profeet groot!

H a n n a’ s  P r o f e t i e ë n

Er zou geen hoofdstuk onderbreking moeten zijn aan het 
einde van het eerste hoofdstuk. 1  Samuel 2 is een profetie 
over het Trompettenfeest, dat Christus’ wederkomst 
schildert. De Joden lezen dit hoofdstuk nog steeds op Rosh 
Hashanah (Trompettenfeest), zelfs vandaag nog. Lees 
eens wat Hanna profeteert als ze dit kind heeft. “Toen bad 
Hanna en zeide: Mijn hart juicht in de Here, mijn hoorn is 
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verhoogd in de Here. Wijd opent zich mijn mond tegen mijn 
vijanden, want ik verheug mij in uw hulp [uw heil zegt de 
Statenvertaling, evenals de KJV]” (1 Samuël 2:1). Een hoorn 
is een symbool van sterkte en macht. Wat Hanna daarmee 
bedoelde zien we zo meteen.

“Er is niemand heilig gelijk de Here, want niemand is 
er buiten U, en er is geen rots gelijk onze God” (vers 2). Het 
Hebreeuwse woord voor God hier is Elohim, wat naar de 
Godfamilie verwijst. Ze begreep zoveel van Gods familie. 
Ze begreep Gods familieplan waarschijnlijk dieper dan de 
meest rechtvaardige vrouwen van God in de Bijbel—en 
dit is voor de tijd dat God haar een kind gaf. Indien u hun 
potentieel begrijpt, dan weet u dat die lieve kinderen gaven 
van God zijn.

God gebruikte Samuel om vroeger Israël te bevrijden, 
zoals Hij de eerstelingen zal gebruiken om Israël en de hele 
wereld in de toekomst te gebruiken. Wij zullen hen het 
visioen verschaffen van de Rots, onze Echtgenoot.

“Spreekt toch niet steeds zo hoogmoedig, geen verwaten 
taal kome uit uw mond. De Here immers is een alwetend 
God en door Hem worden de daden getoetst” (vers 3). God 
let op al onze woorden en daden. Als Christus wederkomt 
zal ieder mens geoordeeld worden (Mattheüs 12:36). De tijd 
om ons te ontdoen van onze ijdelheid en arrogantie is nu. 
We zijn bezig gereed te komen om met Jezus Christus de 
wereld en later het universum te regeren.

“De boog der helden is verbroken, maar de wankelenden 
zijn met kracht omgord. Wie verzadigd waren, verhuren zich 
om brood, maar wie hongerig waren, mogen rusten. Zelfs 
een onvruchtbare baart er zeven, maar wie rijk was aan 
kinderen, verwelkt” (1 Samuël 2:4-5). Denk eraan dat dit een 
eindtijd profetie is.

Het tweede en derde hoofdstuk van Openbaring 
beschrijven de zeven opeenvolgende tijdperken van Gods 
ware Kerk van Christus’ eerste komst tot Zijn Tweede Komst. 
(Ons gratis boekje Het Koninklijke Boek Openbaring zal dit u 

32

d e  g o d f a m i l i e  v i s i e



uitleggen.) Het laatste tijdperk, het Laodicese (Openbaring 
3:14-22), is een grandioze mislukking. Dat is het tijdperk 
waarin we ons nu bevinden. Kijk er eens geestelijk naar. 
De Laodiceërs zijn “verzadigd”; ze zijn rijk en verrijkt met 
goederen (Openbaring 3:17). Zij hebben het ontzagwekkende, 
prachtige visioen, dat God hen door de eindtijd Elia, Herbert 
W. Armstrong, gegeven had tijdens het Filadelfia tijdperk, 
verloren (Openbaring 3:7-13). Let eens op de zinsnede: “die 
hongerig waren, zijn het niet meer” uit 1  Samuël 2:5. Er is 
een afsnijding wanneer er iemand zoals de eindtijd Elia erbij 
komt. Terwijl de heer Armstrong Gods waarheid predikte, 
kwamen mensen die geestelijk hongerig en dorstig waren 
erbij om zich te ontwikkelen en te groeien als leden van 
Gods familie. Er waren aspirant leden, donors en mensen 
die slechts een geringe interesse in Gods werk hadden. 
Toen, plotseling, hielden zij die hongerig waren, op gevoed 
te worden. Toen zij die “verzadigd” waren, zich van God 
af wendden, voorspelde dat een ramp voor de velen die 
geestelijk gevoed werden!

Als Gods volk—degenen die Hij uit deze wereld riep 
en dit visioen gaf—er niet op uit gaan en Zijn boodschap 
aan de wereld verkondigen, dan zullen ze hun eigen bloed 
verliezen (Ezra 33:7-9). Zo belangrijk is nu Gods boodschap. 
Maar bovendien zullen zij schuldig zijn aan het bloed van 
diegenen die zij deze boodschap zouden hebben moeten 
geven—de hele wereld! Dit is alles! Dit is het waarom van 
de mens. Dit is het waarom God fysieke kinderen geeft. Als 
mensen zich daarvan afkeren, keren zij zich van God af.

God werkt altijd gestaag. We kunnen niet aan de 
verantwoordelijkheid ontkomen die God ons gegeven heeft. 
Het is aan ons om het werk te doen. Deze wereld heeft de 
boodschap die God ons gegeven heeft om te brengen, meer 
dan broodnodig. Er is zoveel droefheid in deze wereld. 
Hanna zei dat de vrouw met veel kinderen verwelkt (of: 
krachteloos geworden is—Statenvertaling). Het Hebreeuws 
betekent wegkwijnen, of het hoofd laten hangen, of een 
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hart dat de moed verliest. Als de tragedies in deze wereld 
toenemen, zal een moeder met veel kinderen die niet van 
Elohim weet, diep bedroefd zijn. Kijk eens naar wat er met 
onze kinderen gebeurt met drugs en geweld op scholen. 
Jakobus, veel vrouwen laten hun hoofd hangen. Hoewel ze 
er misschien veel hebben, mist er toch iets. Weten ze van 
Elohim? Weten ze van de Godfamilie? Als het zo is, letten ze 
dan op wat Elohim zegt, zodat ze een deeltje van Zijn familie 
kunnen worden? Dit is de boodschap die God de mensheid 
vanaf het begin heeft onderwezen—helemaal terug naar 
Samuel en zelfs nog daarvoor, naar de eerste man en vrouw.

Daarentegen zei Hanna dat a ls u onvruchtbaar 
bent, en u wendt zich tot God en poogt dit te begrijpen, 
Hij u zeven kinderen zal geven! Uw blijdschap zal zich 
vermenigvuldigen.

De vrouwen van deze wereld denken niet zoals Hanna!
“De Here doodt en doet herleven, Hij doet naar het 

dodenrijk neerdalen en daaruit opkomen” (1  Samuël 2:6). 
God doodt en maakt levend—Hij wekt op! Hij doet dat 
zelfs aan mensen in Zijn eigen Kerk. Velen van hen zullen 
gedood worden en kort daarna weer levend gemaakt worden. 
De Laodiceërs die verzadigd en vol zijn en geen behoefte 
aan God hebben, zullen spoedig de dood onder ogen zien. 
Omdat zij zichzelf verhuurd hebben voor brood, deze 
Godfamilie visie voor het kwaad van deze wereld, zullen 
zij tot berouw en bekering moeten komen voordat God hen 
opwekken zal voor een plaats in Zijn familie. Anders zal 
God hen voor eeuwig “naar het dodenrijk doen neerdalen!”

P i l a r e n  d e r  a a r d e

“De Here maakt arm en maakt rijk; Hij vernedert, ook 
verhoogt Hij. Hij heft de geringe op uit het stof, Hij heft de 
arme omhoog uit het slijk, om hem te doen zitten bij edelen, 
en een erezetel te doen verwerven. Want de grondvesten 
(pilaren—KJV) der aarde zijn des Heren; Hij heeft daarop 
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het aardrijk gesteld” (vers 7-8). Hanna profeteert hier over 
de eerste opstanding, wanneer God Zijn eerstelingen vanuit 
het stof zal doen opstaan. Hij zal hen doen verrijzen van de 
mesthoop en hen tot vorsten en vorstinnen maken. Hij zal hen 
tot pilaren maken en de hele wereld op hun schouders plaatsen.

Deze verzen schilderen een tijd wanneer Samuel, 
Hanna en Elkana en vele anderen opgewekt zullen worden 
als pilaren in het hoofdkwartier—pilaren voor God om 
daarop de wereldregering te leggen. Openbaring 3:12 is een 
overeenkomstige tekst die aantoont dat God de Filadelfiërs 
tot pilaren zal maken.

Hanna zegt ook dat zij een “erezetel” zullen verwerven—
de troon van David. In Openbaring 3:21 belooft Jezus 
Christus Zijn Filadelfia bruid dat zij deze troon zullen delen! 
Boven het feit dat we pilaren zullen zijn, zullen we de wereld 
regeren. We zullen met Christus zijn en met Hem onder 
onze Vader regeren. Dat is Gods familie visioen.

Dit is wat Hanna zag! Zij zag dat ze een zoon zou 
kunnen hebben en dat God hem tot een eersteling pilaar 
zou maken—en God hem zou opwekken om de hele wereld 
op zijn schouders te plaatsen. Dit is geen fantasie—het zal 
zeker gebeuren! Dit zal God doen: mensen doen oprijzen 
uit de mesthoop—hen die de wereld bespot en haat. Zij 
zullen pilaren zijn. De meeste commentaren zeggen dat 
Hanna alleen maar poëtisch was. Nee, dat was ze niet! God 
zal de hele wereld op deze pilaren zetten—die Filadelfiërs 
die in deze eindtijd trouw zijn. Zij zullen pilaren in het 
hoofdkwartier zijn, en God zal de hele wereld op hen 
plaatsen! Het echte doel van onze huidige roeping is 
de hele aarde te onderwijzen en te regeren in de nabije 
toekomst—en daarna het universum. Dat is ons ongelooflijk 
potentieel als eerstelingen vandaag!

Dat schept een hoop verantwoordelijkheid. God geeft 
ons Zijn soort glorie, Hij moet ons beproeven en testen om 
ons erop voor te bereiden. Maar let op: “De voeten zijner 
gunstgenoten behoedt Hij, maar de goddelozen komen om in 
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duisternis, want niet door kracht is een man sterk” (1 Samuël 
2:9). We kunnen dit niet door menselijk kunnen bereiken. 
God moet onze voeten voor uitglijden bewaren. Maak u 
dus geen zorgen over uw beproevingen en testen. U bent de 
bruid van Christus! Hij zal u niet laten uitglijden. Hij zal u 
niet laten vallen.

d e  H o o r n  Va n  z i j n  g e z a l f d e

“Wie met de Here twisten, worden gebroken; over hen 
dondert Hij in de hemel. De Here richt de einden der aarde; 
Hij geeft sterkte aan zijn koning en verhoogt de hoorn van 
zijn gezalfde” (vers 10). Dat is een profetie over David.

Denk eraan dat Hanna spreekt over het wijden van 
haar zoon aan Gods plan. Samuel eindigde met het zalven 
van David om op die troon te zitten en Gods gezalfde te 
worden. Ze moet die profetie heel goed begrepen hebben. 
Lees nogmaals vers 1. Hanna wist dat haar hoorn verhoogd 
zou worden. En dat gebeurde inderdaad: Zij schonk het 
leven aan deze profeet!

Dames, betrek dit op uzelf. Realiseer u dat als u Hanna’s 
voorbeeld volgt, uw hoorn verhoogd zal worden! U zult deel 
van Davids troon uitmaken, net zoals Hanna en haar zoon 
dat waren.

Hanna wist van de profetie die later weergegeven werd 
in Lucas 1: “Deze zal groot zijn en Zoon des Allerhoogsten 
genoemd worden, en de Here God zal Hem de troon van 
zijn vader David geven, en Hij zal als koning over het huis 
van Jakob heersen tot in eeuwigheid, en zijn koningschap 
zal geen einde nemen” (vers 32-33). Dit gaat over en eeuwige 
familie en het heeft te maken met Davids koninklijke 
familietroon. Het gaat over een eeuwige familie—een visioen 
over de koninklijke Godfamilie.

Nogmaals, eigenlijk hielp Samuel die troon in het leven 
te roepen. Deze troon is nog steeds op deze aarde daar 
Hanna’s profetie verder vervuld zal worden—u kunt het 
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met uw eigen ogen zien! De troon staat in Londen in de 
Westminster Abdij. Het is deze troon waarop Jezus Christus, 
de Zoon van de Allerhoogste, zitten zal bij Zijn wederkomst. 
Hij zal met Zijn bruid regeren om Gods familie over heel 
deze aarde uit te breiden, en Hij zal alle dingen herstellen.

Dit gaat over u! God zal uw hoorn te dien dage verhogen. 
Wij zullen Zijn koningen zijn! Hij zal sterkte geven aan Zijn 
koningen en priesters! Jezus Christus zal spoedig uit de 
hemelen donderen om Zijn koninkrijk in te luiden om alles 
op aarde te herstellen!

g e e s t e l i j k e  V i s i e

Kunt u zich indenken een visioen als dit te hebben, nadat 
u een kind gehad hebt? Hanna was zo’n vrouw. Ze was een 
tijdlang doodongelukkig; maar vanwege die ongelukkigheid 
kon God haar deze diep geestelijke les leren.

Denk nu ver vooruit. Denk over wat na het Millennium 
komt, na het oordeel van de grote witte troon—wanneer de 
rest van de mensheid opgewekt en in Gods familie gebracht 
zal zijn. Dan zullen zij er klaar voor zijn om het universum 
te regeren. Wat zal er van het menselijk leven over zijn? Er 
zal geen menselijk leven meer zijn—alleen maar zonen van 
God, een familie van goddelijke wezens! Dat heeft Hanna 
gezien.

Zij zag dat, als ze een zoon had, het een totale verspilling 
zou zijn om hem op te voeden zonder Gods waarheid en de 
duivel hem laten hebben. Hanna realiseerde zich dat God je 
een kind geeft als een gave, zodat u geestelijk het kind aan 
Hem kunt teruggeven! Als we onze kinderen niet aan God 
wijden zoals Hanna deed, dan zullen we de moed verliezen 
wanneer we zien wat er met onze familie gebeurt. Natuurlijk 
hebben ook de kinderen daarin een verantwoordelijkheid.

Zien we het geestelijk verband? Als u een zoon heeft, 
kunt u hem dan in de ogen kijken en beginnen hem te 
onderwijzen over de opstanding en het Godfamilie-visioen? 
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Kunt u hem werkelijk helpen zien waarom hij leeft? Kunt u 
het zien zoals Hanna het zag?

Wat een wonderbaarlijke en kostbare waarheid is dit!

g e e s t e l i j k e  k i n d e r e n  w i l l e n

Zie nu eens naar deze inspirerende gelijkenis. Voor 
ons is het natuurlijk fysieke kinderen te willen hebben. 
Feitelijk hebben sommige vrouwen zo’n sterk moederlijk 
verlangen, dat ze kinderen hebben, zelfs wanneer ze ernstige 
gezondheidsproblemen hebben. Toch hebben ze kinderen, 
omdat dat verlangen in hen zo sterk is.

Wat nu te zeggen van het hebben van geestelijke kinderen? 
Van nature willen we geen geestelijke kinderen. Dat is een 
onnatuurlijk verlangen. Hoeveel tijd besteedt u aan het 
denken aan al die wonderbaarlijke kinderen die u zult 
hebben met Jezus Christus, uw Echtgenoot? Hoe sterk 
verlangt u naar zonen en dochters in de familie van God? 
Verlangt u er met al uw passies naar om kinderen te hebben 
in de familie van God? Wij moeten dat verlangen naar een 
geestelijke familie opbouwen.

Dat is zo onnatuurlijk dat de Geest van God ervoor 
nodig is om er waarlijk naar te verlangen; toch is dat het doel 
dat Christus’ bruid zal vervullen!

Als u dat diep begrijpt, kunt u begrijpen waarom we zo 
bezorgd zijn over de Laodiceërs. Daarna kunt u begrijpen 
waarom we zo bezorgd zijn over de wereld—omdat zij de 
potentiële familie van God zijn! Mediteer daarover, bid 
daarover, bestudeer het, omdat het onnatuurlijk is er zo diep 
naar te verlangen dat de wereld in Gods familie zal zijn! Wij 
besteden lang niet genoeg tijd om erover te denken zoals 
Hanna. God onderwierp haar aan een beproeving zodat zij 
zich deze verbijsterende gelijkenis kon realiseren!

De bruid van Christus moet een natuurlijk 
verlangen, een natuurlijke wens, bouwen, om 
geestelijke kinderen te krijgen! Dat verlangen moet 
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evenwel van God komen. Denk eraan dat wij geestelijk 
de vrouw zijn; wij moeten dat geestelijk verlangen in ons 
bouwen, zodat we voelen dat we geestelijke kinderen moeten 
hebben. De echte familie is de Godfamilie! Dat is de familie 
waarvan God wil dat we er werkelijk warm voor lopen.

Het fysieke gezin is hier alleen maar om ons te helpen in 
het geestelijke gezin van God te komen.

Dit visioen aangaande de Godfamilie gaat werkelijk onze 
verbeelding te boven. Het is onnatuurlijk voor ons, maar het is 
de wijze waarop Christus, onze Echtgenoot denkt! Wij moeten 
ook zo denken als we Hem willen huwen! (Filippenzen. 2:5).

Denk er eens aan wat Christus zou zeggen als we Hem 
zouden trouwen en Hem dan vertellen dat we niet echt 
kinderen willen. Natuurlijk is dit hypothetisch; we zouden 
niet eens Christus’ vrouw worden als we zo dachten. Als we 
geen kinderen willen, dan zijn we in de verkeerde geestelijke 
familie! En we zouden de bruid van Christus niet zijn.

Christus bepaalt nu of u veel kinderen wilt; en met veel 
bedoelt Hij de hele mensheid. Aan vele miljarden mensen zal 
de gelegenheid gegeven worden om deel uit te maken van de 
Godfamilie voor dit voorbij is.

Dat is de les die God Hanna onderwees, toen hij haar 
moederschoot toesloot. Wij hebben onze beproevingen en 
testen opdat we voorbereid kunnen worden op de Godfamilie. 
Wij moeten gereed zijn; we moeten gaan denken zoals Jezus 
Christus’ vrouw. Hanna was onvruchtbaar en God zou dat 
waarschijnlijk zo gelaten hebben als ze er niet hartstochtelijk 
naar verlangd had haar zoon aan Hem te wijden.

God leert ons dat we het doel moeten leren begrijpen 
waarvoor we geschapen zijn, anders is ons leven schandelijk 
verkwist. Dat leert deze wereld nu door schrikbarende 
ervaring!

k i n d e r o P V o e d i n g

Als u plannen maakt om een kind te krijgen, denkt u dan 
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daaraan vanuit Gods perspectief? Denkt u eraan met 
deze visie? In heel de Bijbel is helemaal geen ander 
voorbeeld als dat van Hanna. Maria, Sara en andere 
vrouwen in de Bijbel waren ongetwijfeld in sommige 
opzichten groter dan Hanna. Ik zie echter geen vrouw zoals 
Hanna die zo’n alles te boven gaande visie had van waarom 
God ons fysieke kinderen geeft.

Wat had zij een geweldige visie! Ze had haar kind 
en begon te profeteren over het Trompettenfeest en het 
Loofhuttenfeest.

Kijk eens naar al Gods feestdagen—speciaal Pinksteren, 
Trompettenfeest, het Loofhuttenfeest en de Laatste Grote 
dag. Waarover gaan die? Over zonen van God die in Gods 
familie geboren worden!

Sommige vrouwen zijn het beu en misschien zelfs 
vijandig tegen het idee van huisvrouw en moeder te zijn. 
Sommige vrouwen willen carrière maken in de maatschappij. 
Maar kijk naar de visie in het huis van Hanna! Kijk naar wat 
Hanna zag. Zij wilde geen andere carrière. Zij wist dat zij 
de hoogste carrière bezat die God te geven had. Haar taak 
was haar zoon gereed te maken om in Gods gezin geboren 
te worden. En zij baarde een profeet! Zij wist werkelijk hoe 
zij kinderen moest opvoeden. Ze was er zich van bewust 
wat een wonderbare carrière dat was. Maar vrouwen, zelfs 
in Gods Kerk kunnen die visie kwijtraken en wat gebeurt 
er dan met de kinderen? Wat is het een vreselijke zonde om 
onze kinderen aan de wereld en de duivel op te offeren!

Een kind krijgen gaat over het één maken van 
de hele wereld met God—een kind per keer! Wij 
steunen Christus bij dat werk. Waarom brengen we hen tot 
verzoening met God? Opdat ook zij leden van de Godfamilie 
kunnen worden. Dat is de enige reden. Als we een kindje 
zien, kunnen we hem of haar dan met de Godfamilie visie 
in verbinding brengen? Ik geloof dat kinderen van bekeerde 
leden van Gods Kerk, zelfs wanneer ze nog niet gedoopt 
zijn wanneer Jezus Christus wederkomt, ook een deel zullen 
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uitmaken van de eerstelingen groep, omdat zij geheiligd 
waren voor Christus’ wederkomst. Onze kinderen hebben 
zo’n wonderbaarlijke toekomst!

Als wij als ouders ons deel doen, zullen we over het 
algemeen geweldige jonge mensen hebben die ernaar 
verlangen onderwezen te worden over de Godfamilie visie en 
wat dat voor hun toekomst betekent. Welke andere visie zal 
hen in verzet doen komen tegen deze boze wereld? Deze visie 
maakt het reëel in hun geest. Hoe hartverscheurend is het als 
u ouders ziet die hun kinderen niet aan God willen toewijden 
en hen de Godfamilie visie niet willen onderwijzen. In 
sommige gevallen zouden ze wel eens door een beproeving 
moeten gaan, erger dan die van Hanna, om die les te leren.

De tegenstander, Satan, heeft echter ook een boodschap 
voor jonge mensen. Hij kan zijn weg ook effectief 
onderwijzen. Hoe snel kan hij hen niet afkeren als zij niet 
gegrond en geworteld zijn in dit visioen! Dat is voor hem 
doodeenvoudig.

Als ouders zouden we het voor Satan onmogelijk moeten 
maken om dat met onze kinderen te doen. Ouders zijn brengt 
een grote verantwoording met zich mee. Als u Gods plan 
begrijpt—de meest lumineuze visie die u ooit kunt horen—
dan legt dat een grote verantwoor delijkheid op uw schouders.
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De rebellerende 
zonen van de 
Hogepriester

Hanna gaf ons een geweldig voorbeeld 
van kinderopvoeding. Haar focus was 
allereerst en het meest gericht op de 

Godfamilie. Eli, daarentegen, liet ons zien hoe je kinderen 
niet moet opvoeden. Hij stelde de menselijke familie boven 
de Godfamilie. En het eindresultaat was verschrikkelijk. Ik 
geloof dat u geschokt en hopelijk geïnspireerd zult zijn door 
hoe nauwgezet God dit opvat.

Toen Jozua en de kinderen Israëls het Beloofde Land 
binnentrokken, plaatste Jozua de tabernakel in Gilgal. Nadat 
ze het land helemaal veroverd hadden, bracht hij hem over 
naar Silo. Daar was de ark ook. Silo was waar God geheel 
Israël heen deed kijken—naar het hoofdkwartier, naar 
de tabernakel, naar de ark. Zo wil God de wereld in het 
Millennium regeren. Hij wil dat de mensen de blik gericht 
houden op het hoofdkwartier.

Zij die op het hoofdkwartier voor God werken worden 
des te strenger geoordeeld. In 1  Samuel zien we dat dit het 
geval was voor Eli en zijn gezin, die bij de tabernakel in Silo 
diende. Eli stelde zijn gezin boven God en bracht rampspoed 
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over het volk. Hij en zijn zonen lieten Israël naar henzelf in 
plaats van naar God kijken. God oordeelde hen naar hun 
dodelijke zonden.

Zoals we in vorige hoofdstukken gezien hebben, is dit 
voorbeeld profetisch. Gods Laodicea Kerk van de eindtijd 
maakt dezelfde fout die Eli maakte; ze verheerlijken mensen 
boven God. De gevolgen waren rampzalig!

Satan handelt snel in deze eindtijd. Maar God ook. Maak 
maar eens een lijst van alle openbaringen die de Filadelfia 
Kerk van God in haar korte bestaan ontvangen heeft, dan 
kunt u zien dat God bliksemsnel handelt, in een poging ons 
te disciplineren. Dit is één van de laatste instructies die we 
ontvangen, voordat we de Godfamilie binnengaan. Het is 
onze verantwoordelijkheid om die opvoeding te ontvangen, 
of we zullen geestelijk omkomen! Wij moeten inzien hoe 
prachtig en wonderlijk het is om met onze Vader en met 
onze Echtgenoot, Jezus Christus, te zijn. Allemaal moeten 
we dieper in de Godfamilie visie opgevoed worden.

Dit is een ernstige aangelegenheid. De meesten van 
Gods volk zijn stervende omdat zij deze Godfamilie visie 
missen! (2 Thessalonicenzen 2:10). Alles draait om deze visie!

n i e t s n u t t e n

Zie naar het verhaal in 1  Samuel 2. “De zonen van Eli 
nu waren nietswaardige lieden” (vers 12), of zoals het 
Hebreeuws luidt: zij waren waardeloos. Zij kenden God niet. 
Hun namen, Hofni en Pinehas, waren Egyptisch. Misschien 
waren ze nooit bekeerd.

De verzen 13-14 onthullen dat, als ze hun priesterlijke 
verplichtingen verrichten, Eli’s zonen meer namen van de 
offers van de mensen dan hun toekwam. Zelfs nog erger: 

“Zelfs eer zij het vet in rook deden opgaan, kwam de knecht 
van de priester en zeide tot de man die het slachtoffer bracht: 
Geef de priester vlees om te braden, want gekookt vlees wil 
hij van u niet aannemen, alleen rauw” (vers 15). Ook betekent 
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zelfs. Zo namen ze zelfs van Gods altaar! God zet het woord 
‘zelfs’ daar om de enormiteit van hun zonde te laten zien.

Eli’s zonen waren niet benauwd voor God, evenals de 
Laodiceërs God niet vrezen zoals Levi (Maleachi 2:4-5). Ze 
zijn niet bang om zich te bemoeien met Gods werk en Gods 
offeranden. God zegt dat ze Hem beroofd hebben (Maleachi 
3:8). Zij hebben de tienden en offeranden van de mensen 
genomen, die gebruikt hadden moeten worden om de wereld 
te waarschuwen, en ze voor nutteloze doelen gebruikt.

Eli’s zonen, en de Laodicese dienaren vandaag de dag, 
hebben van Gods volk en van God gestolen. En van God 
stelen is nog veel erger.

“Als de man hem dan antwoordde: Maar men moet 
het vet toch eerst in rook doen opgaan, neem dan voor u 
zoveel als uw hart begeert, dan zeide hij tot hem: Terstond 
zult gij het geven, anders neem ik het met geweld” (1 Samuël 
2:16). Eli’s zonen werden grof tegen Gods volk. De mensen 
wilden God dienen. Maar de priesters namen meer dan hun 
toekwam—met geweld.

Dit is profetie voor vandaag. Wanneer we geestelijk 
naar deze geschiedenis kijken, dan zijn er veel lessen voor 
Gods Kerk vandaag. Wat doen wij wanneer we dit geestelijk 
in Gods Kerk zien gebeuren? Worden we ontmoedigd en 
vallen weg? Nee! God belooft iets uit te werken. God had 
een plan. We moeten vaak wachten om te zien waar God 
mee bezig is. “Zo was de zonde van die jonge mannen 
zeer groot voor het aangezicht des Heren, want de mensen 
gingen het offer des Heren gering achten” (vers 17). Het 
Hebreeuws laat zien dat de mensen het offer van de Heer 
gingen verachten, omdat deze dienaren er de oorzaak van 
waren dat het volk er een afkeer van kreeg! Hebben we dit 
niet zien gebeuren in Gods Kerk?

Maleachi’s Boodschap gaat over dienaren die veroordeeld 
worden omdat zij er de oorzaak van zijn dat Gods Kerk 
afgedwaald is. Dienaren worden meer verantwoordelijk 
gehouden. Maar toch moeten wij wachten op God om het 
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probleem te corrigeren—door iemand die God gebruikt, 
zoals Hij Samuel gebruikte.

Dienaren hebben een zware verantwoording op hun 
schouders, en zij zullen verantwoordelijk gehouden worden. 
Er zijn zoveel manieren waarop zij Gods werk en Gods volk 
kunnen misbruiken. Dat hebben de Laodicese dienaren 
gedaan. Zij hebben Gods volk uiteengedreven en een grote 
ramp in Gods Kerk veroorzaakt! In Ezechiël 34 vergelijkt 
God hen met herders die de kudde niet voeden en die hen 
verstrooid laten worden.

P r o B l e m e n  a a n  d e  t o P

“Eli nu was zeer oud. Wanneer hij hoorde, wat zijn 
zonen geheel Israël al niet aandeden en dat zij sliepen 
bij de vrouwen die dienst deden bij de ingang van de 
tent der samenkomst” (1  Samuël 2:22). Dat was geen 
onbetekenende zonde! Toch maalden Eli’s zonen er zelfs 
niet om of de mensen hen zagen. En dat deden de mensen 
en zij spraken erover.

Toen Eli erover hoorde, berispte hij zijn zoons slechts 
mild: En “zeide hij tot hen: Waarom doet gij dergelijke 
dingen, dat ik het gehele volk over die wandaden van u hoor 
spreken? Dat gaat niet, mijn zonen. Het is geen goed gerucht, 
dat ik hoor: gij maakt dat het volk des Heren overtreedt (vers 
23) en (24—Statenvertaling).

De hoogste man in Israël in die tijd had niet de moed om 
zijn zonen te vervangen. “Indien de ene mens tegen de andere 
mens zondigt, dan zal God (of: de rechter—zie Strong’s 0430 
en de KJV) hem richten; maar indien een mens tegen de Here 
zondigt, wie zal dan voor hem tussenbeide treden? Maar zij 
luisterden niet naar hun vader, want de Here wilde hen doden” 
Slechts één mens—Eli—had zijn twee zonen tot staan 
kunnen brengen. En omdat hij faalde, begon de hele natie 
uiteen te vallen. Jezus Christus bereidde Samuel erop voor 
om Eli te vervangen. Toen liet God Eli en zijn zonen sterven.
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Vroeger liet God mensen fysiek ter dood brengen. 
Heden sterven mensen geestelijk en voor eeuwig als zij de 
onvergeeflijke zonde begaan.

Dit is een belangrijke les voor Gods Kerk van vandaag. 
Jezus Christus is in werkelijkheid het hoofd van Gods 
Kerk. Als de fysieke leider faalt, dan moeten we wachten op 
Christus om het probleem op te lossen.

De Laodiceërs weigeren geleid te worden door de 
man die God vandaag gebruikt. Het is onze taak hen te 
waarschuwen. Maar het is Christus’ taak hen te corrigeren.

Sommige mensen noemen Gods bestuur hardvochtig 
en wreed. Maar het is door bestuur dat God Zijn Kerk 
beschermt en redt, en spoedig ook de hele wereld! Het is een 
bestuur van louter liefde!

Mensen zien alleen het tegenwoordige. God ziet het hele 
plaatje. Wij moeten door Gods ogen leren zien. Op zijn tijd 
zullen de vruchten voor iedereen duidelijk te zien zijn.

Als vers 25 zegt: “… zal God (of: de rechter) hem 
richten” behoort men te lezen: Elohim zal hem richten. De 
Godfamilie! Dat is het wat Elohim voor ons betekent en ook 
wat het voor Eli betekende. Hij wist van de Godfamilie. Eli 
wist dat hij zijn zonen niet boven God mocht stellen. Toen 
wij ons verbond met God maakten, hebben we gezegd dat we 
onze fysieke moeder, vader, zuster, broer en zelfs ons eigen 
leven als dat nodig was zouden opgeven (Lukas 14:26). Eli 
sloot dat verbond, maar hij leefde er niet naar.

Eli kon Gods familie structuur in zijn eigen gezin niet 
bewaren, ondanks de autoriteit die God hem gaf. Dus zwoer 
God zijn zonen te doden. Toch bracht ook dat Eli nog niet tot 
berouw en bekering.

Als de leider aan de top de dienaren niet wil corrigeren, 
dan zal God hen allen straffen.

g o d s  f a m i l i e  r e g e r i n g

Hoewel de Laodiceërs op hun gemak gaan zitten en op 
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Gods familieregering kritiek uitoefenen, is het een 
fundamentele waarheid dat zonder deze regering fysiek en 
geestelijk Israël uiteenvalt!

Het evangelie is het goede nieuws over de komende 
familie van God die de regering van God gaat vestigen. Gods 
Kerk is dit koninkrijk in embryo. Het wordt geregeerd door 
dezelfde regering die de hele aarde in de Wereld van Morgen 
zal regeren. Wat zijn we toch gezegend om deel uit te maken 
van een Kerk waarvan Jezus Christus het Hoofd is.

De Laodiceërs werken niet met de regering van God. 
Sommigen van hen zullen daarom voor eeuwig omkomen. 
Zo ernstig is deze zaak.

Als ik mijn rol niet uitvoer in het bestuur van God, dan 
weet ik wat mijn toekomst zal zijn.

Als Zijn volk afdwaalt, geeft God hen genadig elke 
gelegenheid om zich te bekeren. Zoals we zo meteen zien 
zullen, gaf God Eli twee zeer goede gelegenheden, maar hij 
wilde ze niet aannemen. De Laodiceërs hebben alle soorten 
gelegenheid gekregen om zich te bekeren, en ze zullen 
het niet doen. De tijd loopt ten einde. Wij hebben zoveel 
gekregen om ons gereed te maken voor Gods Koninkrijk.

g o d s  o P l o s s i n g

Temidden van deze problemen in het priesterschap van 
Israël, werkte God aan een oplossing: “Maar de jonge Samuel 
nam toe in aanzien en in gunst, zowel bij de Here als bij de 
mensen” (1 Samuël 2:26). Samuel werd voor het voetlicht 
gebracht om Eli te vervangen.

“Er kwam een man Gods tot Eli en zeide tot hem: Zo zegt 
de Here: heb Ik Mij niet duidelijk aan het huis uws vaders 
geopenbaard, toen dit in Egypte aan het huis van Farao 
onderworpen was? (vers 27). Hier komt een profeet, wiens 
naam niet genoemd wordt, naar Eli, voor Samuel komt. Dit 
was de eerste profeet in Israël sedert Richteren 6:8. Dus gaf 
God Israël ruime waarschuwing.
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Het ongelukkige verhaal van Eli en zijn zonen staat in 
schril contrast tot het inspirerende verhaal van Samuels 
moeder, Hanna. De beginhoofdstukken van 1  Samuel gaan 
over twee soorten families, net zo als er twee in geestelijk 
opzicht zijn vandaag. Terwijl Hanna de juiste liefde voor 
haar zoon had, bezat Eli een soort zelfzuchtige liefde, die een 
vloek werd voor zijn zonen en de natie.

Eli was de hogepriester voor heel Israël. God liet geheel 
Israël naar deze man kijken. Elk jaar nam hij de efod en op de 
Grote Verzoendag ging hij het heilige der heiligen, waar Gods 
troon was en vanwaar Samuel de stem van God zelf zou 
horen, binnen en verrichtte veel heilige diensten voor God!

Het offer van Christus opende het heilige der heiligen 
voor al Gods heiligen. Wij zijn vandaag koningen en 
priesters (Openbaring 1:6). Wij hebben dagelijks toegang tot 
Gods troon.

Evenals bij de hogepriester ligt de inzet voor ons erg 
hoog. Eeuwig leven staat voor Gods volk op het spel.

Eli was de hoogste persoon in Israël en hij wilde zijn 
zonen geen beperkingen opleggen. Hij wilde hen niet aan 
God wijden zoals Hanna haar zoon, en God vatte zijn zonde 
niet licht op.

Eli wilde niet naar God luisteren. Hij luisterde naar 
wat populair en politiek correct in Israël was. Als hij zijn 
zonen beperkingen oplegde, zouden de mensen misschien 
gezegd hebben: “Wat een hardvochtig man!” Daarom liet 
hij hen hun gang maar gaan en Israël zou vernietigd zijn 
als God niet tussenbeide gekomen was. Wat was nu het 
hardvochtigste?

e e n  d o o r B r e k e n d  V i s i o e n

1  Samuel 3:1 zegt: “De jonge Samuel was in de dienst des 
Heren onder toezicht van Eli. Nu was in die dagen het 
woord des Heren schaars; gezichten waren niet talrijk.” Het 
Hebreeuws zegt dat “er geen doorbrekend visioen was.”
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Alles in Israël draaide om de tabernakel, die het type 
van Gods Kerk vandaag is. Al ons werk draait om het 
hoofdkwartier.

Het volk Israël verloor de moed omdat Eli’s zonen 
zondigden. Veel van de mensen trokken niet eens op naar 
Silo, waar de tabernakel stond.

Dit is het wezenlijke van wat er gebeurde toen de 
Laodicese leiders rebelleerden tegen God in deze eindtijd. 
Onze mensen zagen de zeer slechte voorbeelden van de 
leiders. Gods werk begon te wankelen en begaf het spoedig.

Hoe zouden we ooit het belang van gerechtigheid en 
trouw in Gods leiders teveel kunnen benadrukken?

Toen de heer Armstrong stierf, begonnen de Laodicese 
leiders alle belangrijke doctrines van de Kerk te veranderen. 
De openbaring die God door de heer Armstrong gaf, werd 
onderdrukt en onze leden kregen geen nieuwe openbaring. 
Meer dan 95 procent van Gods volk week uiteindelijk af. 
Gods gezin werd uiteen geslagen!

Maar God had een oplossing die Hij openbaarde in 
het boek Maleachi’s Boodschap. (Als u dat boek niet bezit, 
vraag om een gratis exemplaar.) Denkt u zich eens in wat er 
gebeurd zou zijn als er geen Maleachi’s Boodschap geweest 
zou zijn om door dat verwarrende moeras heen te breken. 
Wat zouden we gedaan hebben? We zouden in verwarring en 
duisternis gezeten hebben.

De Laodiceërs zijn nu vreselijk verdeeld, en dat komt 
omdat ze geen doorbrekend visioen hebben, dat God aan 
Zijn trouwe familie geeft. Wij zijn gezegend dat we zien 
mogen wat we zien, omdat God ons een doorbrekend 
visioen geeft.

Waar was God te midden van deze problemen in het 
oude Israël? Waarom deed Hij niets? Wel, Hij deed wel iets—
maar niet op de manier waarop de mensen het verwachtten. 
Terwijl het priesterschap in verwarring was, was God al 
de tijd met Samuel aan het werk. Evenzo onthulde God 
Maleachi’s Boodschap aan mij vele maanden voor iemand 
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anders ervan wist. God deed iets. Hij werkte dingen uit. De 
openbaring brak door, hoewel niemand anders ervan wist.

Maleachi’s Boodschap breekt nog steeds door. Er zijn 
verscheidene vervalsingen van dit boek, omdat Satan de 
schakel tussen de Elia en Gods werk vandaag wil vernietigen. 
Als hij dat kan doen, kan hij ook Gods doorbrekend visioen 
vernietigen en de mensen met blindheid slaan.

Toen de leiding op het hoofdkwart ier wat de 
heer Armstrong leerde begon te veranderen, was er een 
tijdsspanne, hoewel kort, dat er geen visioen doorbrak. 
Gods volk vroeg zich af: wat is er mis? Waarom is er geen 
openbaring? Waar is de God van Elia? Ze spraken in hun 
gedachten: Uw familie valt uiteen, waarom doet U daar niets 
aan, God?

Toen God Maleachi’s Boodschap aan mij openbaarde, 
wist ik niet waarheen dat zou leiden. Maar ik besloot 
wekelijkse bijbelstudies te hebben samen met mijn gemeente 
in 1987 en 1988, zoals het hoofdkwartier eveneens deed. 
(De meeste gemeenten in het veld hadden die elke twee 
weken.) Ik voelde dat ik het nodig had, omdat dat de tijd 
was waarin God mij veel uit het boek Amos onthulde. Er 
was dus een tijd waarin ik wekelijkse bijbelstudies en preken 
voorbereidde. Afgezien van zo nu en dan een preek van mijn 
assistent, John Amos, sprak ik meestal zelf. God bereidde 
mij er op voor om dieper in de Schriften te gaan. Daar 
behoren we allemaal te zijn als geestelijke crises toeslaan. We 
behoren te weten wat God zegt dat we doen moeten, omdat 
je niet door een crisis zoals deze kunt komen als je niet dicht 
bij God leeft. Hij bereidde mij voor.

Als u dicht bij Hem bent, dan zal Hij u voorbereiden en 
rustig achter de schermen werken om er zeker van te zijn dat 
u klaar bent voor de crisis die u onder ogen moet zien.

d e  l a m P  Va n  g o d

“In die tijd had Eli zich eens op zijn gewone plaats te ruste 

50

d e  g o d f a m i l i e  v i s i e



begeven; zijn ogen begonnen zwak te worden, hij kon 
niet meer zien. Nog was de lamp van God [Elohim] niet 
uitgegaan. Samuel had zich te ruste begeven in de tempel des 
Heren waar de ark Gods was …” (1 Samuel 3:2-3). Hier hebben 
we een overvloed van symbolisme, die we moeten begrijpen. 
We moeten de blik op de Godfamilie gericht houden.

De lamp stond op het punt uit te gaan in Gods eindtijd 
tempel, of Kerk. Wij moeten de lamp, Gods werk, brandende 
houden met onze gebeden en offers. Dit gaat over de lamp en 
de ark van Elohim—of de Godfamilie. Onzer taak als Gods 
familie is de Godfamilie lamp—Gods boodschap—zo helder 
mogelijk als we kunnen in de wereld te laten schijnen. Het is 
het enige licht dat mensen uit deze wereld roept.

Elohim is het meest voorkomende woord voor God in het 
Oude Testament. God leerde Israël dat zij zijn familie waren, 
door het volk als een “zoon” aan te duiden (Deuteronomium 
8:5) en Zichzelf als een Vader (Maleachi 1:6; Jeremia 31 :9).

Ook wij worden in het Nieuwe Testament onderwezen 
over de Vader en de Zoon (Lukas 1:30; Johannes 1).

Wij moeten in de Godfamilie geboren worden. Nu 
kunnen we beter zien waarom het de lamp van “Elohim” is! 
Deze Godfamilie is het licht der wereld! Wij werden geboren 
om leden van de Godfamilie te worden! (Genesis 1:26).

Niemand kan tot God komen tenzij de Geest van de 
Vader hem trekke (Johannes 6:44). Dit familielicht begint 
met het verwekt worden door de Vader. Zelfs Christus kan 
geen zonen verwekken of in de Godfamilie roepen. Iedereen 
heeft zijn specifieke taak in Gods gezin.

We leerden ook van “de ark van Elohim” De ark van 
God is een symbool van Gods familietroon. Het tekent Gods 
familieregering. Bovenop de ark was een replica van Gods 
troon tussen de twee cherubim; erin was het manna en de 
staf van Aäron (die Gods regering uitbeeldde). God sprak 
vanaf de ark tot het oude Israël en Hij spreekt vandaag tot 
ons door openbaring en voedt ons met geestelijk manna! 
(Johannes 6:58).
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God wil onze bekering verdiepen. Kennis is geen 
bekering. Deze moet echter gebruikt worden om bekering 
voort te brengen—om ons deel te doen uitmaken van Gods 
familieregering.

g o d  i n t i e m  k e n n e n

“… Samuel had zich te ruste begeven in de tempel des Heren 
waar de ark Gods was. Toen riep de Here Samuel, en hij 
zeide: Hier ben ik. Toen snelde hij naar Eli en zeide: Hier ben 
ik, gij hebt mij immers geroepen. Doch deze zeide: Ik heb 
niet geroepen, leg u weer neer. Toen ging hij heen en legde 
zich weer neer. En de Here riep Samuel opnieuw. Toen stond 
Samuel op, ging naar Eli en zeide: Hier ben ik, gij hebt mij 
immers geroepen. Doch deze zeide: Ik heb niet geroepen, 
mijn zoon; leg u weer neer. Samuel nu kende de Here nog 
niet; nog nooit was hem een woord des Heren geopenbaard” 
(1  Samuel 3:3-7). Het woord kende betekent op een intieme 
manier kennen; het wordt zelfs gebruikt om seksuele relaties 
in het Hebreeuws aan te geven. Samuel moest God dus zeer 
intiem leren kennen. Hij zou God door openbaring leren 
kennen en zou daarna die openbaring aan Israël als een 
waarschuwing brengen.

Dit heeft te maken met de man aan wie God de 
openbaring geeft. God geeft de openbaring aan een mens 
en laat de Kerk naar die man kijken. Dan houdt God die 
man uiterst verantwoordelijk. Want het is door hem en de 
openbaring die God hem geeft, dat wij God intiem leren 
kennen.

Hoe goed kent u God? Hoe goed wilt u God leren 
kennen?

God gaf Samuel openbaring over wat Hij Eli en zijn 
zonen zou aandoen. “Toen zeide de Here tot Samuel: Zie, 
Ik ga in Israël iets doen, zodat een ieder die ervan hoort, 
de beide oren tuiten zullen. Te dien dage zal Ik aan Eli in 
vervulling doen gaan al wat Ik over zijn huis gesproken heb, 
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van het begin tot het einde” (vers 11-12). “Te dien dage,” wat 
naar de eindtijd verwijst, zal God deze dingen ten uitvoer 
brengen! Het zal de oren van heel Israël doen tuiten! Dit is 
een profetie tegen een fysieke familie in Israël—de fysieke 
nakomelingen van Eli. Wat er met deze fysieke familie in 
Israël gaat gebeuren zal zelfs de oren van vleselijke mensen 
doen tuiten!

Gods veroordeling gaat verder: “Daarom heb Ik het huis 
van Eli gezworen: nooit zal de ongerechtigheid van het huis 
van Eli worden verzoend door slachtoffer of door spijsoffer” 
(vers 14). Die zal nooit verzoend worden! Dit is iets wat God 
altijd in Zijn hart bewaren zal. Die familie is onder een soort 
eeuwige vloek, zolang zij vlees en bloed zijn.

t w e e  wa a r s c H u w i n g e n

Mensen die nieuwe openbaring van God hebben, zijn 
mensen die tijd doorbrengen in het heilige der heiligen—
vanwaar God tot Israël sprak. God vertelt ons zo duidelijk 
wat er vandaag te gebeuren staat, omdat Hij ons van fysieke 
en geestelijke vernietiging wil redden. Dat is de liefde van 
God. Waar is de ark nu? Waar hoort u vandaag een profetie 
zoals die aan Samuel werd gegeven? Waar ter wereld hoort 
u de God van openbaring spreken tot de wereld, tot de 
Laodiceërs en tot Zijn ware uitverkorenen? Waar is dat 
heilige der heiligen vandaag? Waar is de binnenste tempel?

Samuel was een jonge teenager ten tijde dat hij 
dit visioen over Eli’s familie kreeg en hij was bang om 
er met Eli over te spreken. Wij zouden ook bang kunnen 
zijn om de wereld te vertellen over de oren-doen-tuitende 
gebeurtenissen die over hen zullen komen. Maar Eli had nog 
steeds de tegenwoordigheid van geest om Samuel te vragen 
wat God hem had laten zien, zeggend dat als Samuel dat 
niet deed, die dingen over Samuel zouden mogen komen. 
En zie, zo was Samuel eigenlijk de tweede profeet die Eli 
waarschuwde aangaande zijn problemen (1 Samuël 2:27).
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Evenals in dit tijdperk zijn er twee boodschappen 
geweest die van twee verschillende mensen zijn uitgegaan. 
Nog steeds slaat Gods volk er geen acht op. Wat volgt er dan? 
Nadat de twee eerste mensen ten tonele verschenen zijn, wat 
gebeurt dan daarna? Wat is de derde gebeurtenis die Gods 
volk vandaag gaat overkomen? Hetzelfde als wat er gebeurde 
met Eli en zijn twee zonen, alleen in een erger geestelijk 
verband. Dit is het Woord van de levende God!

Er was een man die de eindtijd Elia profetie vervulde en 
nu is er nog een werk na hem. Meer dan zestig jaar lang zijn 
de volken van Israël herhaaldelijk gewaarschuwd voor wat 
God Israël zal aandoen als zij zich niet bekeren. Als zij de 
Godfamilie visie niet beginnen te begrijpen, zullen ze nooit 
de echte oplossing voor al hun problemen kennen. Met de 
Godfamilie visie zouden zij ze allemaal kunnen oplossen.

Dit staat allemaal in verband met de wederkomst van 
Jezus Christus, als Hij alles voor de wereld gaat herstellen. 
Ofschoon juist nu Zijn grote werk meer openbaring aan Zijn 
bruid geeft. Wat hebben we allemaal een geweldige toekomst. 
Wat heeft heel Israël een geweldige toekomst.

H e t  H u i s  Va n  e l i

Eli’s gezin was de voornaamste familie van Israël. Als God 
zijn fysieke afstammelingen zou gebruiken om onze oren 
te doen tuiten, dan zouden ze ongetwijfeld een welbekende 
familie in Israël zijn. Deze familie zou waarschijnlijk hoog 
in rang van Israëls regering staan, zoals Eli’s familie. God 
brengt niet alleen rampspoed over deze ene familie om 
hen te doen ontwaken. God doet het om alle oren in 
Israël te doen tuiten. Hij wil geheel Israël doen 
ontwaken!

Na de tragische dood van John Kennedy Jr. in 1999, 
toonde een onderzoek aan dat 26,4 procent van de 
Amerikanen dacht dat de Kennedy familie onder een vloek 
lag. Zou het kunnen zijn dat de Kennedy familie onder een 
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vloek lag omdat ze de afstammelingen van Eli zijn? Ik weet 
het niet. Maar zo’n vloek is geprofeteerd om een familie van 
Israël in deze eindtijd te treffen!

Welke andere familie ontving zoveel vloeken? Ik ken er 
geen.

De Newsweek van 26 juli 1999 schetste de dood van 
Kennedy met deze kop op de voorpagina: “Opnieuw!” Het 
hoofdartikel van die uitgave, getiteld “Charmant, maar toch 
Vervloekt,” gaf een lijst van alle tragedies die de Kennedy 
familie hadden getroffen. Hier volgen enige voorbeelden:

1944: Joseph Kennedy wordt gedood tijdens een geheime 
missie met een gevechtsbommenwerper boven Engeland 
tijdens de Tweede Wereldoorlog.

1948: Kathleen Kennedy-Hardington wordt gedood bij 
een Franse vliegtuigramp.

1963: President John F. Kennedy wordt vermoord.
1964: Op weg naar de Democratische Staatsconventie 

in Massachusetts wordt Ted Kennedy zwaar gewond bij het 
neerstorten van een privé vliegtuig.

1968: Robert F. Kennedy wordt in Los Angeles vermoord 
na het winnen van de “California primary”.

1969: Teds auto verongelukt op Chappaquiddick Eiland, 
waarbij Mary Jo Kopechne gedood en Kennedy’s aspiratie 
voor het presidentschap vernietigd wordt. Hij zei later dat 
zijn familie onder een soort vloek scheen te liggen.

1973: Van Teddy Jr. werd het rechterbeen met kanker 
geamputeerd toen hij 12 was.

1973: Joël Jr. heeft een ongeluk met een Jeep, waarbij 
Pamela Kelly, een vriendin, vanaf haar middel verlamd 
wordt.

1984: David, 28, sterft aan een overdosis drugs op een 
hotelkamer in Palm Beach. 

1997: Terwijl hij ski-voetbal speelde op een berg bij 
Aspen, raakt Michael, 39, een boom en sterft.

1999: John F. Kennedy Jr., Caroline Besset-Kennedy en 
haar zuster Lauren, verongelukken met hun éénmotorig 
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vliegtuig in de buurt van Martha’s Vineyard. Alle drie 
worden gedood.

God wil Israëls oren doen tuiten, omdat Hij 
hen wil redden! Gebruikt Hij deze familievloek om 
heel Israël wakker te schudden voor de nationale 
vloeken die op het punt staan hen te treffen? Ik denk 
dat we deze vraag maar eens heel goed moeten overwegen.

d e  V e r w o e s t i n g  Va n  i s r a ë l

Het woord tuiten wordt op slechts twee andere plaatsen 
in het Oude Testament gebruikt: 2  Koningen 21:12 en 
Jeremia 19:3. Deze beide profetische boeken verwijzen naar 
de verwoesting van Jeruzalem door Nebukadnezar. Die 
verwoesting is slechts een type van wat erover heel Israël 
in deze laatste dagen gaat komen als ons volk zich niet 
bekeert. Het geslacht van Israël staat op het punt vernietigd 
te worden; dat is meer dan slechts één familie. Dat is de 
grootste crisis die ooit in Israël kan voorkomen!

Dit is de boodschap die we aan hen moeten brengen. 
God begint deze boodschap met “te dien dage” (1  Samuël 
3:12), maar Hij zegt ook dat Hij het “voleindigen” zal, of het 
zal stopzetten.

Elke vervloekte familie zou de vloek kunnen stopzetten 
als zij zich tot God zouden wenden in diep berouw. Maar 
de volken van Israël—in het bijzonder Amerika, Groot-
Brittannië en Juda (de moderne natie die Israël genoemd 
wordt)—liggen vandaag ook onder een vloek! (Daniël 9:12-13; 
Leviticus 26 en Deuteronomium 28).

In Jeremia profeteert God dat heel Israël verwoest zal 
worden. In Jeremia 31:15 weent Rachel, de moeder van de 
naties van Israël, om haar familie en weigert zich te laten 
troosten. God wil dat we Israël waarschuwen voor deze 
verschrikkelijke catastrofe nu er nog tijd is!

Ik geloof dat de vloek over de Kennedy familie een 
waarschuwing van God is voor wat Israël op het punt staat 
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te treffen. Het doet onze oren tuiten. Het zou ons ook tot 
bekering moeten brengen.

Het is een tiendubbele waarschuwing voor Gods 
huidige dienaren—mensen die dienen in de traditie van 
Eli! Het is tijd dat alle mensen Gods waarschuwing ter 
harte nemen. Zijn wij zo verstrikt in bedrog en wellust 
dat we niet door Gods waarschuwing bereikt kunnen 
worden?

Israël is bijna aan zijn einde gekomen! De mensen 
kunnen spotten, maar God zal ze omlaag halen zoals 
Hij met Eli en zijn zonen deed! God zei tegen Eli en zijn 
familie dat Hij hen zou doden, en dat deed Hij. Datzelfde 
heeft Hij Israël ook gezegd. Als zij zich niet bekeren, dan 
zal Hij het doen!

God waarschuwde de volken van Israël vele jaren lang 
toen de heer Armstrong leefde. Nu geeft Hij hen door ons 
een laatste waarschuwing voor Hij Zijn verschrikkelijke 
Verdrukking zendt. We mogen deze boodschap niet 
lichtvaardig opvatten. We moeten de kracht van God in 
ons leven laten werken, zodat we deze boodschap aan Israël 
kunnen brengen.

“Want Ik heb hem te kennen gegeven, dat Ik over zijn 
huis voor altijd gericht zal oefenen om de ongerechtigheid, 
waarvan hij geweten heeft; immers zijn zonen brachten een 
vloek over zich en hij heeft hen niet eens berispt” (1 Samuël 
3:13). Eli wist ervan. Dit woord ‘wist’ is hetzelfde dat eerder 
gebruikt is—intiem of door en door kennen. Eli wist van 
Elohims openbaring, toch wilde Hij zijn zonen niet berispen. 
Daarom zei God dat Hij voor eeuwig een vloek over Eli’s 
familie zou brengen. Dat is zowel fysiek als geestelijk van 
toepassing. De Laodiceërs wisten wat wij weten. Zij hebben 
een herinnering die de wereld mist—de herinnering aan 
wat de heer Armstrong hen onderwezen heeft. Nu zwerven 
ze terug in de wereld, na de grote God gekend te hebben. 
Wat een tragedie! Ook ons zou dat gemakkelijk kunnen 
overkomen.
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l e s s e n  u i t  s i l o

“Toen kwam de Here, bleef daar staan en riep als de vorige 
keren: Samuel, Samuel! En Samuel zeide: Spreek, want uw 
knecht hoort.  … Samuel nu groeide op, en de Here was met 
hem en liet geen van zijn woorden ter aarde vallen” (vs.10, 19). 
Wij moeten Samuels voorbeeld volgen en Gods woorden nooit 
ter aarde laten vallen in ons persoonlijk leven of in dit werk.

“En geheel Israël van Dan tot Berseba kwam tot de 
erkenning, dat aan Samuel door de Here het ambt van 
profeet was toevertrouwd. De Here verscheen ook verder 
in Silo, want Hij openbaarde Zich in Silo aan Samuel door 
het woord des Heren” (1  Samuël 3:20-21). God verscheen 
aan Samuel in een of andere vorm in vers 10—misschien 
alleen een glimp van Hem. Hier verscheen God hem voor de 
tweede maal. Deze verzen maken de werkelijkheid levendiger 
dat we steeds dichterbij het aanschouwen van God komen.

Deze tweede keer verscheen God in Silo. God gebruikt 
Silo om ons in de eindtijd iets te leren. In die dagen was 
het hele volk op Silo gefocust, evenals Gods volk geestelijk 
gefocust was, op Pasadena, het hoofdkwartier van de 
Wereldwijde Kerk van God, toen Herbert Armstrong nog 
leefde. Het woord “Silo” betekent “rust”. Pasadena was de 
plaats van rust toen de heer Armstrong daar was. Daar 
waren de geestelijke ark en het huis van God.

Vandaag staat dat huis daar nog. Er stroomt geen 
geestelijke waarheid uit Pasadena, zoals vroeger. Wat hebben 
die dienaren toch een verachtelijke zonde begaan. Is God 
wreed wanneer Hij hen aanpakt? Als God hen voor alle 
eeuwigheid uit hun ellende helpt, is dat slecht? God wil 
ons tot eeuwige heerlijkheid brengen en Hij geeft ons alle 
gelegenheid om dat doel te bereiken. Maar Hij wil geen 
rebellen bij Zich op het hoofdkwartier hebben zitten.

In het oude Israël keerde de ark, toen ze Silo verliet, 
nooit tot die plaats terug. Jeremia 26 noemt Silo in een 
eindtijd profetie. Ook dit gaat over Gods Kerk en de naties 
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van Israël in de laatste dagen: “Zo zegt de Here: Ga in de 
voorhof van het huis des Heren staan en spreek tegen alle 
steden van Juda, die komen om zich in het huis des Heren 
neder te buigen, al de woorden die Ik u gebied tot hen te 
spreken; doe er geen woord af … Als gij niet naar Mij luistert 
en niet wandelt naar de wet die Ik u voorgelegd heb, en niet 
hoort naar de woorden van mijn knechten, de profeten, die 
Ik tot u zond, vroeg en laat, zonder dat gij gehoor gegeven 
hebt, dan zal Ik dit huis [het Laodicea huis] gelijk maken 
aan Silo, en Ik zal deze stad [Jeruzalem, een beeld van geheel 
Israël]) maken tot een vloek voor alle volkeren der aarde” 
(Jeremia 26:2-6). Het hele boek Jeremia was speciaal voor 
deze eindtijd geschreven (Jeremia 30:1-3).

Als u Silo vandaag de dag bezoekt, dan zult u daar 
grote brokken steen overal verstrooid zien liggen. U kunt 
de heerlijkheid zien die er eens was—God verscheen aan 
Samuel twee keer in Silo—maar nu ligt het totaal in puin. 
Waarom? Omdat God het verwoest heeft. En Hij belooft dat 
Hij de Laodicea Kerk aan Silo gelijk maken zal! Geestelijk 
zijn ze alreeds zover! Gods wet werd hen door Herbert 
Armstrong voorgehouden. Ze bezaten Gods regering, maar 
verwierpen die. Nu hebben ze geen mens om Gods wet uit te 
voeren. Ze worden niet langer geestelijk gevoed.

Deze profetie is fysiek eveneens op heel Israël van 
toepassing. Nu zijn de volken van Israël op vele manieren 
indrukwekkend voor de wereld. Maar spoedig zullen ze in 
puin liggen! Net als Silo.

“… waarom hebt gij in de naam des Heren geprofeteerd: 
Gelijk Silo zal dit huis worden, en deze stad zal verwoest 
worden, zodat er niemand woont! En het ganse volk liep 
tegen Jeremia te hoop in het huis des Heren” (Jeremia 26:9). 
Begrijp dit goed: Dit is geen oud verhaal; dit is nog nooit 
gebeurd! Vroeger was Silo nooit “zonder inwoner”. Dit 
is profetie voor de nabije toekomst!

Vroeger werd Silo in puin achtergelaten, maar niet 
“zonder een inwoner”. David schreef over de tragische val van 
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Silo: “… zij tergden Hem door hun hoogten, wekten Hem tot 
naijver door hun beelden. God hoorde het en werd verbolgen, 
en versmaadde Israël ten enenmale, Hij gaf de woning van 
Silo prijs, de tent die Hij onder de mensen had opgeslagen; 
zijn sterkte gaf Hij over in gevangenschap, zijn sieraad in 
de macht van de tegenstander. Hij gaf zijn volk prijs aan het 
zwaard, en was verbolgen op zijn erfdeel; het vuur verteerde 
zijn jongelingschap, zijn maagden werden niet bezongen; 
zijn priesters vielen door het zwaard, zijn weduwen weenden 
niet” (Psalmen 78:58-64). God verliet Silo. Er vonden geen 
huwelijken meer plaats, er was geen enkel soort vreugde 
meer. De mensen waren zo diep ontmoedigd, dat ze niet 
meer konden schreien!

We kunnen niet zomaar terloops met deze profetieën 
omgaan. We moeten er meer dan ooit bij zijn. Het volk 
Israël zal zeer spoedig vernietigd worden, als zij zich niet 
bekeren! Ik weet hoe Silo eruit ziet; ik maakte daar vier 
televisieprogramma’s op twee verschillende plaatsen. Er is 
niets dan verlatenheid. We kunnen weten hoe Israël eruit zal 
zien zonder inwoner! Als we deze boodschap horen moeten 
we urgentere mensen worden!

Eli en zijn zonen deden Israël de Godfamilie visie 
uitwissen. Het eindresultaat was verbijsterend.

s a t a n s  g r o t e  t o o r n

“Daarom, verheugt u, gij hemelen en wie daarin wonen. Wee 
de aarde en de zee, want de duivel is tot u nedergedaald 
in grote grimmigheid, wetende, dat hij weinig tijd heeft” 
(Openbaring 12:12). Satan is neergeworpen en loopt over van 
schuimende woede! Hij is in een vlaag van woede; hij heeft 
niets te verliezen. Er blijft hem maar zo weinig tijd over.

Wij moeten deze “korte tijd” bezig zijn door Gods werk 
met meer urgentie te doen. Het gaat hier over een tijd die 
aan de grote verdrukking voorafgaat. Als we Gods Geest ons 
niet laten opporren, dan doen we wat de Laodiceërs aan het 
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doen zijn: Hun liefde is aan het verkillen, omdat er zoveel 
ongerechtigheid de overhand heeft (Mattheüs 24:12). Heel 
Israël baadt in ongerechtigheid, ze schudden hun vuist tegen 
God en de Laodiceërs volgen pal daarna.

Ondertussen verrijst de beestmacht snel. Hij maakt 
zich gereed om Israël een straf toe te dienen die erger 
is dan welke natie ooit heeft ontvangen. Wie zal Israël 
waarschuwen? 

Wij hebben dit Godfamilie-visioen nodig om ons te 
helpen bevrijden van deze vreselijke boodschap. God maakt 
Zijn familie klaar. Wij hebben een moeilijke taak te doen. 
We moeten het werk van onze Vader afmaken zoals Jezus 
Christus dat deed (Johannes 4:34).

“En toen de draak zag, dat hij op de aarde was geworpen, 
vervolgde hij de vrouw, die het mannelijke kind gebaard 
had” (Openbaring  12:13). Toen Satan neergeworpen werd, 
scheurde hij Gods Kerk in stukken. Hij vervolgde Gods Kerk 
zo hevig dat 95 procent van hen tegen God rebelleerde. God 
liet deze aanvallen toe, omdat Hij zien wilde wat voor een 
karakter Zijn volk gebouwd had en hoeveel zij werkelijk van 
Zijn apostel geleerd hadden.

Satans eerste doel is de familie van God! Hij zal alles 
doen wat hij kan om vallen voor ons te zetten en ons 
geestelijk te verscheuren. Het slechtste nieuws in dit verhaal 
is niet dat zij die rebelleren, zullen moeten lijden in de grote 
verdrukking; het is dat 50 procent van hen, zoals de Bijbel 
aangeeft, niet in Gods familie zijn zullen!

Maar God zal ons beschermen, als we Hem trouw 
blijven: “En aan de vrouw werden de twee vleugels van de 
grote arend gegeven om naar de woestijn te vliegen, naar 
haar plaats, waar zij onderhouden wordt buiten het gezicht 
van de slang, een tijd en tijden en een halve tijd” (vers 14).

e l i ’ s  e i n d e

In 1  Samuel 4:1-2 verloor Israël 4000 man in een slag met 
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de Filistijnen. Deze nederlaag verpletterde hun moraal. 
“Toen het volk in de legerplaats terugkeerde, zeiden de 
oudsten van Israël: Waarom heeft de Here ons heden de 
nederlaag laten lijden tegen de Filistijnen? …” (vers 3) Ze 
konden niet begrijpen waarom dit in Israël gebeurde—
waarom alles uiteenviel.

Ze stelden de juiste vraag. Als wij gevechten in onze 
persoonlijke levens blijven verliezen, dan moeten we ons 
werkelijk afvragen waarom. Er moet een reden zijn. Jakobus 
we hebben allemaal onze beproevingen, maar we behoren 
onze strijd tegen onze vijand niet te verliezen.

Let eens op het antwoord van de Israëlieten in vers 3: 
“… Laten wij de ark van het verbond des Heren uit Silo halen, 
zodat die midden onder ons kome en ons verlosse uit de 
macht onzer vijanden.”

God sprak tot Samuel van de ark. Het was het heiligste 
voorwerp in Israël. De ark was daar niet alleen als een fysiek 
symbool. God sprak vandaar!

De Filadelfia Kerk van God is hier heden niet 
alleen maar als een symbool—God spreekt hier 
vandaan! Wij vormen de binnenste voorhof, waarin God 
woont.

De geestelijke ark is vandaag hier. God geeft Zijn 
geopenbaarde profetie door mij en deze Kerk. Dit zelfde 
boek dat u leest, vormt een deeltje van de overvloed aan 
bewijs!

God spreekt van af de ark van het verbond—vanaf de 
troon van tussen de cherubs—tot Zijn Kerk. Hij spreekt 
tot het volk van Zijn verbond—tegen hen die loyaal geweest 
zijn jegens dit verbond dat gebaseerd is op het bestuur van 
God. Wij hebben een verbond gesloten met de Here der 
heerscharen (vers 4)—de God van alle engelen, de God van 
het hele universum. Hij is onze militaire leider in de vele 
gevechten die we moeten leveren. We zijn in de meest intense 
oorlog ooit tegen Satan en zijn demonen. Ze proberen ons 
met al hun macht te vernietigen. De meesten van Gods volk 
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werden overwonnen, omdat zij het verbond niet hielden. 
God wil dat we die gevechten winnen, maar als we dat doen 
moeten we ons deel in het verbond houden (Lukas 14:26-27).

Na Israëls nederlaag door de Filistijnen toegebracht, 
gingen Hofni en Pinehas de ark halen. Ze stonden ernaast 
toen ze stierven. Ze dachten dat ze rechtvaardig waren, 
staande naast de ark, als Gods leiders. Maar ze stierven bij 
de ark vanwege hun zonden.

Laat me u eraan herinneren dat in de ark de twee stenen 
tafelen, met de Tien Geboden erop geschreven, lagen. Ook 
was daar de staf van Aäron (een beeld van Gods regering 
door een man). Het laatste voorwerp was een gouden pot 
met manna. Het verzoendeksel lag bovenop de ark en 
symboliseerde Gods troon.

Waar vindt u heden ten dage de Tien Geboden en 
Gods regering? Wie wordt gevoed met geestelijk manna, of 
openbaring? Alleen Gods Filadelfia Kerk en deze sterke 
bewering kunt u bewijzen.

Het verbond was gebaseerd op wat er in de ark 
was—Gods wet en bestuur. Zo regeert God vanaf Zijn 
genadetroon. Zij die zich eraan onderwerpen worden met 
geestelijk manna gevoed (Johannes 6).

De Laodiceërs kunnen zo eigengerechtig doen, alsof ze 
God gehoorzamen, maar u kunt gemakkelijk bewijzen dat ze 
dat niet doen! Daarom ben ik er zeker van dat velen van hen 
zich in de grote verdrukking zo snel zullen bekeren.

Vandaag kunnen we kiezen. Hij dwingt ons nergens toe. 
Dat openbaart Zijn liefde. Wij zijn in een huwelijksverbond. 
Christus wil ons huwen. Maar Hij zal Zijn bruid niet 
dwingen Hem te gehoorzamen. Wij moeten vrijwillig Zijn 
liefde terugschenken.

Zie eens naar vers 10 van 1  Samuel 4: “Toen streden 
de Filistijnen en Israël werd verslagen. Ieder vluchtte naar 
zijn tent, en de slachting was zeer groot: van Israël vielen 
dertigduizend man voetvolk.” De Israëlieten ontvluchtten de 
strijd. Ze vochten zelfs niet meer.
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Joseph Tkach Jr. heeft gezegd dat 40.000 leden van de 
Wereldwijde Kerk van God weggevallen zijn en nergens 
meer aan doen. Zij zijn verslagen. Zij hebben de strijd 
verloren en zijn het strijden moe. Als dit uw probleem is, 
dan kunt u het maar beter aanpakken, of u zult door de 
duivel overwonnen worden.

Er was eens een tijd dat de mensheid zo verdorven 
geworden was, dat het God berouwde dat Hij de mens 
gemaakt had (Genesis 6) Dus liet God de aarde onder water 
lopen en vernietigde, op acht mensen na, de hele mensheid. 
Later zag God hoe de mens geworden was in Sodom en 
Gomorra en Hij vernietigde die steden (Genesis 19). God 
gebruikte deze beide gebeurtenissen als beeld voor de 
eindtijd (Lukas  17:26-30). De mens werd nog slechter dan 
God zelfs maar verwacht had! Kijk er eens naar hoe geschokt 
wij waren door wat Gods lauwe Kerk vandaag doet. Als u 
van God afdwaalt, kan niemand zeggen wat de menselijke 
natuur gaat doen.

d e  s t e e n  d e r  H u l P

Denk er eens goed over na wat een opoffering God en het 
Woord deden, zodat onze zonden uitgewist en wij met 
God verzoend kunnen worden, zodat wij de gelegenheid 
kunnen krijgen om de Godfamilie binnen te gaan. Omwille 
van het Godfamilie plan werd het Lam geslacht vanaf de 
grondlegging der wereld. En zelfs toen Hij zwakheid toonde 
en het wilde opgeven, zei Christus tot Zijn Vader: niet Mijn 
wil, maar Uw wil geschiedde. Hij wilde Zijn Vaders wil doen. 
Hij stelde ons werkelijk een voorbeeld. Dit familievisioen 
bracht Hem door alles heen.

Als de Vader en Christus dat allemaal kunnen doen, 
kunnen wij ons deel dan niet doen? Dit is een familiepoging. 
Kijk eens wat God voor ons gedaan heeft. Kijk eens waar 
Jezus Christus doorheen moest. God was vastbesloten om 
of een geschapen familie of een geboren familie te hebben, 
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d.w.z. met de engelen of door Zichzelf te herscheppen door 
de mensheid. Twee derde van de engelen bleef trouw, maar 
zij zullen niet in de Godfamilie geboren worden. Als wij 
ervoor kiezen ons van dit ongelooflijk potentieel af te keren, 
dan kunnen we voor eeuwig sterven en hoeven we niet 
langer te lijden.

Kunnen wij begrijpen hoe diep God naar een familie 
verlangt?

Kunnen wij ontmoediging niet overwinnen? Mensen 
die verslagen zijn door negatief denken, zijn door Satan 
neergeveld en gebruiken Gods kracht niet! Er bestaat geen 
manier waarop we het ooit na dit leven kunnen maken 
zonder de kracht van God.

Begrijp wat God voor u heeft weggelegd! Heeft God u 
lief? Hij zegt dat niet alleen, Zijn daden bewijzen het. Hij 
zond Zijn eniggeboren Zoon om voor u te lijden en dan te 
sterven.

Heeft Hij het recht u te vragen uw beproevingen te 
verdragen?

Eindelijk kreeg Israël de ark terug (1  Samuël 7). Na 
veertig jaar leidde Samuel Israël terug naar waar zij het 
hadden verloren, en hij gebruikte de kracht van God om 
de Filistijnen te verslaan en de ark terug te halen. En 
daarna stelde hij een grote steen op en noemde die Eben-
haëzer, of Steen der Hulp (vers 12).

Wij hebben een Steen der Hulp. Israël had de ark nooit 
moeten verliezen. Samuel zette Israël weer op het spoor 
waar zij de ark hadden en nog veel andere zegeningen. 
Samuel bracht hen terug in het familieverbond met God 
en God gaf hem Zijn kracht.

Laten we ons het verbond herinneren dat wij met God, 
onze Rotssteen, gemaakt hebben. Laten we aan Zijn werk 
en niet aan onszelf denken. Laten we heden God en Zijn 
familie lief hebben—en ook Zijn potentiële familie, die 
miljarden en miljarden mensen die op de Laatste Grote 
Dag opgewekt zullen worden. Laten we onze levens aan 
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de Godfamilie geven en net zoals God naar een familie 
verlangen. Als we dat werkelijk kunnen vatten en zoals 
God denken, dan zal er niets zijn dat ons zal kunnen 
tegenhouden. We zullen daar zijn om te helpen om al die 
mensen in de heerlijke, wonderbaarlijke en majesteitelijke 
familie van God te brengen.

z o n e n  Va n  z a d o k

Hoor Gods antwoord aan Eli en de Laodiceërs van de 
eindtijd: “En Ik zal Mij een betrouwbaar priester aanstellen, 
die naar mijn hart en in mijn geest handelt en Ik zal voor 
hem een duurzaam huis bouwen, zodat hij te allen tijde voor 
het aangezicht van mijn gezalfde wandelen zal” (1  Samuël 
2:35).Commentaren zijn het erover eens dat dit verwijst naar 
Zadok de priester—die volkomen loyaal was aan de troon 
van David van begin tot eind.

In 1  Koningen 2:26-27 zien we hoe Abjatar de priester 
faalde. Zadok werd toen de enige hogepriester. Dit was 100 
jaar nadat Eli stierf. Abjatar werd het slachtoffer van de vloek 
over Eli (vers 25-35). Maar Zadok was trouw aan Davids 
troon, die Samuel had helpen oprichten. Zadok was de 

“trouwe priester” uit 1 Samuel 2:35.
God zegt dat er in de eindtijd geestelijke zonen van 

Zadok zijn. “… en het vertrek met de voorzijde op het 
noorden, is voor de priesters die bij het altaar dienst doen; en 
wel de zonen van Sadok (Zadok), die uit de zonen van Levi 
tot de Here naderen om Hem te dienen” (Ezra 40:46). Dit is 
een profetie voor de eindtijd. Dit zijn geestelijke zonen van 
Zadok. Heden naderen alleen zij tot God.

“Daarna mat hij de voorhof; de lengte was honderd el en 
de breedte honderd el, een vierkant; en het altaar stond voor 
het huis” (vers 47). Vandaag meten wij de tempel, Gods Kerk 
(Openbaring 11:1-2).

Hier is de boodschap die na het meten komt: “En zeg 
dan tot de weerspannigen, tot het huis Israëls: Zo zegt de 

66

d e  g o d f a m i l i e  v i s i e



Here Here: gij hebt meer dan genoeg gruwelen bedreven, 
huis Israëls, doordat gij vreemdelingen, onbesnedenen van 
hart en onbesnedenen van lichaam, hebt binnengebracht om 
in mijn heiligdom te zijn, om mijn huis te ontheiligen, terwijl 
gij de voor Mij bestemde spijze, vet en bloed, bracht, zodat 
zij mijn verbond schonden, boven al uw gruwelen” (Ezra 
44:6-7). Deze “rebellerende” dienaren hebben Gods huis 
verontreinigd, net zoals de zonen van Eli dat deden.

“En gij hebt zelf voor mijn heilige dingen geen zorg 
gedragen, maar gij hebt hen aangesteld om voor u mijn 
dienst in mijn heiligdom waar te nemen … Maar wat betreft 
de Levieten [de Laodicese leiders van nu] die zich ver van 
Mij verwijderd hebben, toen Israël [geestelijk] afdwaalde 
(zij zijn immers van Mij afgedwaald achter hun afgoden 
aan) zij zullen hun ongerechtigheid dragen” (vers 8, 10). Ze 
zullen voor die zonde moeten betalen. Zij kenden de grote 
God en wendden zich toen af. God zegt terecht: “toen 
Israël afdwaalde”—alsof de hele Kerk afviel. En ongeveer 95 
procent van hen deed dat ook! De Laodicese kerken worden 
ver in het rond verstrooid. Er is iets verschrikkelijk verrot 
en bedorven in Gods Kerk vandaag. Wat is er mis?

Vers 12: “Omdat zij [de dienaren] hen gediend hebben 
voor het aangezicht van hun afgoden, en voor het huis 
Israëls een struikelblok tot ongerechtigheid geweest zijn, 
daarom heb Ik mijn hand ten ede tegen hen opgeheven, luidt 
het woord van de Here Here, dat zij hun ongerechtigheid 
zullen dragen.” Ieder gevolg heeft een oorzaak en zij waren 
er de oorzaak van dat Gods volk zich van God afkeerde. 
Ook waren er dienaren die rebelleerden en daarom dubbel 
schuldig zijn. Gods familie is uit elkaar gescheurd.

“Zij zullen tot Mij niet naderen om Mij als priester 
te dienen en om te naderen tot al mijn heilige, ja tot de 
allerheiligste dingen; maar zij zullen hun smaad dragen 
en de gruwelen die zij bedreven hebben” (vers 13). God vat 
dit niet gemakkelijk op. Ze willen zelfs niet naderen tot het 
heilige der heiligen in Gods hoofdkwartier vandaag; zij 
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willen geen hoofdkwartiergebouwen in de toekomst. Zij 
hebben een groot deel van hun beloning verloren, zo niet 
hun eeuwige leven.

Vers 14: “Dus zal Ik hen aanstellen om voor het huis zorg 
te dragen, voor de gehele dienst daarvan en voor alles wat 
daarin te doen valt.” Dit is een geringere beloning nadat zij 
zich in de grote verdrukking bekeerd hebben.

“Maar de levitische priesters, de zonen van Sadok, die de 
dienst in mijn heiligdom in acht genomen hebben, toen de 
Israëlieten van Mij afdwaalden, die zullen tot Mij naderen 
om Mij te dienen, en zij zullen in mijn dienst staan om Mij 
vet en bloed te brengen, luidt het woord van de Here Here” 
(vers 15). Wij waren trouw toen heel Gods geestelijke 
familie zich van God afkeerde. Dit kleine overblijfsel 
bleef loyaal evenals Zadok en zijn familie. Daarom belooft 
God ons een grote beloning. Wij zullen iets speciaals hebben 
met onze Echtgenoot.

Wij zijn vandaag de enige mensen op aarde die werkelijk 
De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de Profetieën 
van Herbert W. Armstrong willen hebben—het boek dat de 
troon van David verklaart. Hangt dit niet samen met deze 
profetieën? Is dat het niet waarom we de edele aanduiding 

“zonen van Zadok” hebben?
We zien God achter dit alles, evenals Hanna God zag. 

Wij wijden alles aan God omdat we niet op mensen zien. We 
kijken niet naar mensen die zondigen of zwakheden bezitten 
zoals David. Wij zien op het Wezen dat achter David stond. 
Waar is de God van David? Waar is de God van Elia—die 
onderwees over De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in 
de Profetieën? De zonen van Zadok weten dat!

Als u een zoon van Zadok bent, dan zult u dicht bij 
God komen. Deze lessen in 1  Samuel over Eli en Samuel 
onderwijzen ons hoe we priester moeten zijn, hoe we een 
sterke, geestelijke familie moeten bouwen. Deze verzen in 
Ezechiël 44 laten ons de waarde zien van een priester die 
trouw aan God is. Lees ook de verzen 16-24.
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God profeteerde in 1  Samuel 2:35 dat Hij een trouwe 
priester (Zadok) zou verwekken en dat slaat op de geestelijke 
zonen van Zadok in de eindtijd. God heeft dat gedaan, net 
zoals Hij dat gezegd heeft. Zij zullen die visie trouw zijn 

“te dien dage” of in de eindtijd. Het gaat over de troon van 
David “te dien dage.” De hele tijd door blijven ze bij de troon 
van David, omdat ze God erachter zien, achter Elia, achter 
deze boodschap.

Wanneer God spreekt over Zadok in 1  Samuel 2:35, 
gebruikt Hij het woord “te allen tijde” of zoals de King 
James Version zegt: “voor eeuwig.” Als u een trouwe priester 
wilt blijven, zult u voor eeuwig in het Hoofdkwartier van 
Gods grote werk blijven in de spoedig komende Wereld van 
Morgen. Daarom zijn hier de eerstelingen. Daarom is het 
zo belangrijk dat we loyaal blijven! Spoedig zal Gods 
familie aan de wereld geïntroduceerd worden! Dan zullen 
we Jezus Christus helpen om alle dingen te herstellen en alle 
volken het Godfamilie-visioen te onderwijzen.
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De Vader 
bekend maken

Nadat Lucifer en één derde van de 
engelen in de taak gefaald hadden 
die hen was opgedragen om op aarde 

te doen, besloot God Zichzelf door de mens te herschep pen. 
Zoals we al eerder gezegd hebben, was dit Plan B, omdat het 
grotere risico’s met zich mee bracht. In feite vereiste het dat 
God het Woord naar de aarde zond om Zijn Zoon te worden, 
een levensbelangrijke boodschap te brengen en voor de hele 
mensheid te sterven.

God de Vader was vastbesloten om een Familie te 
verwerven. Hij wilde het eeuwige leven van de Logos, die 
Zijn Zoon werd, riskeren. Maar door dat risico kon God Zijn 
grootste scheppingsdaad verwezenlijken: volmaakt, heilig, 
rechtvaardig karakter in de mens scheppen en uiteindelijk 
de mensheid in Zijn familie brengen.

God ging van Plan A op Plan B over wegens de grootste 
ramp in het universum tot op dat punt! De rebellie der 
engelen toonde God aan dat Hij de engelen niet de regering 
van het universum kon toevertrouwen. Daar waren 
geschapen zonen van God voor nodig, die het karakter van 
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God bezaten. Dus ontwierp God het plan om Zichzelf door 
de mens te herscheppen—Zijn opperste creatie! Wij moeten 
allen individueel even volmaakt worden zoals onze hemelse 
Vader volmaakt is (Mattheüs 5:48). Anders zullen we niet in 
Gods familie geboren worden. We zullen mislukken, zoals 
een derde van de engelen mislukte.

Plan B bevat grotere risico’s, maar ook een veel groter 
potentieel. Mensen die letterlijk God worden—leden van 
Zijn gezin, wat engelen niet kunnen.

Wat was nu, toen het Woord naar de aarde kwam, 
de boodschap die Hij kwam verkondigen? Het is een 
eenvoudige boodschap, toch is de wereld—zelfs de meesten 
van Gods volk—in gebreke gebleven het te begrijpen!

“ m e t ”  g o d  z i j n

Laten we nog eens naar 1  Johannes 1:1 kijken. “In den 
beginne was het Woord en het Woord was bij (met-KJV) 
God en het Woord was God.” In dit vers is het woord 
bij niet alleen maar een voorzetsel dat plaats of ruimte 
aanduidt, maar het verwijst ook naar de intiemste geestelijke 
gemeenschap die twee wezens kunnen hebben!

Deze intimiteit zou nooit tot stand gekomen kunnen zijn 
als het Woord Zich niet aan God onderworpen had. Zonder 
regering zou deze relatie teniet gegaan zijn. Het Woord 
was werkelijk bij God. Eeuwigheden en eeuwigheden lang 
leefden God en het Woord in volmaakte liefde en harmonie.

Wat een voorbeeld voor de mensheid, die verdeeld is en 
strijd voert gedurende haar hele geschiedenis!

Bent u met God? De heer Armstrong vroeg de Kerk 
zo vaak: “Bent u met mij?” Hoewel de meesten van hen 
dachten dat ze dat waren, onthulde de tijd dat de meesten 
van hen dat niet waren. Wij moeten met God en met Zijn 
leider zijn zoals het Woord met God was. Als u zegt dat u 
voor 100 procent met Gods leider bent, dan zegt u dat u voor 
100 procent met God bent, zoals Christus met Hem is. Wij 
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moeten door ons voorbeeld laten zien dat we voor eeuwig 
met God zullen blijven—evenals het Woord, of Christus dat 
gedaan heeft.

Het Griekse woord voor bij of met is vast en zeker 
een van de meest onthullende woorden in de Bijbel. Het 
openbaart hoe God en het Woord in eenheid en liefde voor 
alle eeuwigheid hebben geleefd. Het laat ook zien hoe wij één 
gemaakt kunnen worden met God en in Zijn familie geboren 
worden. Dit woord is echt een groot visioen.

Die heerlijke eeuwigheid zal niet zo maar toevallig tot 
stand komen. Zij vereist dat wij Gods wet houden en ons aan 
Zijn bestuur onderwerpen, evenals het Woord. God heeft een 
verbond met ons gemaakt om Zijn wetten in ons verstand 
en hart te schrijven (Hebreeën 10:16). Dat is de enige manier 
waarop we voor eeuwig met Hem zullen blijven.

Hier heeft de mensheid altijd gerebelleerd. En dit is het 
waarover de meesten van Gods volk vandaag in opstand 
zijn gekomen. Ze bezitten Gods wet en regering niet, wat de 
enige weg is waarop we ooit een kunnen worden met God!

We spreken over eeuwig leven—over eeuwig bij God 
zijn! We moeten op dat niveau denken, ver boven aardse 
maatstaven. Anders is ons leven verspild.

H e t  l i c H t

“Alle dingen zijn door het Woord geworden en zonder dit is 
geen ding geworden, dat geworden is” (Johannes 1:3). God 
maakte alle dingen, inclusief de engelen, door die ene die 
Jezus Christus werd. Maar hier wordt de opstand der engelen 
niet genoemd. God richt Zich nu in hoofdzaak op Plan B.

“In het Woord was leven en het leven was het licht der 
mensen; en het licht schijnt in de duisternis en de duisternis 
heeft het niet gegrepen (begrepen-Statenvertaling)” (vers 4-5). 
Deze wereld is vol duisternis. Jezus Christus kwam als het 
Licht, maar de duistere wereld bleef in gebreke God in het 
vlees te begrijpen!
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Wij zijn nu in dat licht, als Christus in ons leeft. Dat 
betekent dat we ons aan de Vader moeten onderwerpen 
zoals Hij.

“Er trad een mens op, van God gezonden, wiens naam 
was Johannes” (vers 6). God zond Johannes de Doper en 
de wereld doodde hem. De mensheid heeft heden nog een 
intense haat jegens Gods waarheid. Zo is het door de hele 
geschiedenis van de mens geweest. Daarom is de mens in de 
duisternis.

“Deze kwam als getuige om van het licht te getuigen, 
opdat allen door hem geloven zouden. Hij was het licht 
niet, maar was (gezonden-Statenvertaling) om te getuigen 
van het licht” (vers  7-8). Wij zijn evenals Johannes hier 
om te getuigen van het licht Gods” Wij tonen deze wereld 
Gods licht door onze voorbeelden en werk.

“Het waarachtige licht, dat ieder mens verlicht, was 
komende in de wereld” (vers 9). Dit licht is voor ieder mens 
die in deze wereld geboren is, of ze zich het realiseren of niet. 
En zij zullen nooit verder komen dan deze aarde tenzij dat 
Licht in hen schijnt.

De mensen van deze wereld stevenen op de grootste 
ramp ooit af. Ze kunnen die alleen maar vermijden als ze het 
Licht zien en op Gods waarschuwende boodschap acht slaan.

We maken het licht voor hen beschikbaar. Zij moeten 
kiezen het al of niet aan te nemen.

r e c H t  e n  m a c H t

“Hij was in de wereld, en de wereld is door Hem geworden, 
en de wereld heeft Hem niet gekend. Hij kwam tot het zijne, 
en de zijnen hebben Hem niet aangenomen. Doch allen, die 
Hem aangenomen hebben, hun heeft Hij macht gegeven om 
kinderen Gods te worden, hun, die in zijn naam geloven” 
(vers 10-12).

Macht in het Grieks betekent zowel recht als macht. 
Twee buitengewone woorden. Wij hebben het recht, een 
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geboorterecht, om in het gezin van God geboren te worden! 
Niet omdat wij dat verdienden, maar omdat God het als 
een gift schenkt. Dat is echter op zichzelf niet genoeg. God 
zegt dat we ook macht hebben om in Zijn gezin geboren te 
worden. Op menselijke wijze kunnen we dat niet doen. Gods 
macht is nodig om te overwinnen en te groeien.

Recht en macht. Wij hebben het eervolle recht om in 
Gods gezin geboren te worden, en we hebben ook de macht 
om voordeel te trekken uit dat recht. Dit geboorterecht gaat 
ver uit boven alles wat God in gedachten had voor Plan A. 
Dit is het grootste plan dat God ooit zal hebben—Zichzelf 
vermenigvuldigen.

“Het Woord is vlees geworden en het heeft onder ons 
gewoond en wij hebben zijn heerlijkheid aanschouwd, een 
heerlijkheid als van de eniggeborene des Vaders, vol van 
genade en waarheid” (vers 14). Het vleesgeworden Woord 
was de eniggeboren Zoon van de Vader. Het Woord, Zelf ook 
God, kwam naar de aarde en werd geboren uit een vrouw. 
God riskeerde het leven van Zijn eniggeboren Zoon, opdat 
Hij Zijn familie kon uitbreiden! Als de Zoon gezondigd 
had, dan zou Hij voor alle eeuwigheid gestorven zijn. Maar 
Jezus Christus leefde een volmaakt leven. Christus stelde 
een voorbeeld voor de hele mensheid. Hij introduceerde 
de Godfamilie, en liet zien hoe God deze familie ging 
uitbreiden door vele miljarden menselijke wezens erin te 
brengen!

c H r i s t u s  d e e d  d e  Va d e r  k e n n e n

De hele wereld en zelfs de meesten van Gods eigen volk Zijn 
misleid over het volgende vers.

“Niemand heeft ooit God gezien; de eniggeboren 
Zoon, die aan de boezem des Vaders is, die heeft Hem 
doen kennen” (vers 18).

Thayer’s Lexicon zegt dat Christus “in de nauwste en 
meest intieme relatie met de Vader stond.” Wat een relatie! 
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Christus was aan de boezem van de Vader—de meest 
intieme relatie ooit! Gedurende alle eeuwigheid hadden zij 
gewerkt in overeenstemming, harmonie, vrede, vreugde en 
liefde. Alleen de liefde van God kan die intimiteit verklaren.

Daar wil de Vader u hebben! Hij wil u aan Zijn boezem 
om dezelfde relatie te hebben die Hij en Christus hebben. 
Jezus Christus gaf ons een voorbeeld, om ons te tonen hoe 
die relatie met de Vader te hebben. U hebt nooit een ander 
voorbeeld dan dat van Christus gezien of er over gehoord. 
En nooit zult u een ander zoals dit zien!

Christus heeft Zichzelf opgeofferd opdat wij een Vader-
zoon relatie zouden hebben, die eeuwig duurt. Dat is ons 
geboorterecht! Wat een ongelooflijk wonderbare toekomst. 
Wij moeten dit diepe begrip vatten, of we zullen totaal 
mislukken.

Let op het laatste deel van vers 18. Dat zegt dat toen 
Jezus Christus naar de aarde kwam, Hij de Vader deed 
kennen. Dat was Zijn boodschap voor de mensen, die 
ging over de Vader!

Dat is het waarom de grootste ramp in de menselijke 
geschiedenis waarschijnlijk plaatsgevonden heeft in onze 
eigen Laodicea Kerk in de eindtijd: Zij eren hun Vader niet 
(Maleachi 1:6). Zij weigeren de Vader te doen kennen! Zij 
hebben de boodschap van Jezus Christus verworpen, waarin 
Hij de Vader deed kennen. Hij was geen opstandige Zoon, 
die Zichzelf kwam bekend maken, hoewel dat hetgeen is wat 
de religies van deze wereld leren! De Laodiceërs onderwijzen 
diezelfde opstandige boodschap in hun leerstellingen en 
door hun voorbeeld.

Christus was aan de boezem van Zijn Vader en Hij was 
onderworpen aan Zijn Vader in die zin dat Hij niet alleen 
Zijn Vader gehoorzaamde, maar Hij maakte het tot Zijn doel 
Hem welbehaaglijk te zijn. Wat een voorbeeld voor ons! Hij 
zette Zijn eeuwigheid aan de kant om deze boodschap te 
prediken; en toch hebben 95 procent van Gods mensen die 
vandaag verworpen.
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God en Jezus Christus zijn niet alleen maar woorden. 
Christus kwam naar de aarde en leefde Gods levenswijze. Hij 
liet zien hoe het werkt.

Vooraanstaande psychologen zeggen dat de rol van de 
vader in een gezin niet noodzakelijk is. Dat is een filosofie 
die volken vernietigt. Waar komt die boodschap vandaan? 
Niet van Jezus Christus! Hij komt van Satan, de god van 
deze wereld.

Satan haat het gezin, omdat het een relatie is op het 
goddelijke vlak. Dat betekent dat het een afspiegeling van 
de Godfamilie is. De individuele menselijke familie was 
ontworpen om ons onszelf te helpen voorbereiden op de 
Godfamilie.

Daarom bestaan familie en gezin!
Onze Vader is het Hoofd van die wonderbaarlijke, 

majesteitelijke Godfamilie. Het moet onze grootste 
passie zijn Hem en Zijn familie te doen kennen!

Wij moeten ons meer in de boezem van de Vader 
begeven! God wil dat we diep ingekapseld worden in Zijn 
familie! Jezus Christus gaf de weg aan in het bekend maken 
van de Vader. Nu wordt ons bevolen Zijn voorbeeld te volgen!

Kijk eens naar ons potentieel. Wij zijn koningen en 
priesters. Wij zijn de zonen van God. Ons hele leven moet 
draaien om het bekend maken van de Vader. Een vals 
Christendom bouwt haar werk rond de persoon van 
Christus, niet rond Zijn boodschap van het bekend 
maken van de Vader! Christus zei: “Mijn Vader is groter 
dan Ik” (Johannes 14:28).

Het bekend maken van de Vader is wat Gods ware 
uitverkorenen scheidt van Zijn eigen Laodicea Kerk en de 
wereld!

Dit is de fundamentele waarheid van de Bijbel. Mensen 
die de Vader niet doen kennen, zijn misleid! Zij begrijpen 
niet dat onze roeping gaat over het geboren worden in 
Gods familie, waarvan de Vader het Hoofd is. Niets maakt 
een liefhebbende vader gelukkiger dan een zoon te zien die 
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zijn boodschap brengt. Christus bracht de boodschap van 
Zijn Vader. Hij gaf ons een voorbeeld ter navolging. Nu 
moeten wij de boodschap van onze Vader brengen. Daarom 
zijn we geroepen.

Alleen Gods ware uitverkorenen maken de Vader 
bekend! Waarom verlangen mannen en vrouwen zo 
buitengewoon naar fysieke gezinnen? Dat verlangen komt 
van de Godfamilie, omdat zij nog veel meer naar een 
gezin verlangen dan wij ons kunnen indenken. Niemand 
heeft dat gedaan wat zij gedaan hebben om een gezin te 
verwerven.

God en het Woord werden Vader en Zoon. Waarom? 
Omdat God een familie wil. Hij wil miljarden in Zijn familie. 
Wat een kans.

Zoals het boek van Herbert W. Armstrong Het 
Ongelooflijk Menselijke Potentieel laat zien, waren wij, als 
Lucifer en de engelen geslaagd waren, hier niet geweest. 
Maar de engelen hebben nooit het potentieel of de 
gelegenheid gehad om in Gods familie geboren te worden. 
Wat een ontzaglijke kans is ons gegeven!

Jezus Christus gaf Zichzelf als een offer voor de hele 
mensheid. Wat verheugde dat Zijn Vader! Was de Zoon 
hier alleen maar om aanzien voor Zichzelf te verwerven, of 
probeerde Hij de standaard van Zijn Vader hoog te houden? 
Wij zijn hier als resultaat van Zijn succes, vanwege het 
volmaakte leven van onze Echtgenoot!

“En ik zag de hemel geopend, en zie, een wit paard; en 
Hij, die daarop zat, wordt genoemd Getrouw en Waarachtig, 
en Hij velt vonnis en voert oorlog in gerechtigheid. En 
zijn ogen waren een vuurvlam en op zijn hoofd waren vele 
kronen en Hij droeg een geschreven naam, die niemand 
weet dan Hijzelf. En Hij was bekleed met een kleed, dat in 
bloed geverfd was, en zijn naam is genoemd: het Woord 
Gods” (Openbaring 19:11-13).

Hier refereert Johannes nogmaals aan Hem als het 
Woord. Jezus Christus zal terugkomen als het Woord van 
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God. Nog steeds is Hij de woordvoerder van de Godfamilie. 
Hij zal terugkeren met Zijn vrouw, de Kerk. Zij zal Hem 
bijstaan voor God tot de wereld te spreken. Samen zullen zij 
de Vader bekend maken!

Dan zullen de Vader, de Zoon en Zijn bruid de hele 
mensheid in Gods familie brengen.

H e t  i n s t e l l e n  Va n  H e t  V i s i o e n

Zoals we in het laatste hoofdstuk gezien hebben, moest 
God de profeet Samuel gebruiken om op te ruimen wat 
Eli verdorven had. “Zo werden de Filistijnen vernederd en 
drongen het gebied van Israël niet meer binnen. De hand 
des Heren was tegen de Filistijnen al de dagen van Samuel, 
en de steden die de Filistijnen aan Israël ontnomen hadden, 
kwamen opnieuw aan Israël, van Ekron af tot Gath toe; 
en Israël ontrukte het daarbij behorende gebied aan de 
macht der Filistijnen. Ook was er vrede tussen Israël en 
de Amorieten. Samuel nu was richter over Israël, zolang 
hij leefde. Hij maakte van jaar tot jaar een rondreis langs 
Bethel, Gilgal en Mispa, en richtte Israël op al deze plaatsen” 
(1 Samuël 7:13-16).

Samuel stelde colleges in de drie steden, Bethel en Gilgal 
en Mispa, in. De originele Elia had ook colleges in die buurt, 
behalve dat er één in Jericho was, niet in Mispa (2 Koningen 
2:1-5; de “profetenzonen” waren studenten aan het college).

Samuel stichtte deze scholen om het priesterschap te 
reinigen. Hij schafte eigenlijk het priesterschap af omdat het 
zo verontreinigd was. Hij besloot opnieuw te beginnen door 
deze colleges op te richten.

Het Soncino Commentaar zegt: “Samuels grootste 
instelling die we moeten eren en het meest blijvende wat 
hij in zijn leven bereikt heeft, waren de profetenscholen die 
hij stichtte en van waaruit in het werk van de Hebreeuwse 
profeten de opperste schepping van Israëls godsdienstige 
genius uitging. … Waar de gave van profetie bestond, zouden 
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de scholen die ontwikkelen, maar de leden van die scholen 
vormden een religieus en moreel zuurdeeg in het leven van 
het volk.”

Samuel vestigde deze Godfamilie visie.
Toen de heer Armstrong in de eindtijd voor het voetlicht 

trad, was de Sardes Kerk dood. Toen gebruikte God hem om 
drie colleges op te richten.

Toen de heer Armstrong stierf, verloren de mensen 
die hij onderwees deze visie: “Een zoon eert zijn vader en 
een knecht zijn heer. Indien Ik nu een vader ben, waar is 
de eerbied voor Mij? …” God opent het boek Maleachi, dat 
spreekt over grote geestelijke verlatenheid. Zijn eigen Kerk 
was stervende! Waarom zijn ze stervende en staan ze op het 
punt hun eigen levens te verliezen? Zij weigeren hun Vader te 
eren! Zij hebben de visie aangaande de Godfamilie verloren. 
Niets kan rampzaliger zijn!

Maleachi 1:11 luidt: “Want van waar de zon opkomt tot 
waar zij ondergaat, is mijn naam groot onder de volken, 
allerwege wordt mijn naam reukwerk gebracht en een rein 
spijsoffer, want groot is mijn naam onder de volken, zegt de 
Here der heerscharen.”

Momenteel maakt in de PCG Jezus Christus de naam 
van de Vader groot. Wij streven ernaar de Vader bekend te 
maken, Zijn naam groot te maken, zelfs nu. Wij vechten 
voor het gerecht over het drukken van de heer Armstrongs 
literatuur, opdat wij dit kunnen doen. God zal Zijn naam 
groot maken onder de heidenen met de boeken waar wij 
voor vechten: Mysterie der Eeuwen, Het Ongeloof lijke 
Potentieel van de Mens, De Ontbrekende Dimensie in Seks.

Spoedig zal de Kerk de naam van de Vader groot maken 
op de hele aarde. Alle volken ter wereld zullen hun Vader eren!

Zij zullen de boeken en boekjes van de heer Armstrong 
bestuderen. Dit is de geopenbaarde waarheid van God voor 
de hele mensheid, niet alleen voor Zijn Kerk vandaag.

Wij moeten de naam van de Vader groot maken onder 
de heidenen, de ganse wereld! Hen moet geleerd worden hun 
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Vader te eren! Om dat te doen worden we nu klaargemaakt. 
De mensen moeten begrijpen waarom zij geschapen werden. 
Eindelijk zullen zij begrijpen waarom de mens hier is.

Zij zullen ook de boeken en boekjes van de Filadelfia 
Kerk van God lezen. Zonder die zou er een hiaat in hun 
kennis zijn. Zij zouden niet begrijpen waar de ware 
uitverkorenen heen gingen nadat de heer Armstrong 
gestorven was. Zij zouden niet kunnen begrijpen waar de 
heiligen, die hun Vader eerden en bekend maakten, zich 
bevonden.

Elia stichtte drie colleges, evenals Samuel. (De eindtijd 
Elia deed hetzelfde.) Er was vroeger ook een Elisa, die deze 
colleges voortzette. Hij beschouwde Elia als zijn vader. Elia 
was een geestelijke vader voor Elisa en de zonen der profeten 
in die zin dat zij door hem tot God kwamen, direct of 
indirect. Samuel, Elia, Elisa en de eindtijd Elia stichtten 
allen colleges om de Godfamilie visie te onderwijzen. Toen 
de heer Armstrong Ambassador College bouwde, ging 
het werkelijk over de Godfamilie. Daarvoor waren al 
deze colleges er. Zij maakten de Vader bekend. Dat is de 
reden waarom we in Edmond, Oklahoma, het Herbert W. 
Armstrong College opgericht hebben: om voort te zetten wat 
Elia deed—het bekend maken van de Vader!

Samuel moest het verdorven priesterschap kwijt raken 
en begon opnieuw. Dat hebben wij ook gedaan. De profetie 
openbaarde dat het gebeuren zou (Openbaring 11:1-2).De 
Vader moest in functie blijven als het Hoofd van de familie. 
Hem moeten wij eren.

g o d s  c o l l e g e s  i n  H e t  m i l l e n n i u m

Waarom al deze colleges door de geschiedenis heen bouwen, 
als de mensen zich er alleen maar van zouden afkeren? 
Omdat dat niet de manier is waarop het zeer spoedig zal 
gaan. In de Wereld van Morgen zal God die colleges over 
de hele wereld vestigen, vele duizenden. En de eerstelingen 
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zullen deze colleges leiden omdat zij de Vader bekend maken 
en deze Godfamilie visie! Dan zal Gods kennis, deze visie, 
de aarde bedekken zoals de wateren de oceaanbeddingen 
vullen (Jesaja 11:9). En we leren hoe we dat nu moeten doen. 
Deze Kerk is een college voor die leraren.

Na het millennium zullen miljarden mensen opgewekt 
worden in het Oordeel van de Grote Witte Troon op de Laatste 
Grote Dag (Johannes 7:37). Zij zullen colleges nodig hebben 
om onderwezen te worden! Daarom zullen wij die colleges 
instellen heel het Millennium door; zodat we klaar zijn om hen 
te onderwijzen en hen de Vader bekend te maken.

Om dit plan te laten werken heeft God nu mensen 
nodig die leren hoe de Vader bekend te maken. Dat is de 
fundamentele waarheid van Gods plan. Wat hebben we 
een prachtige waarheid ontvangen. Het is de tijd dat we dit 
grondig leren, zodat we de hele wereld kunnen onderwijzen! 
Dat is de enige reden dat we vandaag geroepen zijn.

God zegt: “Mijn naam zal groot zijn onder de volken” 
(Maleachi 1:11). Deze profetie wordt vervuld door de colleges 
die God in het millennium zal vestigen.

Jesaja 30:20 zegt: “Maar uw leraars zullen zich niet meer 
verbergen, doch uw ogen zullen uw leraars zien.” De mensen 
zullen hun leraars zien in deze instituten die over de hele 
wereld zijn gevestigd. Misschien zullen ze hen zien in een 
klaslokaal of op de televisie via satelliet uitzendingen.

Herbert Armstrong vestigde ook Imperial Scholen voor 
leerlingen voor het college. Het was om hen voor te bereiden 
voor Ambassador College. Dat werd alleen maar op beperkte 
schaal gedaan, maar het moet nu een grote visie zijn voor 
de ware uitverkorenen. Wij moeten onze jonge mensen 
voorbereiden, zodat ze naar het college kunnen gaan, en dan, 
vanaf het college, verder gaan om de wereld te onderwijzen.

God zal geen studenten, of de wereld, in het klaslokaal 
roepen voordat de leraren gereed zijn!

Ouders, hoe zult u uw kinderen voorbereiden voor Gods 
werk? U hebt een grote verantwoording om hen daarvoor 
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klaar te krijgen: deze kinderen te leren waarom een gezin, 
waarom het huwelijk, waarom kinderen—om de Vader hen 
bekend te maken.

Hanna gaf ons een inspirerend voorbeeld.
Natuurlijk maken we fouten. Samuel had twee zonen 

en die werden geroyeerd zoals die van Eli. De Bijbel zegt 
niet veel over de kinderopvoeding van Samuel, maar God 
verhoogt hem zeer de hele Bijbel door. Zijn kinderen hadden 
op zijn minst een geweldig voorbeeld. Jonge mensen hebben 
ook hun verantwoordelijkheid. Laat het verleden ons niet 
terughouden. Als we fouten gemaakt hebben, moeten we ze 
corrigeren, verder gaan en groot voor God zijn.

d e  w i l  Va n  d e  Va d e r

Johannes gaf Christus gebed in de nacht voor Zijn kruisiging 
weer. Het eindigt met: “Rechtvaardige Vader, de wereld 
kent U niet, maar Ik ken U, en dezen weten, dat Gij Mij 
gezonden hebt; en Ik heb hun uw naam bekend gemaakt 
en Ik zal hem bekend maken, opdat de liefde, waarmede 
Gij Mij liefgehad hebt, in hen zij in Ik in hen” 
(Johannes 17:25-26).

Christus vroeg dat dezelfde liefde waarmee de Vader 
Hem liefgehad had, in ons zou zijn. Dezelfde liefde die de 
Vader voor Jezus Christus had, kan in u zijn! Dan zullen 
we allemaal de Vader bekend maken. Dit is het hart van het 
Godfamilie-visioen!
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Mensen in deze wereld houden er niet 
van om over de God van het oordeel 
te denken. Zij houden van een God 

van vrede en vreugde. Ze willen alleen “goed nieuws.” Dat is 
de reden waarom ze zoveel slecht nieuws krijgen! Ze weigeren 
de realiteit onder ogen te zien. Alles wel beschouwd is God niet 
alleen een God van barmhartigheid en goedheid. Hij is een 
God van het oordeel—een God van correctie.

In het boek Maleachi is één tekst die laat zien hoe 
zelfs de Laodiceërs in verwarring zijn over de God van het 
oordeel en afstand tot Hem willen bewaren. “Gij vermoeit 
de Here met uw woorden. En dan zegt gij: Waarmee 
vermoeien wij Hem? Doordat gij zegt: Ieder die kwaad 
doet, is goed in de ogen des Heren en aan hen heeft Hij 
een welgevallen; waar is anders de God van het recht 
[oordeel—Statenvertaling]? (Maleachi 2:17). De Laodiceërs 
spreken God tegen: Waarmee vermoeien wij Hem? Waar is 
de God van het oordeel? De Laodiceërs zijn van hun stuk 
gebracht door God. Hij strafte de wereld niet door de grote 
verdrukking en keerde niet zo snel terug als zij verwachtten. 

Waar is de God  
van het Oordeel?

5
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Hun zwakke geloof maakte hen ontmoedigd en deed hen 
in opstand komen. Daarom moeten ze nu de God van het 
oordeel door ervaring leren kennen. Zij moesten hun geloof 
gesterkt hebben door God te blijven gehoorzamen. Hun 
bestuursprobleem deed hen in plaats daarvan God de schuld 
geven. De Laodiceërs zouden deze vraag niet stellen wanneer 
ze heden gehoor gaven aan Gods CORRECTIE. Het is alleen 
maar omdat we nu gecorrigeerd zijn dat God ons bevrijdt 
van de grote verdrukking.

De Laodiceërs dwingen God hen streng te corrigeren. 
Het is de enige manier waarop Hij nog vijftig procent van 
hen kan redden. De rest is niet te helpen.

Waar is de God van het oordeel? Hier hebben de mensen 
moeite met God. God corrigeert ons; Hij zegt dat als we 
niet gecorrigeerd worden, we zelfs geen zonen van Hem zijn 
(Hebreeën 12:7-8). Waarover we werkelijk bezorgd behoren te 
zijn is niet Gods correctie, maar als God ons niet corrigeert!

De Laodiceërs weigeren vandaag Gods correctie. 
Daarom geeft God hen een antwoord op hun vraag in het 
volgende vers van Maleachi: “Zie, Ik zend mijn bode, die 
voor mijn aangezicht de weg bereiden zal; plotseling zal tot 
zijn tempel komen de Here, die gij zoekt, namelijk de Engel 
des verbonds, die gij begeert. Zie, Hij komt, zegt de Here 
der heerscharen” (Maleachi 3:1). De God van het oordeel 
zal wederkomen en de wereld met haar rebellie aanpakken. 
Hij zal plotseling en onverwacht komen. Dus als mensen 
vandaag niet leren waar de God van het oordeel is, dan 
zullen ze het dan!

Waar is de God van het oordeel? Deze zelfde bewering 
doet de slechte dienstknecht in Mattheüs 24:48: “Mijn heer 
blijft uit.” De Laodiceërs zeggen: Wij dachten dat God lang 
geleden al zou komen. Hij is hier nog niet. U kunt zeggen 
dat deze mensen weten van Gods wederkomst; zij zijn in de 
war omdat Hij nog niet gekomen is. En God zegt: Als dat 
uw probleem is wees er dan zeker van dat u deze God van het 
oordeel zult leren kennen—op de harde manier!
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Natuurlijk zou God graag hebben dat zij tot berouw 
en bekering kwamen en Hem nu, voor die tijd, zouden 
gehoorzamen. En dat zouden ze doen, als ze acht zouden 
slaan op Gods boodschap uit het boek Maleachi. Wij moeten 
nu leren over de God van het oordeel, willen we de wereld in 
de Wereld van Morgen onderwijzen over God—over al Zijn 
karakter eigenschappen.

d e  B o o d s c H a P P e r  Va n  d e  f a m i l i e

Kijk naar de loop der gebeurtenissen hier: Waar is de God 
van het oordeel? wordt onmiddellijk gevolgd door Zie, Ik 
zend Mijn bode. Maleachi is een eindtijd boek. Dus waar is 
Gods boodschapper? Hij moet gekomen zijn. God verwijst 
deze mensen terug naar Herbert Armstrong. Als u werkelijk 
de God van het oordeel wilt kennen, ga dan terug naar 
Herbert Armstrong . Hij onderwees ons over oordeel; hij 
leerde ons over regering. Het probleem is dat ze niet willen 
luisteren naar wat hen reeds onderwezen is.

“Gedenkt de wet van Mozes, mijn knecht, die Ik hem 
op Horeb geboden heb voor gans Israël, inzettingen en 
verordeningen. Zie, Ik zend u de profeet Elia, voordat de 
grote en geduchte dag des Heren komt. Hij zal het hart 
der vaderen terugvoeren tot de kinderen en het hart 
der kinderen tot hun vaderen, opdat Ik niet kome en 
het land treffe met de ban” (Maleachi 4:4-6). God zond 
in deze eindtijd een man die zich concentreerde op de 
gezinsstructuur. En hieraan ligt de Godfamilie ten 
grondslag. Maar vandaag ziet u niet dat het gezin gebouwd 
wordt bij de meesten van Gods eigen volk, u ziet dat het 
uiteen gescheurd wordt. Waarom? Omdat de mensen geen 
acht slaan op de woorden van deze eindtijd Elia.

Momenteel praat iedere godsdienst over een God van 
barmhartigheid en vrede, maar ze willen niet weten van 
de God van het oordeel. Wij zijn zo ver van God, en ons 
begrip van familie is verwrongen. Newsweek publiceerde 
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een artikel, getiteld: “Doen ouders er wat toe?” Doen 
ouders er wat toe? U ziet waar Satan de wereld mee heen 
neemt: Hij is bezig om Gods gezin totaal te vernietigen. 
Een Elia onderwees het, en Satan is bezig het te vernietigen. 
Dat artikel was uit een boek aangehaald dat zei: “Ouders 
doen er veel minder toe dan wetenschappers geloven.” 
Dit afschuwelijke gezichtspunt werd geloofwaardigheid 
gegeven in een nationaal nieuwstijdschrift! Iedereen zou 
moeten begrijpen dat het gezin het fundament van de 
natie is. U weet dat Israël op het punt staat ineen te 
storten wanneer haar volk zo onwetend geworden 
is. Het gezin is uiteengevallen.

Zulke artikelen zijn anti-God. Vraagt iemand zich ooit 
af wat God over deze dingen denkt? Wat denkt de God 
van het oordeel hiervan? De Tien Geboden openbaren 
dat Hij deze zonden op hetzelfde niveau stelt als 
moord! Ziet het Amerikaanse volk het zo—liegen en 
overspel als gelijk aan moord? Onze grondwet was eigenlijk 
gefundeerd op het geloof van onze voorvaderen in de Tien 
Geboden; maar vandaag geloven we daar niet meer in! We 
denken zelfs niet dat het gezin zo belangrijk is.

Pornografie is in Amerika een zaak van tien miljard 
dollar. Meer dan vier miljard dollar komt alleen uit video’s 
en is gestegen vanaf tien miljoen dollar 25 jaar geleden. 

“Volgens één rapport besteden de Amerikanen meer aan 
harde porno, telefoonseks en stripclubs dan aan bioscopen. 
Pornovideo’s zijn goed voor een kwart van alle video’s die 
gehuurd of gekocht worden, terwijl stripclubs meer geld 
opleveren dan alle andere levende ontspanning samen, 
inclusief rockconcerten en Broadway theaters.” Wat doet dat 
allemaal met het gezin? Het scheurt het in stukken! Waar 
is de God van het oordeel? Wel, deze lieden zullen Hem 
spoedig ontmoeten.

Er is geen vreugde te beleven aan pornografie en het 
vuil van deze wereld. Mensen zijn gek op elke soort sensatie. 
Zij weten niet wat werkelijk geluk is. De Godfamilie is 
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daar waar de echte vreugde is! God wil dat de mens 
geluk en vreugde heeft in Zijn gezin. Maar er is correctie 
nodig om een goddelijke familie te worden en de mens 
haat correctie. Hij wil zijn eigen weg gaan. God laat dat 
heden toe. Maar dat zal plotseling veranderen als de grote 
verdrukking komt en de grote God, de God van het gezin, 
God de Echtgenoot, naar de aarde terugkeert!

H e t  V u u r  Va n  d e  s m e l t e r

Laten we Maleachi 3:1 nog eens bezien: “Zie, Ik zend 
mijn bode, die voor mijn aangezicht de weg bereiden zal; 
plotseling zal tot zijn tempel komen de Here, die gij zoekt, 
namelijk de Engel des verbonds [wat verwijst naar het 
huwelijksverbond, het familieverbond], die gij begeert. 
Zie, Hij komt, zegt de Here der heerscharen.” Gods Kerk 
sloot een verbond met God om zich te onderwerpen aan Zijn 
wet en regering. De Laodiceërs hebben dit verbond gebroken. 
God gaat hen straffen. Jakobus, de Engel [of boodschapper] 
van het verbond—de God van het oordeel—komt eraan. Wat 
zal er met die Laodiceërs gebeuren die heden niet naar Zijn 
woorden luisteren?

“Doch wie kan de dag van zijn komst verdragen, en wie 
zal bestaan, als Hij verschijnt? Want Hij zal zijn als het vuur 
van de smelter en als het loog van de blekers. Hij zal zitten, 
het zilver smeltend en reinigend. Hij zal de zonen van Levi 
reinigen, Hij zal hen louteren als goud en als zilver, opdat 
zij de Here in gerechtigheid offer brengen” (vers 2-3). Veel 
dienaren in Gods eigen Kerk brengen vandaag geen offers in 
gerechtigheid. Zij leren niet wat de eindtijd Elia onderwees 
over de God van het oordeel, de God van het gezag, de God 
van het bestuur. Dit is een harde boodschap. God zegt dat 
deze mensen gesmolten of gereinigd moeten worden. Het 
goud is onzuiver en het zal door God gereinigd moeten 
worden, wil het ooit zuiver geestelijk goud worden en de 
familie van God binnengaan.
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De heer Armstrong schreef op 24 juni 1985: “Een laatste 
persoonlijk woord. Over een paar dagen zal ik 93 jaar oud 
worden. Er zijn nu reeds enige jaren sommigen geweest 
die als gieren op mijn sterven hebben gewacht.” Als ik zie 
naar wat er met deze Kerk, sedert de heer Armstrong stierf, 
gebeurd is, dan zou u moeten zeggen dat hij werkelijk bijna 
heel zijn leven door gieren omringd was. Noem eens één 
persoon die dicht bij de heer Armstrong stond en 
die nog getrouw leert wat hij onderwees! “Zij zouden 
graag terugkomen [d.w.z. van buitenaf] en in mijn plaats het 
leiderschap van de Kerk overnemen. Hierover ben ik diep 
verontrust, echter in geen geval bezorgd. Want dit is de Kerk 
van God, niet van enig mens. Jezus Christus is het levende 
Hoofd van deze Kerk. “ Onthoudt dat: Christus is het Hoofd.

Maar zelfs de heer Armstrong kon de werkelijke diepte 
van het probleem niet zien: Hij keek het meest naar de 
mensen die van buiten de Kerk zouden terugkeren en pogen 
de Kerk over te nemen. Maar feitelijk zaten ze vlak naast 
hem, klaar om over te nemen! De God van het oordeel zal 
deze mannen zeer streng behandelen die zich als gieren 
gedroegen om Zijn boodschapper!

“Toen ik, hoogst zelden, mijn verontrusting over deze 
categorie ter sprake bracht,” besloot de heer Armstrong, 

“was het antwoord van de leden altijd het geloof dat God 
mij in leven zou houden. Ik hoop dat Hij dat zal doen en ik 
probeer alle zorg aan mijn gezondheid en fysieke conditie 
te besteden, maar of God mij nog tien jaar langer in leven 
houdt of slechts tien minuten, is helemaal in Gods handen. 
Broeders stel uw vertrouwen in Christus en de levende God, 
en niet in mij.”

Stel uw vertrouwen in Christus en de levende God. Wij 
moeten begrijpen dat de God van het oordeel heden hier 
is. Waarom kunnen niet al Gods mensen bijeenkomen? 
Waarom zijn we heden zo’n verdeelde familie? God zegt 
dat Zijn volk blind is. Zij zien niet naar de levende God; 
zij begrijpen de God van het oordeel niet; zij begrijpen de 

88

d e  g o d f a m i l i e  v i s i e



woorden niet dat ze naar Gods trouwe overblijfsel in deze 
eindtijd behoren te luisteren.

H e t  H o o f d  Va n  d e  f a m i l i e

Het boek Colossenzen, dat profetie voor het laatste tijdperk 
(het Laodicese)-van Gods Kerk bevat, staat in betrekking 
met ditzelfde onderwerp.

“… dankt gij met blijdschap de Vader, die u toebereid 
heeft voor het erfdeel der heiligen in het licht” (Kolossenzen 
1:12). Waarom zijn we hier en wie onderwees ons over de 
Vader? Slechts één man onderwees dat onderwerp in de 
eindtijd. Wij begrijpen dat God een Vader is, de centrale 
figuur in onze religie en dat Satan dat zo graag wil 
vernietigen.

“Hij heeft ons verlost uit de macht der duisternis en 
overgebracht in het Koninkrijk van de Zoon zijner liefde” 
(vs.13). De geliefde Zoon van de Vader, onze Man, bracht 
ons over in Zijn familie. Wij zijn het Koninkrijk van God 
in embryo. “Want in Hem zijn alle dingen geschapen … en 
alle dingen hebben hun bestaan in Hem” (vs.16-17). Bestaan 
betekent dat alle dingen bijeen blijven door Christus. Als u 
Hem niet hebt, als u zich niet aan Hem vastklemt, zullen uw 
leven en uw familie niet bijeen blijven. Alle dingen blijven 
bijeen door onze Echtgenoot. Heden zijn wij verdeeld omdat 
mensen het familiebestuur, dat de heer Armstrong leerde, 
niet gehoorzamen. Zij realiseren zich niet, zoals de heer 
Armstrong, dat regering alles is! Jezus Christus staat op 
het punt naar deze aarde terug te keren, en u zult daar zijn 
om Hem te helpen dat te doen, mits u regering begrijpt—of 
met andere woorden, als u deze God van het oordeel begrijpt.

“Want ik stel er prijs op, dat gij weet, hoe zware strijd ik te 
voeren heb voor u, en voor hen, die te Laodicea zijn en voor 
allen, die mijn aangezicht niet hebben gezien in het vlees” 
(Kolossenzen 2:1). Als we weten wat een lauwe Laodiceër 
is, dan weten we met wat voor problemen Paulus te maken 
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had. Denk eraan dat dit (Kolossenzen 2:1) door Paulus 30 jaar 
geschreven werd voordat de Apostel Johannes Openbaring 3 
schreef, waarin hij ons de eigenlijke geschiedenis en profetie 
over de Laodiceërs gaf. Hij had deze mensen waarmee Paulus 
bezig was, zich van God zien afkeren in een Laodicese 
houding; en toen had hij geprofeteerd wat er met een heel 
tijdperk gebeuren zou in deze eindtijd. En zoals het luidt in 
Openbaring 3, zullen de Laodiceërs de God van het oordeel 
moeten ontmoeten op een zeer hardvochtige manier, als zij 
zich niet bekeren van hun zonden.

Johannes begreep het Laodicea probleem duidelijk zoals 
wij vandaag.

Hier volgt het probleem: “Terwijl hij zich niet houdt 
aan het hoofd [En het Hoofd niet behoudende–
Statenvertaling], waaruit het gehele lichaam, door pezen en 
banden ondersteund en samengehouden, zijn goddelijke 
wasdom ontvangt” (Kolossenzen 2:19). Paulus pakte dit 
probleem aan en de Colossenzen aanvaardden de correctie; 
de Laodiceërs niet. Als u samengeweven wilt worden met 
uw familie, en met de familie van God, dan volgt hier hoe: 
U moet zich houden aan het Hoofd, de God van het oordeel. 
Dat Hoofd zal oordelen en u van tijd tot tijd terechtwijzen. U 
houden aan het Hoofd is de grootste uitdaging die u 
het hoofd moet bieden.

Alle Laodicea groepen hebben vandaag Gods regering 
vaarwel gezegd. Zij zijn vastbesloten voor een democratisch 
type regering. Waarom denken ze zo? Omdat ze de God van 
het oordeel niet werkelijk liefhebben.

Als u de God van het oordeel niet werkelijk lief hebt, dan 
bent u niet klaar voor de wederkomst van Jezus Christus!

l i e f d e V o l l e  t e r e c H t w i j z i n g

Als we de God van het oordeel kennen, dan weten we dat we 
van tijd tot tijd gecorrigeerd moeten worden. En wat is dat 
een zegen! Wat is het een zegen een zoon van God te zijn. 
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Soms gaan we door diepe beproevingen, maar we realiseren 
ons dat zelfs als we moesten schreeuwen en kruipen en ons 
voortslepen over deze aarde totdat Christus hier zou zijn 
en we het toch zouden maken in Gods Koninkrijk, het dat 
waard zou zijn. Wij moeten terechtwijzing krijgen. En wat 
brengt het een opperste vreugde in ons leven als we acht 
geven op wat God zegt.

God geeft ons alles. Wij zijn de bruid van Christus. 
Niemand in de Wereld van Morgen zal hebben wat Hij ons 
geeft—voor altijd met Christus regeren. Natuurlijk moet u 
zich kwalificeren om dat te ontvangen! Is dat erg? Nee! Wij 
hebben het nodig gecorrigeerd te worden. Als we ons nu niet 
inlaten met de God van het oordeel, dan zullen we de grote 
verdrukking ingaan.

Satan wil niet dat u correctie begrijpt; hij wil dat u 
denkt: waarom doet God mij dit aan? Waarom corrigeert Hij 
mij? Waarom is God zo unfair? Maar God is altijd fair, en u 
bent Zijn zoon als u zijn correctie ontvangt.

Niets is meer te verfoeien dan onze eigen kinderen te 
misbruiken. Ze moeten een pak voor hun broek hebben van 
tijd tot tijd, maar altijd in liefde.

Bent u unfair als u uw kinderen een pak slaag geeft? 
U bent waarschijnlijk geneigd te slap te zijn, tenzij u Gods 
instructie over kinderopvoeding volgt. God zegt dat een 
pak slaag noodzakelijk is (Spreuken 13:24; 19:18; 22:15; 23:13). 
Veel geleerden zeggen dat slaan verkeerd is, en zijn het niet 
eens met hun Schepper. Welk gezag hebben deze mensen 
om u te vertellen hoe u een jong kind, dat gemaakt is naar 
het karakter van God, moet opvoeden? Deze mensen weten 
niets over het een kind in liefde corrigeren! Zij bevorderen 
Satans filosofie van vernielen! De mensen in de moderne 
volken van Israël haten corrigeren! En nu schijnt het dat ze 
te ver gegaan zijn om nog ooit door woorden gecorrigeerd 
te worden. Hoe kan God hen nu mogelijk nog bereiken? Er 
is iets groots voor nodig, omdat ze niets te maken willen 
hebben met de God van het oordeel.
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Als u nu de God van het oordeel verwerpt, dan bent u 
er niet klaar voor om met Jezus Christus te regeren. God 
brengt Zijn opstandige kinderen in de verschrikkelijke tijden 
van de grote verdrukking, omdat dat hun enige kans is. God 
houdt van hen. Hij wil hen in Zijn familie en Hij zal daar 
vijftig procent van hen krijgen.

g e w o r t e l d  e n  g e g r o n d

“En dit zeg ik, opdat niet iemand u misleide met 
beweegredenen, die een schijn hebben. Want hoewel ik met 
het vlees van u ben, nochtans ben ik met den geest bij u, mij 
verblijdende en ziende uw ordening, en de vastigheid van 
uw geloof in Christus” (Kolossenzen 2:4-5). Paulus was in de 
gevangenis. Hij moet wel een “extremist” geweest zijn, om in 
de gevangenis gegooid te worden. Wat zou u doen als enige 
van Gods trouwe dienaren in de gevangenis geworpen waren?

Paulus probeert de Kerk te bemoedigen, maar hij kon de 
Laodiceërs niet bemoedigen. Paulus was in de gevangenis, 
ontroerd, meer dan woorden kunnen beschrijven, dat hij 
deel kon uitmaken van de roeping van de eerstelingen; en 
deze mensen waren buiten en wendden zich af van God 
omdat ze niet wilden dat God hen zou regeren.

“Nu gij Christus Jezus, de Here, aanvaard hebt, 
wandelt in Hem, geworteld en dan opgebouwd wordend 
in Hem, bevestigd wordend in het geloof, zoals u geleerd 
is, overvloeiende in dankzegging” (vers 6-7). Paulus 
waarschuwde ons ten allen tijde God te danken omdat ons 
zoveel geleerd is. Wij moeten dit onderwijs zo liefhebben 
dat we erin geworteld en gegrond raken. Ook dit is een 
waarschuwing. Het probleem met de Laodiceërs vandaag is 
dat zij niet in de waarheid geworteld en gegrond zijn. Satan 
zal altijd vechten om ons ervan te weerhouden geworteld en 
gegrond te raken in God—de God van het oordeel.

Bent u geworteld en gegrond in uw begrip? Is dit uw 
hele leven? Strekken de wortels zich uit in elk facetje van uw 
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leven, door en door? Zo niet dan zal de God van het oordeel 
een mysterie voor u zijn.

“Ziet toe, dat niemand u medeslepe door zijn 
wijsbegeerte en door ijdel bedrog in overeenstemming 
met de overlevering der mensen, met de wereldgeesten 
en niet met Christus” (vers 8). IJdele filosofie is naar “de 
wereldgeesten.” Wat betekent dat? Het Nieuwe Testament 
in hedendaags Engels vertaalt die uitdrukking met “de 
heersende geesten van het universum.” Thayer’s Lexicon 
definieert het: “binnenvallen, van kwaad dat tot aanzijn 
komt onder de mensen en zijn kracht begint uit te oefenen.” 
Nu komen we bij het hart en de kern van het probleem in 
de Kerk van God. “Regerende geesten van het universum” 
beïnvloeden de levens van deze geleerde mensen en krijgen 
controle over de Kerk. We hebben dat voor onze ogen zien 
gebeuren. Gods familie is verbrijzeld. Satan haat Gods 
familieplan om hem te vervangen hartgrondig.

Vers 18 verklaart dit probleem in de context: “Laat 
niemand u de prijs doen missen door gewilde nederigheid en 
engelenverering [dit betekent: verering van gevallen engelen 
of demonen], als ingewijde in wat hij heeft aanschouwd, 
zonder reden opgeblazen door zijn vleselijk denken.” Deze 
mensen vereren demonen!

Mensen zeggen vaak dat wij op de Laodiceërs inbeuken. 
Wanneer u spreekt over zoiets duisters als demonenverering, 
moeten we dat dan niet zeggen? Als u in uw gezin zag dat 
demonen zich nestelden in de levens van uw kinderen, zou u 
er dan niets aan doen? Dit gebeurt altijd maar door in deze 
wereld: Als uw gezin kapot gaat en geen ouder er iets aan 
doet, dan geeft u uw kinderen over aan demonen! Zelfs in de 
Kerk als man en vrouw niet geworteld en gegrond zijn in de 
ware God, Kan Satan dat huwelijk binnenkomen en het snel 
uit elkaar scheuren! Dat is niet iets om over te zwijgen!

Als wij demonen Gods Kerk zien binnenvallen, is 
het dan geen tijd er iets aan te doen? Wij proberen onze 
geestelijke familie te beschermen tegen Satan en zijn 
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demonen. De Laodiceërs zijn nog steeds leden van Gods 
familie. Wij beuken niet in op de lauwe Laodiceërs, of vallen 
hen aan. Wij spreken hardop, omdat we hen liefhebben. 
Als we niet hardop zouden spreken, dan is er iets vreselijk 
mis met ons.

H e i l i g e  d a g e n

Vers 16 [Statenvertaling] spreekt ook over problemen 
binnen de Kerk: “Dat u dan niemand oordele in spijs of 
in drank, of in het stuk des feestdags, of der nieuwe maan, 
of der sabbatten.” Denk eraan dat dit spreekt over de 
Laodiceërs, wat het tot profetie maakt. Paulus zei dat er in 
deze eindtijd mensen binnen de Kerk zouden zijn, die, net 
als de Laodiceërs van de eerste eeuw, u zullen beginnen 
te veroordelen voor het houden van Gods heilige dagen. 
Wanneer er “nieuwe maan” staat, verwijst dat naar het 
Trompettenfeest, dat Christus’ wederkomst uitbeeldt en 
sterk de God van het oordeel schildert. Deze mensen zullen 
zeggen: ik houd niet van uw profetische boodschap! U beukt 
maar de hele tijd op deze mensen, wanneer alles wat we doen 
preken is over de grote verdrukking en de Dag des Heren. 
Dat is een sterke profetische boodschap 

Waar ze werkewlijk niet van houden is de God 
van het oordeel! Ze houden niet van de regering van God 
die de heer Armstrong leerde. God zegt in Maleachi dat zij 
die regering verachten! De Laodiceërs zouden dat nooit 
toegeven, maar hun vruchten tonen aan dat ze dat doen. Ze 
hebben geen profetie en ze hebben geen werk. God zal hen 
geen werk geven voordat ze leren hun Hoofd vast te houden.

Laten de mensen u niet oordelen voor de boodschap van 
God of Gods heilige dagen. Laten ze u niet wegvoeren van de 
wonderlijke openbaring die God aan de heer Armstrong gaf 
en vandaag aan de Filadelfia Kerk van God geeft. Houdt deze 
dagen, omdat, zoals vers 17 (Statenvertaling) laat zien, ze een 
schaduw zijn van de dingen die komen moeten [niet moesten]. 
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Als u de schaduw van iets kunt volgen, dan zal die u naar het 
werkelijke ding voeren. Volg deze schaduwen en ze zullen u 
leiden naar de werkelijkheid van de wederkomst van Christus, 
van Satan, die gebonden wordt, van het heerlijke millennium 
en het oordeel van de Grote Witte Troon. Op deze zeer 
speciale dagen vestigen wij al onze hoop!

Jezus Christus zal een hoop vernietigende dingen doen 
bij Zijn Tweede Komst. De mens moet leren dat de God 
van het oordeel wederkomt, en dat Hij zal regeren. Dit werk 
moet tot die gebeurtenis de aandacht van de wereld trekken.

d e  g o d  Va n  H e t  o o r d e e l 

Hoe krijgen we ooit al Gods volk bij elkaar? Het zal gebeuren 
“Zie, Ik geef sommigen uit de synagoge des satans, van hen, 
die zeggen, dat zij Joden zijn en het niet zijn, maar liegen; 
zie, Ik zal maken, dat zij zullen komen en zich nederwerpen 
voor uw voeten, en erkennen, dat Ik u heb liefgehad” 
(Openbaring 3:9). En hoe zullen ze tot deze toestand 
teruggebracht worden? Door de God van het oordeel. Wat is 
dat een vloek, als ze tot dat punt wachten om tot Hem terug 
te keren. God zal hen terugbrengen en ja, wij zullen samen 
zijn. Maar dat is geen gemakkelijke taak nadat mensen tegen 
God in opstand gekomen zijn.

Zie Mattheüs 24:14: “En dit evangelie van het Koninkrijk 
zal over de hele wereld gepredikt worden tot een getuigenis 
voor alle volken; en dan zal het einde gekomen zijn.” De heer 
Armstrong predikte het evangelie aan de wereld, en toen ging 
de wereld het “einde” van Mattheüs 24 binnen: De dingen 
begonnen werkelijk snel te gebeuren toen eenmaal de eerste 
opdracht van het brengen van het evangelie aan de wereld 
veranderd was. God verlegde de nadruk van het evangelie 
naar een waarschuwende boodschap. Vers 15: “Wanneer gij 
dan de gruwel der verwoesting, waarvan door de profeet 
Daniël gesproken is, op de heilige plaats ziet staan …” U 
kunt zien waarom Gods werk krachtiger moet beginnen 
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te waarschuwen voor een grote beestmacht die op het 
wereldtoneel verrijst om de naties van Israël te vernietigen. 
Vraag voor een volledige uitleg van deze profetie een gratis 
exemplaar van Duitsland en het Heilige Roomse Rijk aan.

“Want er zal dan een grote verdrukking zijn, zoals er niet 
geweest is van het begin der wereld tot nu toe en ook nooit 
meer wezen zal. En indien die dagen niet ingekort werden, 
zou geen vlees behouden worden; doch ter wille van de 
uitverkorenen zullen die dagen worden ingekort” (vers 21-22). 
Wilt u de God van het oordeel zien? Wilt u weten waar 
Hij is? Als de opstandigen de God van het oordeel willen 
ontmoeten en ze kunnen Hem nu niet vinden, dan zullen ze 
zeer spoedig duidelijk begrijpen waar Hij is!

“Twee vrouwen zullen aan het malen zijn met de molen, 
een zal aangenomen worden, en een achtergelaten worden” 
(vers 41). Wanneer hier sprake is van achtergelaten worden, 
dan betekent dat achtergelaten in een nucleaire 
holocaust! De Bijbel gebruikt een vrouw als type van 
een kerk. Eén vrouw is tegen haar man, Jezus Christus, in 
opstand gekomen! Gods familie zit in ernstige problemen. 
Twee kerken — de één beschermd op een plaats van 
veiligheid, de ander achtergelaten in een nucleaire holocaust. 
Maar waarom,God! Waarom zou u zoiets doen? zullen ze 
vragen. Zij willen weten waar de God van het oordeel is, en 
God zegt: Hier ben Ik! Hier in de grote verdrukking waarover 
u de hele tijd gehoord heeft! Dit is het oordeel dat Ik over 
de wereld ga brengen, waarbij Ik de mensheid zichzelf laat 
corrigeren door zijn eigen kwaad!

Als u nu niet naar Gods woorden wilt luisteren, wees 
maar rustig, spoedig zult u de God van het oordeel 
leren kennen!

Deze wereld staat op het punt in ons gezicht 
te ontploffen. Problemen verdringen zich om ons heen, 
waarbij gekken uit kleine terroristische naties de 
hand leggen op kernwapens! Dit zijn de problemen 
waarvoor Christus waarschuwde! Dit is wat de heer 
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Armstrong aan de wereld proclameerde! Dit is wat de 
Laodiceërs in de wereld zouden moeten verkondigen! In 
plaats daarvan proberen ze de mensen die dat werk vandaag 
doen te vernietigen! Denkt u dat God hun zonde licht 
zal opvatten? Hun enige hoop is deze boodschap! Ik wil 
niet graag kleine kinderen en volwassenen in een nucleaire 
holocaust zien! Ik bid God dat als er ook maar één manier is 
om dat te vermijden, ze dat zullen vermijden. Wie zou in zijn 
rechtvaardige geest zoiets willen zien gebeuren?

“Waakt dan, want gij weet niet, op welke dag uw Here 
komt. Maar weet dit: Als de heer des huizes geweten had, 
in welke nachtwaak de dief zou komen, hij zou gewaakt 
hebben en in zijn huis niet hebben laten inbreken” (vers 
42-43)—plotseling, zouden we er aan kunnen toevoegen. De 
heer Armstrong leerde altijd dat het Heilige Roomse Rijk 
plotseling zou komen, de grote verdrukking zou plotseling 
komen, en de bazuinplagen (beter: trompetplagen) zouden 
plotseling komen. Dus doen we er beter aan om klaar te zijn 
voor een paar plotselinge en vreselijke veranderingen, omdat 
deze profetieën op het punt staan vervuld te worden.

Als de wereld steeds maar slechter wordt en de 
gebeurtenissen in sneller tempo komen, laat de God van 
het oordeel de mensen steeds meer het soort oordeel zien 
dat zij verstaan zullen, het soort oordeel dat hen tot Hem 
zal brengen. Nu moeten we weten van de God van 
het oordeel. Wij moeten ons onderwerpen aan heel Zijn 
correctie, en er dankbaar voor zijn.

Als wij de God van het oordeel nu accepteren, betekent 
dat, dat wij Gods regering accepteren.

Deze wereld zou nu aan Gods regering onderworpen 
moeten zijn. Maar als ze het niet door woorden willen leren, 
dan zal God het hen zeer spoedig door ervaring leren. Onze 
taak is deze boodschap naar buiten te brengen, en zoveel 
mogelijk mensen geïnteresseerd te krijgen in dit visioen van 
de Godfamilie. Dat is onze roeping en het is zeer dringend 
dat we ermee bezig zijn en Gods werk afmaken.
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Aan het einde van zijn leven leidde de 
heer Armstrong een Kerk die jaarlijks 
meer dan $  200 miljoen inbracht, de 

boodschap uitzond over 400 televisiestations en elke maand 
meer dan 8 miljoen Plain Truth tijdschriften drukte. Eén boek 
De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de Profetieën werd 
aan meer dan 5 miljoen mensen toegestuurd.

De heer Armstrong stichtte drie colleges tijdens zijn 
dienaarschap. Mattheüs 24:14 zegt dat hij het evangelie in de 
wereld predikte als een getuige. Mattheüs 17:10-11 zegt dat hij, 
als de eindtijd Elia, alle dingen herstelde. Maleachi 4:5-6 zegt 
dat hij binnen Gods Kerk de familie van God herstelde. Een 
reusachtig werk! Door de heer Armstrong deed God in Zijn 
Kerk, als we op getallen letten, het grootste werk ooit.

De heer Armstrong stierf in 1986, en bekijk de Kerk 
van God vandaag. Ze is vandaag versplinterd in tientallen 
groepen die allemaal variërende graden van waarheid en 
dwaling onderwijzen. Veel mensen laten zich meeslepen van 
kerk tot kerk, anderen hebben zichzelf compleet geïsoleerd, 
of hebben alles vaarwel gezegd. Wat een verwarring! Waar 
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is de God van Elia vandaag? Toen de originele Elia werd 
weggenomen, stelden mensen dezelfde vraag. God gaf hen 
een antwoord.

wa a r  i s  d e  g o d  Va n  e l i a ?

In 2  Koningen 2 zien we de laatste ogenblikken van Elia 
met Elisa. “En zodra zij overgestoken waren, zeide Elia tot 
Elisa: Doe een wens. Wat zal ik voor u doen, eer ik van u 
word weggenomen? En Elisa zeide: Zo moge dan een dubbel 
deel van uw geest op mij zijn. En Elia zeide: Gij hebt een 
moeilijke zaak gewenst. Indien gij mij zult zien, terwijl ik 
van u word weggenomen, dan zal het u aldus geschieden. 
Maar indien niet, dan zal het niet geschieden. En, terwijl zij 
voortgingen, al wandelende en sprekende, zie, een vurige 
wagen en vurige paarden! en die maakten scheiding tussen 
hen beiden. Alzo voer Elia in een storm ten hemel. En Elisa 
zag het en riep uit: Mijn vader, mijn vader! Wagens en 
ruiters van Israël! En hij zag hem niet meer. Toen greep hij 
zijn klederen en scheurde ze in twee stukken.

Voor Elisa was het een zeer emotionele tijd. Elia was 
niet zijn biologische vader, maar zijn geestelijke vader, door 
wie hij Gods waarheid ontving. Op dezelfde manier was de 
heer Armstrong onze vader in deze eindtijd, alle leden van 
de Wereldwijde Kerk van God ontvingen de waarheid door 
hem, direct of indirect. Ik geloof dat God de Filadelfiërs van 
de Laodiceërs in hoofdzaak over dit onderwerp gescheiden 
heeft: De mensen van de Filadelfia Kerk van God kijken 
naar de heer Armstrong als “Mijn vader, mijn vader!” Dat 
wil niet zeggen dat hij onfeilbaar was; het is eenvoudig een 
erkenning van hem als de man die ons de waarheid van God 
bracht. Dat maakt ons vandaag een type van het Elisa werk.

God zegende Elisa voor die mooie houding. Let eens op 
wat er gebeurde: Toen Elia stierf vroegen de mensen zich 
natuurlijk af: Wie zal Elia vervangen? Wie zal het werk doen 
wat Elia deed? Waar is de God van Elia? En Elisa “raapte 
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de mantel van Elia op, die van hem afgevallen was [met de 
betekenis dat hij het leiderschap overnam], keerde terug 
en ging aan de oever van de Jordaan staan. En hij nam de 
mantel van Elia, die van hem afgevallen was, sloeg op het 
water, en riep: Waar is de Here, de God van Elia, ja Hij? 
Hij sloeg op het water en dit verdeelde zich herwaarts en 
derwaarts, zodat Elisa kon oversteken” (vers 13-14).

Dat beantwoorde hun vraag. Elisa sloeg de wateren, de 
Jordaan verdeelde zich en hij wandelde erdoor. Wat een 
schouwspel! Ik ben er zeker van dat mensen hem zagen. 
Iedereen wist nu waar de God van Elia was, omdat God het 
hen liet zien, hoewel Elia niet langer in de buurt was.

Wij zijn heden van een nog groter wonder getuige 
geweest. Toen de eindtijd Elia stierf testte God Zijn Kerk vier 
jaar lang, en gaf hen tijd om zich te bekeren van hun zondige 
veranderingen in de Kerk. Maar toen dat niet gebeurde 
zond God Maleachi’s Boodschap—het begrip van het boek 
Maleachi, zoals dat van toepassing is op Gods eindtijd 
Kerk. Dat was een veel groter wonder dan het verdelen van 
het water van de rivier de Jordaan, omdat het mensen helpt 
begrijpen en hun geestelijk leven veranderen. De gevolgen 
zijn eeuwig. Een grote vraag in de geest van veel mensen is: 
waar is de God van Elia—de God die al dat werk deed door de 
heer Armstrong? Waar is Hij vandaag? Dat is een vraag die 
we allemaal moeten kunnen beantwoorden.

i n d i e n  i k  e e n  Va d e r  B e n

De apostel Paulus leert ons ook over onze geestelijke Vader. 
Hij schreef aan de Corinthiërs: “Dit schrijf ik niet om u 
beschaamd te maken, maar om u als mijn geliefde kinderen 
terecht te wijzen” (1 Korintiërs 4:14). Paulus wendde zich hier 
tot de Corinthiërs, Gods eigen volk en noemde hen geliefde 
kinderen. En hij zei: Ik heb een waarschuwing voor u. Waar 
ging die waarschuwing over? “Want al hadt gij duizenden 
opvoeders in Christus, gij hebt niet vele vaders. Immers, ik 
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heb u in Christus Jezus door het evangelie verwekt” (vers 15).
Paulus zei: Jullie allen zijn door mij tot God gekomen. 

Jullie mogen dan 10.000 instructeurs hebben, maar je hebt 
maar één vader—een persoon door wie je tot de grote God 
gekomen bent. Waar hebt u de openbaring vandaan die u 
heden hebt? Waar hebt u die gekregen? Alle 18 herstelde 
waarheden, zowel direct als indirect, kwamen tot ons door de 
heer Armstrong (Mattheüs 17:10-11). Hij richtte ons tot God. 
De waarschuwing is dat we gemakkelijk onze geestelijke vader 
kunnen vergeten of in gebreke blijven hem te respecteren. 
Hoe velen hebben dat niet in deze eindtijd gedaan. 

Er ligt hier ook een veel diepere les, die we zullen zien 
naarmate we verder gaan.

Maleachi 1:6 bevat dezelfde waarschuwing, alleen hier 
gaat het om de mensen die niet luisterden. “Een zoon eert 
zijn vader en een knecht zijn heer. Indien Ik nu een vader ben, 
waar is de eerbied voor Mij? en indien Ik een heer ben, waar 
is de vrees voor Mij? zegt de Here der heerscharen tot u, o 
priesters, die mijn naam veracht. En dan zegt gij: Waarmee 
verachten wij uw naam?”

Hier spreekt God, de Here der heerscharen, de 
allerhoogste God, de God van de engelen, het universum 
en alles wat er ooit geschapen is. Hij zegt: Indien Ik nu een 
vader ben, waar is de eerbied voor Mij? Ofschoon Christus de 
God van het Oude Testament was, lijkt het hier alsof God de 
Vader spreekt! Hij stelt deze vraag aan Zijn eigen volk. Dat is 
het probleem dat Hij vandaag met de Laodiceërs heeft: Dat 
zijn heel ondankbare zonen. God zegt: jullie zijn Mijn zonen 
en zonen behoren hun vader te eren.

Als u dit bestudeert dan zult u beginnen te begrijpen dat 
het eren van de heer Armstrong als onze vader in zeer nauw 
verband staat met het eren van God de Vader. Daarover 
ging Paulus’ waarschuwing in werkelijkheid. God tracht ons 
het diepste gedeelte van het evangelie te onderwijzen—het 
centrale deel van deze familieboodschap: dat we in de eerste 
plaats de Vader moeten eren. Christus vertelt deze mensen 
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hoe zij hun levens op orde kunnen krijgen. Hij probeert hen 
de familiestructuur te laten zien. Er is niets op aarde zoals 
deze inspirerende boodschap!

Hij zegt dat deze dienaren Gods naam verachten. De 
Anchor Bible zegt: “Hier vertegenwoordigt de term naam 
het wezenlijke van Gods wezen, speciaal Zijn soevereiniteit, 
Zijn regering.” Zij hebben Gods regering veracht. Om deze 
boodschap van regering te vatten, moeten we God de Vader 
en deze liefhebbende familierelatie die we moeten hebben 
begrijpen. Het komt erop aan dat we de vaderrol begrijpen. 
Een goed functionerende familie moet een vader aan het 
hoofd hebben. God is een vader en Hij is bezig een familie te 
scheppen. Dat kunt u niet zonder gezag doen! Probeer maar 
eens een familie zonder gezag te laten functioneren. U krijgt 
een totale chaos.

Het is niet iets vanzelfsprekends om bestuur te 
accepteren. Maar met een lief hebbende vader aan het 
hoofd, horen kinderen geen probleem te hebben met 
het aanvaarden van dat bestuur, zelfs niet wanneer ze 
gecorrigeerd worden, omdat ze weten dat hun vader van hen 
houdt. Dit is wat de Laodiceërs heden werkelijk niet zien: 
Gods liefde voor hen. Ze zien Gods correctie niet als liefde. 
Maar God zegt dat als u niet gecorrigeerd wilt worden, u 
geen Vader heeft! Dat is het ergste wat u kan overkomen.

Sloegen ze maar acht op deze correctie in Maleachi! Veel 
Laodiceërs erkennen dat ze een probleem hebben met de 
heer Armstrong als de Elia, maar God zegt: in werkelijkheid 
hebt u een probleem met uw geestelijke Vader—God de 
Vader! Dat is erg! Het is het verschil van het al of niet in de 
familie van God te zijn. God zegt ons hoe we in de familie 
moeten zijn. Wij waarschuwen de Laodiceërs, omdat ze in 
Gods familie zijn.

God spreekt tot Zijn eigen volk, die geleerde redenen 
hebben waarom ze een ander bestuur hebben. God zegt: Ik 
zal u vertellen wat uw probleem is! U haat Mijn regering—
Mijn liefdevolle familieregering! Zij volharden in hun 
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redeneringen en God plaatst hen in de buitenste voorhof. God 
neemt geen blad voor de mond. De Laodiceërs zeggen: wij 
geloven niet dat de heer Armstrong de eindtijd Elia was. Gods 
antwoord: jullie haten Mijn bestuur! Hij laat zich niet vangen 
in hun opstandige redeneringen. Zij onteren hun vader.

Als Christus terugkeert zal Zijn topprioriteit in deze 
wereld zijn Gods regering te herstellen. Zijn topprioriteit 
in de Kerk vandaag is de familieregering van de Vader te 
herstellen. Wij zijn verplicht onze Vader te eren. Waarom 
eert u niet een Vader die u diep liefheeft, en die reeds 
Zijn Zoon voor u heeft gegeven om Zijn liefde te bewijzen? 
Waarom wilt u zich niet aan een Vader onderwerpen die zo’n 
grote liefde heeft?

Elisa wist dat Elia zijn geestelijke vader was. Ik geloof dat 
hij daarom voor zijn taak gekozen was. Toen Elia op het punt 
stond weg te gaan zei Elisa niet: wel, wat ben ik blij dat ik 
eindelijk die taak krijg! Hij was niet als een gier die wachtte 
tot Elia sterven ging. Hij zei: Mijn vader, mijn vader! Hij had 
Elia lief!

Waar is de God van Elia vandaag, die zo’n krachtig 
werk deed door een boodschapper? U kunt deze vraag met 
een wedervraag beantwoorden: Waar zijn de mensen die 
vandaag God als hun Vader eren? En tegelijkertijd de heer 
Armstrong als hun geestelijke vader eren?

Er is een Maleachi groep met Gods familievisie. Als 
u deze visie van God de Vader begrijpt, over uw Vader en 
waarom u op aarde als menselijk wezen bent, waarom u 
geschapen bent om in de Godfamilie te zijn—dan is dat 
genoeg om u voor alle eeuwigheid te inspireren!

Wij zullen de bruid van Jezus Christus worden! 
Nogmaals, als Christus terugkeert zal Zijn topprioriteit 
zijn Gods regering te herstellen. Laten we praktisch zijn: 
Als u zelfs niet weet wat regering is, hoe zult u dan op het 
hoofdkwartier dienen met Jezus Christus en Hem helpen 
het te herstellen? Zou de grote God die dit alles zorgvuldig 
gepland heeft, zelfs tot het met de hand uitkiezen van elk lid 
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in Zijn Kerk, daar mensen hebben die geen raad weten met 
zijn regering om uit te gaan en de wereld te onderwijzen?

d e  V l o e k

Satan haat de familie van God. Wat hij in de eerste plaats wil 
vernietigen is de Vader-visie. En hij heeft in Gods Kerk groot 
succes gehad.

“Nu dan, u geldt, o priesters, deze aanzegging” (Maleachi 
2:1). Hoe hebben deze dienaren hun ambt verkregen? Door 
stemmen? Nee, God heeft hen benoemd (tenzij er misschien 
één of twee binnengeslipt zijn en daar niet behoorden te 
zijn). Maar vandaag zijn er Laodicese groepen die hun 
leiders stemmen. Dat is niet de manier waarop dienaren 
oorspronkelijk hun ambt verkregen. Vanwaar deze 
fundamentele verandering?

Nu wordt God direct en persoonlijk: Ik wil dat u, 
dienaren, dit weet, dit gebod is voor u. En dit is de boodschap: 

“Indien gij niet hoort, en indien gij het niet ter harte neemt 
mijn naam eer te geven, zegt de Here der heerscharen, dan 
zal Ik onder u een vloek zenden en uw zegeningen in vloek 
verkeren; ja, Ik heb ze reeds in vloek verkeerd, omdat gij 
het niet ter harte genomen hebt” (vers 2). Deze priesters 
eren Gods naam niet. Het Hebreeuwse woord voor naam 
betekent regering, of soevereiniteit. Deze dienaren moeten 
beseffen en leren dat regering alles(bepalend) is. Tenzij ze 
dat doen, kunnen ze zich nooit aan God onderwerpen en 
Zijn naam eer geven.

God zegt dat deze mensen onder de vloek zijn—zij lopen 
gevaar hun eeuwig leven te verliezen—omdat zij God niet 
vereren in dit Godfamilie verband. Vandaag kunnen de 
mensen alles beredeneren wat ze maart willen; dit is de dag 
voor menselijke redenering. Maar God spreekt over de manier 
waarop het in Zijn familie voor alle eeuwigheid zal zijn!

Deze boodschap van Maleachi wordt verkondigd. God 
profeteerde dat deze boodschap in de eindtijd uit zou gaan, 
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en zegt dat als deze dienaren er niet naar zullen luisteren, zij 
vervloekt zullen worden. Waar is deze boodschap vandaag? 
Is daar nog enige twijfel over?

Vers 3: “Zie, Ik zal uw nakroost bedreigen en vuil op uw 
gelaat werpen, het vuil uwer feesten, ja, men zal u daarheen 
slepen (daarmee wegnemen zeggen de Statenvertaling en de 
KJV).” Kijk eens hier! Hij zegt: Let hier op! Ik zal uw zaad 
verderven! (Statenvertaling). Dat betekent berispen, zelfs 
streng, iemand iets verwijten als een vader een zoon. Zaad 
betekent nakroost.

Denk eraan dat God de Vader ieder kerklid roept. 
Dat gebeurt niet zomaar, op goed geluk. Hij moet er veel 
over hebben nagedacht en voorbereid om elk van Zijn 
uitverkorenen uit te kiezen, omdat alles op het spel staat. 
God de Vader moest veel over ieder van ons nadenken, 
omdat indien iemand die Hij nu roept het niet haalt hij 
voor eeuwig zou sterven. Waarschijnlijk heeft Hij ons voor 
Hij ons koos jarenlang beproefd en getest. Feitelijk zou het 
woord zaad ook vertaald kunnen worden met sperma. Dat 
mag wat direct klinken, maar, per slot van rekening verwekt 
de Vader ons door Zijn Heilige Geest. God zaait zaad. Ons 
zal een ontzagwekkende geboorte ten deel vallen in Zijn 
gezin. Dit is een alles te boven gaande zegening en wonder 
van God. God brengt zonen voort. Wat heeft dit een diepe 
betekenis—u bent verwekt door uw Vader en Hij kent u beter 
dan wie ook—zelfs beter dan u uzelf kent.

Daarom kunt u nu beginnen te zien waarom de 
opstandige dienaren onder zo’n vloek liggen! Zij hebben 
Gods familie, in embryo, van hun Vader afgekeerd! Wat een 
zonde! Waar is de God van Elia? Zij weten het niet of willen 
het niet weten en daarover is God ontzet.

Vroeger, als deel van hun offer, moesten de priesters zich 
van de dierlijke mest ontdoen. (Er zijn taken die de dienaren 
hebben, die nu niet de mooiste zijn.) Hier zegt God: Ik zal 
de mest van jullie religie en jullie rebellie over jullie gezichten 
uitspreiden! Jullie godsdienst is voor Mij niets meer dan 
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mest. En jullie zult er samen mee weggenomen worden—zo 
behandeld worden als mest, als jullie je niet bekeren! Dat is 
geen gemakkelijke boodschap. God heeft slechts verachting 
voor hun plechtige feesten.

H e t  V e r B o n d  m e t  l e V i

“Dan zult gij inzien, dat Ik u deze aanzegging gezonden 
heb, opdat mijn verbond met Levi besta, zegt de Here der 
heerscharen” (vers 4). God zegt u zult inzien. Opnieuw 
verwijst het naar seksuele betrekkingen—het laat u de diepe 
innige relatie zien die God wil dat we met onze Vader zullen 
hebben—niet op seksueel gebied natuurlijk, maar het is 
innig, en mooi en wonderbaarlijk. “U zult inzien,” zegt 
Hij dat Ik u deze aanzegging gezonden heb.” U zult het 
echter nu inzien of u zult het zeer spoedig inzien. En let erop 
dat een deel hiervan is: “Dat Mijn verbond met Levi zij” 
(Statenvertaling).

Een verbond is een overeenkomst tussen twee partijen. 
De grote God van het universum zegt: Ik heb een verbond 
met Levi gemaakt, Ik heb het niet met u gemaakt. Ik heb 
het met Levi gesloten, zodat hij zou komen en alle dingen 
herstellen.

Maleachi’s Boodschap bevat een hoofdstuk over het 
volgen van Elia, die ook Levi genoemd wordt. Deze namen 
zijn erg belangrijk om te begrijpen; God geeft ze met een 
zeer speciale reden, omdat ze u over de verschillende 
verantwoordelijkheden van deze man vertellen. Levi was 
de vader van de Levieten, en de heer Armstrong was de 
geestelijke vader van alle dienaren. Zij kwamen allen, 
direct of indirect, door hem tot God, zoals de Corinthiërs 
door Paulus. God sloot een verbond met hem dat hij deze 
boodschap over de hele wereld zou prediken en het werk van 
God doen. De heer Armstrong moest dit werk doen als hij in 
die Nieuwe Verbondsrelatie wilde treden en in het huwelijk 
met Christus dat wij in de toekomst zullen hebben.
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Een diaken noemde mij dat een deel van wat hem 
geïnteresseerd maakte in deze Kerk was dat wij niet 
wedijverden met de heer Armstrong zoals andere groepen. 
We kunnen niet wedijveren met onze vader. Een zoon kan 
niet wedijveren met zijn vader, en een dochter of echtgenote 
ook niet, of u hebt een gezin dat niet functioneert. Dus zegt 
God: Ik wil dat u begrijpt dat Mijn verbond met Levi was; het 
was niet met Gerald Flurry; het was niet met Joël Tkach; het 
was met niemand behalve met de heer Armstrong. Als u eruit 
wilt stappen en concurreren, ga uw gang—u zult dat doen in 
de buitenste voorhof. Maar vroeger of later zult u terug komen 
en eer betonen zoals de Filadelfiërs dat doen, of u hebt geen 
toekomst! Een ernstige boodschap.

d e  B o o d s c H a P  Va n  P i n k s t e r e n

Gods verbond om “alle dingen te herstellen” was met de 
heer Armstrong. En zoals de heer Armstrong altijd zei, was 
het onze taak hem te steunen zoals hij God steunde. Dit zijn 
zijn woorden (Good News, mei 1974): Maar nu nogmaals, er 
ligt een dynamische, superbelangrijke, speciale boodschap—
om het evangelie van het Koninkrijk in heel de wereld te 
verkondigen als een getuige voor alle volken … En net 
zoals God Zijn Kerk in de eerste eeuw snel liet groeien, om 
zelfs te vermenigvuldigen in aantal (totdat de vervolging 
inzette)—om de apostelen te steunen, hen financieel 
te ondersteunen, hen door vurige gebeden te steunen—op 
dezelfde wijze liet God Zijn Kerk in onze dagen groeien …” 
Verder schreef hij: “Het zou voor mij volslagen onmogelijk 
geweest zijn om deze grote opdracht alleen uit te voeren. 
Daarom heeft God u nu geroepen, in plaats van later, in het 
Millennium! En dit grote werk van God is de weg die God 
voor elk van ons gesteld heeft om te groeien en geestelijk 
te ontwikkelen. Gods weg, de weg van Zijn wet, is de weg 
van geven, niet van nemen. Zij die alleen maar hun redding 
trachten te krijgen, lopen gevaar die te verliezen!”
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Dat is veelbetekenend: Door het werk brengt God ons 
af van onze wegen van nemen. Door het werk richt Hij 
onze gedachten van onszelf af en op de Vader en Zijn grote 
familieplan, dat tot in het Millennium zal voortduren, voor 
het zich uitbreidt in het universum. Het is door het werk dat 
we groeien.

De heer Armstrong vervolgde: “Als [Christus] 
wederkomt, zal Hij elk van ons vragen hoe wij de gave 
van Zijn Heilige Geest gebruikt hebben—hoeveel we 
bijgedragen hebben aan Zijn werk—het doel waarvoor 
Hij ons nu in de Kerk geplaatst heeft!” Waarom bent u nu 
hier? Waarom heeft God niet gewacht en u in het 
Millennium geroepen of in de tweede opstanding? 
Omdat u een werk moet doen! Anders zou u hier niet 
zijn! Dat is fundamenteel, maar zoveel mensen zijn daarvan 
afgedwaald.

Hij besloot: “Zij die ontrouw bewijzen te zijn of uit het 
werk vallen—uit het enige doel waarvoor u nu geroepen 
bent—zullen zichzelf in posities bevinden van degene die 
beschreven wordt in [Lucas 19] vers 20 en 24. Zij zullen hun 
zaligheid verliezen die ze probeerden te nemen!”

De heer Armstrong schreef in de Worldwide News van 
12 november 1979: “Anderen, de meerderheid, de “leken,” zijn 
geroepen om hun deel te doen in het werk van de Kerk—
niet als dienaren voor speciale taken of departementen, maar 
door actief en loyaal achter de apostelen en andere specifieke 
bestuurders te staan …”

In een ander artikel schreef de heer Armstrong : “Dit 
is een geestelijk werk. Uitzendingen, zowel op radio en 
TV worden verzorgd door de apostel. De meeste boekjes 
en boeken worden geschreven door de apostel. Het 

“Persoonlijk”– het meest gelezen artikel—het hoofdartikel 
en vaak nog andere artikelen komen van de apostel … De 
Ambassador College Correspondentie Cursus, door 
duizenden bestudeerd, is allemaal het onderwijs van de 
apostel … De leer is die van de apostel van Christus, die 
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voorzitter en hoofd van het college is. De dienaarschap, die 
bestaat uit honderden geordineerde dienaren, leert, zoals 
de apostel hen onderwees, in plaatselijke kerken over de 
hele wereld” (Good News, april 1981). De dienaren moesten 
onderwijzen wat de apostel hen had geleerd. Daar zijn ze 
vandaag afgedwaald.

Gods verbond was met Levi. God zond hem met een 
boodschap voor de hele wereld, en om dienaren klaar te 
maken en andere mensen om hem te helpen en het werk te 
steunen. Als we dat vergeten zijn we in moeilijkheden. Velen 
zijn dat vandaag vergeten door hun arrogantie, trots en 
ijdelheid, en proberen te concurreren met Levi—die 
heel speciale boodschapper van God! Deze opstandige 
dienaren dagen God Zelf uit door zo te doen!

En zij verwerpen de Godfamilie visie.

V r e e s t  u  g o d ?

God treedt in detail over Levi’s karakter: “Mijn verbond met 
hem was: het leven en de vrede; en Ik gaf hem die tot een 
vreze; en hij vreesde Mij, en hij werd om Mijns Naams wil 
verschrikt” (vers 5—Statenvertaling). Drie maal is in dit ene 
vers Levi’s vrees genoemd! Wij moeten God leren vrezen 
zoals Levi.

Bestudeer het leven van deze man. God zond hem 
als een voorbeeld, omdat Hij weet dat wij het best van 
voorbeelden leren. De heer Armstrong was een groot 
voorbeeld van een man die God vreesde.

Vreest u God zoals Levi? Vreest u wanneer uw huwelijk 
zou kunnen mislukken? Vreest u wanneer uw kinderen niet 
doen wat ze zouden moeten doen? Vreest u wanneer u lauw 
bent ten opzichte van Gods werk? Vreest u wanneer u uw 
deel in dit werk doet? Vreest u verdeeldheid in de Kerk? De 
meeste mensen in deze eindtijd vrezen God niet. Levi wel.

Vreest u te concurreren met Gods regering? Kunt 
u op uw knieën gaan en zeggen: God, ik weet dat er 
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sommige gebieden zijn waarin ik uw regering haat, en 
mijn huwelijk wil ik niet veranderen—of ik wil niet met 
mijn kinderen werken zoals zou moeten. God, help me U 
te vrezen zoals Levi!

De Anchor Bible zegt: “Nergens doet de Bijbel verslag 
van de instelling van dit verdrag tussen God en Levi.” Als 
de Bijbel niet weergeeft waar dat verbond gesloten 
was, dan moet dit een profetie voor onze tijd nu zijn!

God zegt:”… hij vreesde Mij, en hij werd om Mijns 
Naams wil verschrikt.” Denk nog eens aan de definitie van 
de Anchor Bible. Hier vertegenwoordigt de term “naam” de 
essentie, van Gods wezen, in het bijzonder Zijn soevereiniteit, 
Zijn regering. Daar moeten de priesters naar kijken.

De heer  A r mst rong was  een toonbeeld va n 
gehoorzaamheid aan God, een merkwaardig voorbeeld van 
een man die God zozeer vreesde dat hij alle dingen herstelde.
Hij hield niet op na10 of 15 waarheden hersteld te hebben. Hij 
was een man naar Gods hart en hij wilde alles herstellen 
wat de Vader hem wilde laten herstellen! En dat deed hij!

d e  w e t  u i t  z i j n  m o n d

“Betrouwbaar onderricht in de wet was in zijn mond en 
ongerechtigheid werd op zijn lippen niet gevonden. In vrede 
en in oprechtheid wandelde hij met Mij en velen bracht hij 
van ongerechtigheid terug” (vers 6). U kon de wet zoeken uit 
de mond van de heer Armstrong. Dat betekende dat hij de 
regering van God instelde en u naar zijn mond kon luisteren 
om erover te leren.

Maar als u naar de monden van de meeste dienaren 
vandaag gaat, dan vertellen ze u niet over het bestuur van 
God. Zij hebben geen vrees voor Zijn naam zoals Levi. Zij 
willen redeneren over het wonderbaarlijke bestuur dat 
vrede, vreugde en overvloed in ons leven brengt! Het is 
verbazend dat mensen zoiets zouden doen, maar dat is het 
wat er gebeurt.
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Levi was een oprecht man, die velen van ongerechtigheid 
terugbracht. God zegt ergens anders dat degenen die hem 
ondersteunden hetzelfde grote werk deden. Maar Levi was 
de vader—hij gaf leiding aan het werk. Als wij werkelijk 
zijn voorbeeld ondersteunen en werken, dan brengen 
we vele mensen weg van ongerechtigheid en naar de 
Godfamilie. We kunnen dat doen door onszelf totaal toe te 
wijden aan Gods werk, omdat het werk hier is om velen van 
ongerechtigheid af en naar God toe te keren. Wij werden 
op een speciaal moment in Gods werk geroepen voor deze 
verantwoordelijkheid.

“Want de lippen van de priester bewaren kennis en uit 
zijn mond zoekt men onderricht in de wet, want een bode 
van de Here der heerscharen is hij” (vers 7). Men verwijst 
naar de priesters, niet naar het volk. Daar ligt de verwarring. 
De priesters behoren de wet uit LEVI’S mond te 
zoeken—niet uit de mond van de priester. “Want hij [Levi] 
is de bode van de Here der heerscharen.”

De Anchor Bible zegt dat het woord boodschapper 
vertaald is van het Hebreeuwse maluck. Meestal verwijst het 
naar een engel of een boodschapper, maar klaarblijkelijk is 
het hier een menselijke boodschapper. Maleachi 2:7 “markeert 
de enige plaats waar het woord maluck op het priesterlijk 
ambt van toepassing is. [Over het algemeen] wordt de titel 
boodschapper gereserveerd voor de profeten van God, en 
het woord is een technische uitdrukking voor iemand die 
in Gods tegenwoordigheid geweest is en toen een opdracht 
gekregen heeft om voor Hem een boodschap te brengen.”

Denk daar eens een ogenblik over na. Dit is de enige 
plaats in de Bijbel waar het woord boodschapper voor de 
priesters, of voor de dienaren, of voor de Levieten gebruikt 
wordt, zoals ze op andere plaatsen genoemd worden. 
Als dat het geval is, zit er dan mogelijk een fout in de 
vertaling? Waren de vertalers ook hier eerlijk? Zij zagen 
dit “boodschapper” hier, en in hun vijandigheid tegen Gods 
regering namen ze aan dat het niet een éénmans regering 
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kon zijn, met één boodschapper over alle andere dienaren! 
Bedoelt God werkelijk niet dat wij allen boodschappers 
zouden zijn? zouden ze kunnen redeneren. Nee, dat doet 
Hij niet! Dit vers gaat over één man die een boodschap van 
de Here der heerscharen ontving! Van de Oppermacht van 
het universum! Als God zei: Laat ons de boodschap naar 
verschillende dienaren zenden, zo’n 50 of 100 of 300, wat zou 
dat een verwarring veroorzaken! Dat staat gelijk aan de 
Laodicea kerken vandaag, waar mensen per abuis menen dat 
zij een boodschap van God hebben.

“Zie, Ik zend mijn bode, die voor mijn aangezicht de weg 
bereiden zal; plotseling zal tot zijn tempel komen de Here, 
die gij zoekt, namelijk de Engel des verbonds, die gij begeert. 
Zie, Hij komt, zegt de Here der heerscharen” (Maleachi 
3:1). Er zijn hier twee boodschappers: een eindtijd Levi, een 
menselijk wezen; en de “boodschapper of Engel van het 
verbond”—Jezus Christus. Nogmaals Maleachi 2:7 “ Want 
de lippen van de priester …” Hoewel het hier één enkele 
priester is, laten verschillende Bijbel commentaren zien dat 
het zowel enkelvoud als meervoud kan zijn afhankelijk van 
het verband. Hier moet het meervoud zijn. “De lippen van de 
priester moeten kennis bewaren [beschermen] en men [deze 
dienaren] moeten de wet uit zijn [Levi’s] mond zoeken: want 
een bode van de Here der heerscharen is hij.” Hij, enkelvoud, 
is degene die de boodschap heeft.

Verbind dit met vers 6: “Betrouwbaar onderricht in 
de wet was in zijn mond …” dan vers 7: “Want de lippen 
van de priester bewaren kennis en uit zijn mond zoekt men 
onderricht in de wet …” Als we in vers 7 het woord priesters 
gebruiken, dan is het duidelijk dat het woord zijn (vers 7) 
verwijst naar Levi, “zijn mond” (vers 6), en niet naar één van 
de priesters, of dienaren onder de heer Armstrong. Zelfs de 
context laat zien dat God nog steeds over de boodschapper 
praat, en niet over de dienaren. De verwarring in de kerken 
van God komt wanneer zij gaan redeneren: wij zijn allemaal 
boodschappers; Wij staan allemaal op het niveau van de heer 
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Armstrong .Maar hebben ze alles hersteld? Verkondigden zij 
het evangelie over de hele wereld? Hebben zij Gods familie 
in de Kerk hersteld. Heeft iemand van die dienaren ooit 
één nieuwe, grote openbaring in die dagen onder de heer 
Armstrong aan de Kerk gebracht? Het antwoord is nee! Dat 
hebben ze niet! Toch hebben ze de verbeelding om te denken dat 
zij op hetzelfde niveau staan als degene die een boodschap van 
God had ontvangen! Ik probeer niet een mens te verheerlijken, 
maar laten we de waarheid onder ogen zien! God gaf hem 
nogal een boodschap! Waar is de God van Elia? Is Hij in 
iemand die zichzelf op het plateau van Levi wil plaatsen?

Er staat dat de lippen van de priester kennis bewaren; 
dat is de taak van de dienaren. Wij bewaken de wet en 
het bestuur dat Levi instelde. Dat is wat de dienaren 
vandaag zouden moeten doen; dat is het waarvoor 
God hen verantwoordelijk stelt. Dat is het ook waarom 
bewaken een betere vertaling is: Ze hebben niet alleen de 
verantwoordelijkheid om de wet en de regering te “houden” 
of te gehoorzamen, maar om die te bewaren of te bewaken 
voor de hele Kerk!

Wie bewaart of bewaakt heden de wet en het bestuur? 
Wie heeft dezelfde wet en regering als de heer Armstrong had?

Het antwoord ligt voor de hand.

r e g e r i n g  Va n u i t  H e t  H o o f d k wa r t i e r

In onze persoonlijke levens moeten we kennis bewaken. 
Bewaakt u vaders de wet en het bestuur van liefde in uw 
gezin? Bewaakt u moeders het?

Denk hier eens over na. God plaatst u in een echte 
opvoedingservaring. Als u volhardt Gods wet en regering 
te bewaken zelfs als deze dienaren wegvallen zal God u met 
een eeuwige positie op het hoofdkwartier verhogen. Hij weet 
dat u de wet en de regering van God voor altijd zult bewaken. 
Hij weet dat u niet zult concurreren met Jezus Christus of 
enige andere dienaar boven u! 
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Als u de wet en de regering beschermt dan bent 
u bezig u te kwalificeren om op het hoofdkwartier 
met Jezus Christus te zitten; Christus zal weten dat als er 
iemand komt en u om leiding vraagt, u hem wettige leiding 
zult geven en u hen het bestuur van God zult geven—het 
enige bestuur dat kan werken! God en Hij die Jezus Christus 
werd zijn voor eeuwig verenigd door dat bestuur!

De rechtzaak over Mysterie der Eeuwen heeft te maken 
met kennis bewaken. Natuurlijk als we het hebben en het 
bewaken, wil God weten wat we ermee zullen doen. We 
moeten het aan een zo groot mogelijk publiek brengen! 
Laten we het aan de wereld brengen! Laten we het aan 
onze toekomstige familie brengen! Mysterie der Eeuwen 
behoort niet aan de Wereldwijde Kerk van God. Het is 
kennis van God!

Leiding gevende dienaren in de Wereldwijde Kerk van 
God beschermen de kennis van God niet alleen niet, ze 
vernietigen die! Dat moet onze ogen openen voor waar zij 
in geestelijk opzicht staan! Kan hun geestelijke toestand nog 
erger zijn?

Iedereen zal naar de leer over wet en regering van de 
heer Armstrong moeten gaan. Alle Laodiceërs zullen naar 
die mond moeten gaan; dat is het wat God bedoelt met 
Openbaring 3:9. Dit wordt zelfs genoemd in het verband met 
de eindtijd Filadelfia boodschapper.

God de Vader moet ons kunnen regeren. God wil 
weten of wij hebben wat nodig is om met Hem voor 
eeuwig op het hoofdkwartier te zijn. We weten zeker dat 
God ons daar niet zal plaatsen om de wereld te regeren, als 
Hij ons niet kan regeren. Dat heeft Hij al eerder beleefd 
met Lucifer! Er was en zal slechts één vader boodschapper 
op aarde zijn in de eindtijd. Als Satan die prachtige visie 
vernietigen kan, dan kan hij ook Gods volk vernietigen. 
Daarom zei de heer Armstrong: regering is alles. Als dat 
instort, stort alles in. Als er geen regering in een fysieke 
familie is, stort alles in.
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H e t  V e r B o n d  V e r d e r V e n

Let op het verschil tussen Levi en deze andere dienaren. 
Terwijl Levi velen van ongerechtigheid terugbracht 
(Maleachi 2:6) zijn deze dienaren “van de weg afgeweken; 
gij hebt door het onderricht in de wet velen doen struikelen; 
gij hebt het verbond met Levi verdorven, zegt de Here der 
heerscharen” (Maleachi 2:8). Wat verdierven deze mannen? 
Het verbond met Levi—het verbond dat God maakte met 
hem omtrent wet en bestuur. Het verbond met Levi om 
Zijn familieregering in Gods Kerk te herstellen. Omdat de 
Laodiceërs die wet en dat bestuur hebben verdorven, zijn de 
mensen overal gestruikeld—meer dan 95 procent van Gods 
volk. Voor elk gevolg is er een oorzaak, en zij zijn de oorzaak 
dat Gods volk gestruikeld is.

De vruchten in Gods Kerk bewijzen de identiteit 
van Gods boodschapper, die de weg voor Jezus Christus 
voorbereidde. Er is geen ander op dat niveau! Christus 
noemt Zichzelf in hetzelfde vers met die boodschapper die 
de weg bereidde (Maleachi 3:1). Hij bereidde de weg en nu 
moeten wij Levi’s boodschap uitdragen aan de Kerk en de 
wereld. Dat is onze taak.

Slechts één boodschapper herstelde alles in deze 
eindtijd. In het verleden zijn er meerdere boodschappers 
geweest, omdat zij niet de reismogelijkheden hadden 
en de technologie bezaten die wij momenteel hebben. 
Hier hebben we een bepaalde NAAM, een bepaald 
V ER BOND ,  een bepa alde WET,  een bepa alde 
REGERING. Alles is zorgvuldig gestructureerd 
en georganiseerd door God Zelf! God zond Zijn 
boodschapper; Hij leidde hem op gedurende vele jaren. 
Hij leidde de heer Armstrong door 28 jaren van akelige 
armoede, hem trainend, hem testend en hem klaar makend 
om te zien of hij werkelijk deze boodschap kon brengen—of 
hij het aankon om de boodschapper te zijn die de weg voor 
Christus voorbereiden zou!
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Va d e r  l e V i  e n  d e  f a m i l i e V i s i e

Wat is de eindtijd Levi, onze geestelijke vader, ons tot 
zegen geweest! Als u dat ambt eert, het ambt van vader 
Levi, eert u ook God de Vader! De nummer één wijze die 
God voor ons bereid heeft om God de Vader te eren is de 
familieboodschap van onze vader Levi te eren. Het verbond 
werd met hem gesloten. Als u zijn ambt onteert, dan onteert 
u uw Vader. Het gaat niet over een man, maar over een 
ambt. Het gaat over het evangelie van de familie van God. 
Het gaat over het Hoofd van de familie. Het gaat over het 
goede nieuws! Wij hebben Elisa’s kinderlijke houding nodig 
in het zeggen van vader, vader—een houding van gewillige 
onderwerping aan die vader en aan wat hij ons uit Gods 
Woord onderwees.

Het gezin is een relatie op het goddelijk niveau. Wij staan 
niet op het dierlijke niveau, wij staan op Gods niveau. Als 
u een fysieke familie ziet, wil God dat het u een visie geeft 
van Zijn geestelijke familie. Als u een fysiek huwelijk ziet, 
wil Hij dat u denkt aan het huwelijk van de eerstelingen 
met Jezus Christus! De instelling van het gezin is op het 
goddelijk niveau. Wij moeten werken en strijden om onze 
families zoals die van God te maken. Verhef uw gezin tot 
dat niveau! Dat vraagt een hoop werk, maar het leert ons hoe 
we Gods familie moeten binnengaan.

De heer Armstrong onderwees deze visie. Hij 
bracht ons terug tot het eerste hoofdstuk van het eerste boek 
van de Bijbel, waar God zei: laten we de mens maken naar 
ons beeld; laat ons in hem ons karakter scheppen. Laat ons 
een familie scheppen! Zouden wij die boodschap bespotten 
omdat hij van een man komt?

De grootste kinderopvoeding die op aarde plaats 
vindt is nu dat God de Vader Zijn kinderen opvoedt. 
Hij voedt Zijn eersteling zonen op om Zijn eerstgeboren 
Zoon te huwen. Hij voedt ons op, stuurt en leidt ons 
en geeft ons vaderlijke aandacht, vaderlijke liefde en 
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vaderlijke zorg. Wat is het een zegen om door onze 
vader gecorrigeerd te worden! Het hindert niet hoe 
moeilijk de beproeving ook is! Omdat we spoedig zullen 
leven als een lid van de Godfamilie in alle eeuwigheid! 
Die beproevingen zullen louter historie zijn die op de 
achtergrond vervagen. De training, planning en organisatie 
gebeurt nu.

We behoren tot Levi te zeggen: vader, vader, omdat hij 
dat voor ons was. U tegen deze boodschap keren, zoals 
de Laodiceërs gedaan hebben, is als een tiener die een 
vijandige houding aanneemt tegen zijn vader—behalve dat 
de gevolgen eeuwig zijn!

H e t  V e r B o n d  m e t  l e V i  s c H e n d e n

Als u wilt zien wat de Filadelfiërs van de Laodiceërs scheidt, 
richt uw aandacht dan op het begrip van Levi. God zegt 
tegen de Laodiceërs hoe ze hun probleem dat beschreven 
wordt in Maleachi 1:6 over het niet eren van hun vader 
moeten rechtzetten. Ga terug naar Levi! Wees niet ijdel en 
arrogant en verlies uw eeuwig leven niet! Laat menselijke 
ijdelheid uw eeuwig leven niet in de weg staan! Maar dat is 
voor sommigen zo moeilijk te leren.

Waar ziet u nieuwe openbaring komen van God? Dat is 
veel belangrijker dan de wateren van de Jordaan scheiden 
en erdoor gaan zoals Elisa kon doen. Wat u door Maleachi’s 
Boodschap kunt ontvangen is veel meer dan een wonder! 
Toon me één andere Kerk die een klein beetje openbaring 
van God heeft.

“Zo maak Ik u ook tot verachten en vernederden voor 
het gehele volk, omdat gij mijn wegen niet onderhoudt en bij 
het onderricht in de wet de persoon aanziet” (Maleachi 2:9). 
De Hebreeuwse zin spreekt over “partijdig in de wet” wat 
betekent dat ze kijken naar hooggeplaatste gezichten of 
personen. Het was een menselijke regering, dat was het grote 
probleem.
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Vers 10 luidt: “ Hebben wij niet allen een vader? …” Dat 
is in de KJV met een kleine v, omdat hij naar Levi verwijst. 

“Hebben wij niet allen een [V]ader? Heeft niet een God ons 
geschapen? Waarom zijn wij dan trouweloos tegenover 
elkander en ontheiligen het verbond onzer vaderen? 
Nogmaals, bij vaderen moet u aan Levi denken. The New 
Englishman’s Hebrew Concordance geeft deze twee woorden: 
vader en vaderen als gelijk weer. Gesenius definieert vaderen als: 

“gebruikt van de stichter of de schrijver of de vader.” De Anchor 
Bible zegt dat sommigen geloven dat vaderen in dat verband het 
verbond van Levi betekent. En dat betekent het zeker.

Waarom gaan de Kerken van God vandaag zo 
verraderlijk met elkaar om? Als zij zich zouden realiseren dat 
we één vader hebben, dan zou dat ons allen verenigen! Het 
is zo eenvoudig. God zal de Laodiceërs doen terugkomen en 
de manier eren waarop ze in het begin door één geestelijke 
vader onderwezen waren—door Herbert W. Armstrong.

“Juda is trouweloos geweest en een gruweldaad 
is bedreven in Israël en in Jeruzalem, want Juda heeft 
het heilige des Heren, dat Hij [=Juda: dus hij] liefheeft, 
ontheiligd, en heeft de dochter van een vreemde god 
getrouwd” (vers 11). De heiligheid van God, Zijn karakter, 
wordt ontheiligd. “dat hij liefheeft” moet zijn: “dat hij 
liefhad,” verleden tijd. Zij hebben die niet meer lief. Nu 
handelen ze verraderlijk, ze begaan verachtelijk, gemeen 
verraad in Gods Kerk. God zegt dat het afschuwelijk is 
en beledigend voor hun Echtgenoot, Jezus Christus. Nu 
hebben ze zich tot een andere god gekeerd. Is dat slechts 
een kleine zonde? 

Vers 12 onthult de straf: “De Heere zal den man, die 
zulks doet, uitroeien uit de hutten van Jakob, dien, die 
waakt, en dien, die antwoordt, en die den Heere der 
heerscharen spijsoffer brengt” (vers 12—Statenvertaling). 
Uitroeien betekent geen nakomelingen overlaten. Dit is 
gevaarlijke kennis, als we bedenken dat ze voor eeuwig 
uitgeroeid zullen worden.
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“In de tweede plaats doet gij dit: gij bedekt met tranen 
het altaar des Heren, onder geween en gezucht, omdat Hij 
Zich niet meer tot het offer wendt, noch het uit uw hand 
aanneemt als Hem welgevallig” (vers 13). In de zeventiger 
jaren, toen de heer Armstrong nogal veel reisde, benutten 
sommige opstandige dienaren zijn afwezigheid van het 
hoofdkwartier als een gelegenheid om de Kerk vrijzinnig te 
maken. Na een paar tumultueuze jaren en vele uitzettingen 
uit de Kerk, zette Christus de Kerk weer terug op het spoor 
door de heer Armstrong. Op veel manieren was het Laodicea 
tijdperk alleen maar een herhaling van de jaren zeventig, 
zonder de sterke hand om de situatie te corrigeren!

De heer Armstrong waarschuwde ons hieromtrent: “Ik 
wil dat u, broeders, nadenkt over en begrijpt wat er met 
Gods Kerk in de zeventiger jaren gebeurde, opdat de 
geschiedenis zichzelf niet herhaalt! Ik wil dat u de vruchten 
ziet van het rebelleren tegen Gods weg en Gods bestuur” 
(Worldwide News, 24 juni 1985). We hebben het gezien. En de 
geschiedenis heeft zichzelf herhaald.

Nu noemen sommige van die leidinggevende dienaren 
de heer Armstrong een ketter en een valse profeet! God is 
daarvan ontzet! Hij zegt dat het een gruwel is—de ergste 
zonde die ze maar konden begaan.

H e t  H u w e l i j k s V e r B o n d

In vers 14 beginnen de Laodiceërs nogmaals tegen God te 
spreken. “En dan zegt gij: Waarom?” Deze mensen begrijpen 
het niet! Ze vragen: wat bedoelt u, God? Waarom bent U zo 
wreed? God antwoordt: “Omdat de Here getuige geweest 
is tussen u en de vrouw uwer jeugd, aan wie gij ontrouw 
geworden zijt, terwijl zij toch uw gezellin en uw wettige vrouw 
is.” [Dit laatste is een foutieve vertaling. De Statenvertaling 
zegt terecht: en de huisvrouw uws verbonds is.]

God is daar getuige van dit alles geweest: Hij zag het, 
toen ze uit de wereld kwamen, toen ze dat verbond sloten, 

119

G o d s  v e r b o n d  m e t  L e v i



toen ze instemden zich klaar te maken om Zijn Zoon te 
huwen. En God ziet dat ze trouweloos deze Kerk behandelen. 
Hij is vol toorn! En hij heeft het recht dat te zijn!

Dit huwelijksverbond is ons alles te bovengaande 
privilege .  Christus zegt in het verband met deze 
boodschapper van het verbond (Maleachi 3:1), dat hij naar 
deze aarde zal terugkeren en dat verbond zal instellen, en 
Zijn bruid zal huwen!

Maleachi 2:15-16 (Statenvertaling) spreekt over Elohim. 
“Heeft Hij niet maar één gemaakt, hoewel Hij des geestes 
overig had? En waarom maar dien enen? Hij zocht een zaad 
Gods …” (vers 15). God wil een Elohim zaad. Dat vindt Hij 
niet in de Laodicea Kerk vandaag. “Want de Heere (weer 
Elohim), de God van Israël, zegt, dat Hij het verlaten haat, 
alhoewel hij den wrevel bedekt met Zijn kleed, zegt de 
Heere der heerscharen; daarom wacht u met uw geest, dat 
gij niet trouweloos handelt” (vers 16).

“Zie, Ik zend mijn bode, die voor mijn aangezicht de weg 
bereiden zal; plotseling zal tot zijn tempel komen de Here, 
die gij zoekt, namelijk de Engel des verbonds, die gij begeert. 
Zie, Hij komt, zegt de Here der heerscharen” (Maleachi 3:1). 
Jezus Christus, die dit huwelijks verbond instelde, zal komen! 
Daar kunt u op rekenen en uw leven op inrichten.

Christus zal geen kinderloos huwelijk hebben. Christus’ 
vrouw zal werken met miljarden geestelijke kinderen; ze zal 
gereed moeten zijn om hen op een weg te leiden die vrede, 
vreugde en opwinding brengt. Ze zal kennis moeten hebben 
van Gods wet, regering en familiestructuur om anderen te 
leren hoe ze hun familie vol vreugde kunnen maken—om 
het voor hen mogelijk te maken zich te verblijden. Anders 
zal het alleen maar een voortzetting zijn van wat u vandaag 
ziet—verachtelijk kwaad!

De problemen van de wereld zullen opgelost worden 
door God de Vader en Jezus Christus, en zij hebben ons de 
eer verleend Christus te helpen werken met die miljarden 
mensen als Zijn vrouw! Geen wonder dat God echtscheiding 
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haat! Geen wonder dat Hij haat wat deze dienaren aan het 
doen zijn! Ze zijn bezig om te proberen Gods hele plan 
te dwarsbomen!

Elohim is de familie verbondsnaam van God. De 
Laodiceërs hebben dat verbond verbroken. Zij zeggen dat 
zij hun deel van het verbond hebben gehouden, maar dat 
God Zijn deel niet heeft gehouden. God zegt echter: nee, 
jullie hebben jullie deel van het verbond niet gehouden. Jullie 
eren Mij niet als een vader, en jullie hebben dat verbond 
GEBROKEN! Jullie vechten tegen Mijn regering en Mijn wet 
en jullie kerken zijn vol verwarring!

We moeten naar de mensen van deze wereld kijken als 
potentiële kinderen in Gods gezin. Wij willen de boodschap 
van Levi en Elia aan deze mensen brengen om hen een 
kans te geven zich te bekeren VOOR deze verschrikkelijke 
tijd waarin de Laodiceërs gereinigd zullen worden van 
het schuim en in de vurige oven geworpen zullen worden, 
zoals het goud en het zilver. God wil dat niet doen; Hij wil 
uw kinderen niet door zoiets als dat zien gaan. Hij heeft 
daar een veel grotere afschuw van dan u. Maar God is 
vastbesloten om deze wereld de verschrikking van de zonde 
te laten zien!

Bent u GEREED om met Jezus Christus te regeren en over 
miljarden mensen te regeren? Bent u er klaar voor om hen 
het familieverbond te onderwijzen dat Jezus Christus zal 
instellen wanneer Hij komt? Wat een toekomst heeft Elohim 
ons gegeven.
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Een niet-gebrachte 
boodschap

Satans grootste complot in deze 
wereld is tegen het gezin. Dat is 
omdat het gezin een type is van de 

Godfamilie. Maar Satans allereerste doel is Gods familie 
te vernietigen. En daarin slaagt hij in het leven van 
veel mensen. Veel van de heiligen zullen voor eeuwig 
vernietigd worden, tenzij zij zich bekeren! Dit is hun 
enige kans.

Zo kunnen we zien waarom Satan zijn aanval op 
Gods Kerk, of familie zou richten. Hij kan echter deze 
missie alleen maar van binnenuit vervullen. Daarom 
is het opperste complot van de duivel vandaag hierop 
gericht.

Deze samenzwering werkte al voor de heer Armstrong 
stierf (2  Thessalonicenzen 2:7; Openbaring 3:9). Hij 
weerhield het tot nu toe. (Dit is uitgelegd in Maleachi’s 
Boodschap.) Nadat hij stierf begon Satan onmiddellijk 
controle te krijgen over de top.

God heeft dit grote complot aan Zijn ware uitverkorenen 
geopenbaard.

7
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V e r r a d e r l i j k e  V e r B e r g i n g

“… dat men zijn gewaad met geweldpleging overdekt [De KJV 
zegt echter: “… want men bedekt het geweld met zijn kleed”], 
zegt de Here der heerscharen. Daarom, weest op uw hoede 
voor uw hartstocht en weest niet ontrouw” (Maleachi 2:16). 
God is bezorgd over een verbergen in Zijn Kerk, en Hij zegt 
dat het een verberging van geweld is.

Hoe hebben ze dit geweld bedekt? Denk hier eens over. 
De heer Armstrong maakte de beslissing om Mysterie der 
Eeuwen in de Echte Waarheid in serieafleveringen te laten 
verschijnen, te beginnen in het julinummer van 1985. Dit 
onthult wat hij van dat boek dacht. Hij probeerde het tot 
een zo groot mogelijk publiek te brengen op elke manier 
waarop hij dat kon. Maar in de Echte Waarheid van juli 1986, 
slechts een paar maanden nadat hij gestorven was, werden 
in het artikel over het “Mysterie van de Kerk” verscheidene 
belangrijke weglatingen gevonden. Omdat ze nummers 
maandenlang van tevoren plannen, laat dit zien dat ze hier 
al reeds een poos mee bezig waren. Ze moeten al gedacht 
hebben over deze veranderingen rond de tijd dat de 
heer Armstrong stierf, of misschien zelfs ervoor! 
Dat is hoogverraad.

Wat zij er uit weglieten, past helemaal in dit onderwerp. 
Ze haalden er de waarheid over de kerktijdperken uit weg, 
inclusief Openbaring  3:7-8 waar de heer Armstrong sprak 
over een menselijke boodschapper in het Filadelfia tijdperk. Zij 
sneden—in 1986!—Mattheüs 17:10-11 eruit, over een man die 
kwam in de geest en de kracht van Elia. Ze haalden Maleachi 
3:1-5 eruit over een bode (dhr. Armstrong) die vóór de Engel 
(of boodschapper) van het verbond (Christus) zou komen Ook 
Maleachi 4:5-6, over deze eindtijd Elia, die over de Godfamilie 
zou onderwijzen. De heer Armstrong zei dat er een menselijke 
leider was die de weg voor Jezus Christus voorbereidde, wat 
kennelijk naar hemzelf verwees, en zij haalden het eruit! 
Ze haalden eruit wat hij schreef over Mattheüs 24:14 en de 
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deur die God opende voor deze “leider.” Maar toen, helemaal 
aan het eind, gingen ze verder met wat hij oorspronkelijk 
geschreven had: “Deze profetieën zijn nu definitief vervuld.” 
En ze haalden alle specifieke profetieën over Levi, de eindtijd 
Elia en de eindtijd Zerubbabel weg. Zij delgden die allemaal 
uit. Iets zeer slechts vond plaats in hun brein, zelfs voordat 
de heer Armstrong stierf. Dit was het begin van Satans 
overwinning van de leiders in Gods Kerk!

Dat was een duivels complot. En dit geweld werd bedekt. 
Ze zeiden niets tegen hun mensen hierover, en als er iemand 
iets naar voren bracht in die tijd over deze veranderingen, 
zeiden zij: Veranderingen? Wat voor veranderingen? Maar 
God heeft het allemaal vastgelegd! Het zijn leugenaars en 
bedriegers, die grote veranderingen in Gods Kerk brachten 
aangaande de eindtijd Elia. En als u het ambt van die man 
verwoest, kunt u het werk van de levende God verwoesten. 
En dat deden ze.

Kijk om u heen. Was het niet gewelddadig? Dachten 
zij er niet over het ambt van Levi te vernietigen? De heer 
Armstrong zei voor zijn sterven, dat er buiten mensen waren 
die als gieren op zijn sterven wachtten. Zoals ik in het laatste 
hoofdstuk geschreven heb, maakte hij in zijn evaluatie 
slechts één fout: Hij dacht dat de gieren buiten Gods Kerk 
waren, terwijl ze in feite vlak naast hem zaten! Kijk naar al 
het boze gekonkel en plannenmakerij! Het bewijs is er en 
wij brengen het in de openbaarheid. Dat zou wel eens de 
grootste ontmaskering in de geschiedenis van Gods Kerk 
kunnen zijn! Toen de heer Armstrong stierf, waren die 
mannen al bezig Maleachi’s profetie te vervullen.

Zet hun houding tegenover die van Elisa, die, vlak voor 
Elia werd weggenomen, zei: “Mijn vader, mijn vader.” Wat 
een houding. Wij zijn hier omdat wij op de heer Armstrong 
zien als onze geestelijke vader. Je dat realiseren brengt grote 
zegeningen.

Begrijp dit cruciale punt: Satans voornaamste doel is 
het ambt van deze man te vernietigen. Als hem dat lukt, 
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kan hij het hele Elia werk wegvagen. Wat een verborgen 
brok geweld was het toch. Deze mensen waren bezig het 
werk van God te verwoesten. Jozef Tkach Sr. schreef in de 
Plain Truth van nov./dec. 1986 nadat dat fijn gehakte artikel 
[over Mysterie der Eeuwen] in juli gedrukt was: “De heer 
Armstrong onderschatte het belang van dit laatste werk 
niet, want het bevatte vitale sleutels voor het begrijpen 
van Gods plan, zoals dat in de Bijbel geopenbaard wordt. 
Mysterie der Eeuwen was in een zeer reële zin, zijn laatste 
wilsbeschikking, zijn testament, dat moest worden 
doorgegeven aan degenen die er prijs op stelden.” Wat een 
bedrog! Hij schreef ook: “Zelfs in het laatste jaar van zijn 
leven, met afnemende krachten, voltooide hij met Gods 
hulp, zijn krachtigste en meest effectieve boek: Mysterie der 
Eeuwen.” Dat zei dhr. Tkach, terwjl hij bezig was het 
ambt van de Elia te vernietigen! Dat is een verborgen 
houden van het geweld dat openbaar gemaakt moet 
worden.

Hoe diep zijn wij overtuigd van wat we van de eindtijd 
Elia hebben geleerd? Het woord lauw betekent niet alleen 
maar lauw, maar ook niet overtuigd. De Laodiceërs waren 
niet werkelijk overtuigd; ze snapten het niet werkelijk. Ze 
waren niet gegrond in Gods waarheid en in Zijn regering tot 
op het punt waarop ze er nooit van zouden wijken. Daarom 
kon Satan tot hen komen en die wonderbare waarheid 
vernietigen.

e é n  B o o d s c H a P P e r

Door heel het boek Maleachi heen wordt Elohim genoemd 
in verband met Herbert W. Armstrong. Denk aan Elisa’s 
vraag in 2  Koningen  2:14: “Waar is de God van Elia?” Of: 
waar is de Familiegod van Elia? Velen zijn getuige geweest 
van het grote voorbeeld van het werk dat door de heer 
Armstrong, de eindtijd Elia, werd gedaan. Wat zat er achter 
deze wonderlijke geschiedenis?
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“Dan zult gij inzien, dat Ik u deze aanzegging gezonden 
heb, opdat mijn verbond met Levi besta, zegt de Here der 
heerscharen” (Maleachi  2:4). De New King James Version 
zegt: “dat Mijn verbond met Levi zal voortduren.” De 
grote Familiegod sloot een speciaal verbond met de heer 
Armstrong. Hij wil dit verbond voortzetten.

“Gij evenwel zijt van de weg afgeweken; gij hebt door 
het onderricht in de wet velen doen struikelen; gij hebt het 
verbond met Levi verdorven, zegt de Here der heerscharen” 
(vers 8). Waarom struikelden al deze mensen? De wet der 
waarheid was in zijn—de heer Armstrongs—mond; en de 
regering was in zijn hand. Maar deze mensen hebben het 
verbond met Levi verdorven, en daarom doen ze velen in de 
wet struikelen.

Als in een leger een generaal een boodschap door 
middel van een luitenant stuurt, is het duidelijk wie de 
boodschapper is. Toch proberen we, op menselijk niveau, in 
Gods Kerk de zaak ingewikkeld te maken—iedereen wil een 
boodschapper zijn. Maar als u de boodschap niet hebt, 
of u werd geen openbaring door God Zelf geschonken, dan 
bent u de boodschapper niet!

Het gaat hier over het verbond tussen God en Levi. De 
heer Armstrong, Levi, ontving een boodschap van God. 
Niemand anders in het Filadelfia tijdperk ontving dat! 
Elke grote waarheid werd hem gegeven; hij herstelde alles. 
Niemand anders deed dat! Waarom willen zovelen zich op 
zijn niveau plaatsen.

Is het een schok voor ieder dat een boodschapper 
de boodschap overbrengt? Aan de heer Armstrong 
werd de boodschap gegeven. Als we de boodschapper en 
de boodschap kunnen identificeren en begrijpen, dan 
kunnen we het verschil tussen een Filadelfiër en een 
Laodiceër begrijpen. Het is allemaal een zaak van vragen: 
Waar is de God van Elia? We kijken niet op Elia; we zien 
op God die een boodschap aan Zijn volk zond. Waar is de 
boodschap?
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De heer Armstrong was de boodschapper die de weg 
bereidde voor de Engel (of Boodschapper) van het verbond—
Jezus Christus, de Boodschapper van het Nieuwe Verbond, 
het huwelijks- en familieverbond.

God zendt altijd, en zeer zeker in deze eindtijd, één 
boodschapper. In het Nieuwe Testament, toen de apostelen 
erop uit trokken naar verschillende delen van de wereld, 
hadden ze allemaal de rang van apostel wegens gebrek aan 
technologie. Ze kregen veel verantwoor delijkheid, omdat ze 
eigenlijk in wezen alleen waren. Maar als, of wanneer ze in 
Jeruzalem terugkwamen, had Petrus de leiding. God maakte 
het heel eenvoudig hoe alles geregeerd zou moeten worden.

“De Heere zal den man, die zulks doet, uitroeien uit 
de hutten van Jakob, dien, die waakt (de meester–KJV), en 
dien, die antwoordt (de geleerde–KJV), en die den Heere der 
heerscharen spijsoffer brengt” (vers 12–Statenvertaling). God 
zal simpel elkeen uitroeien als hij dit niet goed doet. Het 
woord meester betekent iemand die het volk op moet porren, 
of iemand die de antwoorden heeft. Maar het verwijst ook 
naar hem die een offer brengt. Dat gaat over ons allemaal. 
Voor elk van ons is er een individuele verantwoordelijkheid 
van de hoogste orde.

“Heeft Hij niet maar één gemaakt, hoewel Hij des 
geestes overig had? En waarom maar dien enen? Hij zocht 
een zaad Gods (voor Elohim, een familie). Daarom, wacht 
u met uw geest, en dat niemand trouweloos handele tegen 
de huisvrouw zijner jeugd” (vers  15–Statenvertaling). God 
maakt ons één; dat is de enige manier om eenheid te 
krijgen. En dat is onder het verbond van Levi: Levi bracht 
iedereen samen en keerde velen af van ongerechtigheid, 
omdat hij dat verbond met God hield en de Kerk bijeen 
hield. God streeft ernaar een Elohim zaad in ons en in onze 
jonge mensen te bouwen; ook wil Hij ze dit familievisioen 
laten begrijpen.

De Laodiceërs handelen “verraderlijk” omdat zij 
afgeweken zijn van die eenheid, dat verbond met Levi. Ze 
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zouden niet verraderlijk handelen, als zij het verbond van 
Levi hadden bewaard.

De heer Armstrong was in staat ons bijeen te brengen, 
omdat we die Geest volgden. Denk eraan dat het is: niet door 
macht, noch door kracht, maar door Mijn Geest, zoals God tot 
Zerubbabel sprak (Zacharia. 4:6). Dit is ook een ambt dat door 
de heer Armstrong bekleed werd. De heer Armstrong wist 
hoe je een tempel moest bouwen; deze andere mensen niet. Zij 
zijn alleen maar goed in naar beneden halen en verwoesten. 
Waarom? Omdat ze niet bouwen met de Geest van God.

God zegt in Maleachi 2:16 (Statenvertaling): “wacht 
u met uw geest.” Ga dieper dan woorden, dieper dan de 
letter van de wet—wacht u met uw geest. Laten we bouwen 
met Gods Geest en die gebruiken om onze huwelijken 
en families bijeen te brengen; over hen te denken op de 
manier waarop God dat doet. Daar is de Geest van God voor 
nodig. En het goede soort huwelijk zal fysiek en geestelijk, 
wondermooie kinderen voortbrengen.

De meesten van Gods volk letten niet op hun geest en 
zijn nu bezig geestelijk te sterven. Mensen die dit niet 
begrijpen kunnen spotten, maar alle dood en sterven 
in Gods Kerk is ernstiger dan iets anders op aarde! 
Mensen zullen voor alle eeuwigheid sterven, tenzij zij 
veranderen voor of tijdens de grote verdrukking. Wordt uw 
begrip van deze tragedie in uw daden weerspiegeld?

d e  e n e

Kijk nog eens naar de eerste zin van vers 15: “Heeft Hij 
niet maar één gemaakt?” Als we naar het Hebreeuws zien, 
wordt het woord “ene” beter vertaald met “de ene.” Maakte 
Hij ons niet tot de ene? Maakte de Vader ons niet de ene 
bruid van Christus? Hij selecteerde elk een van Zijn ware 
uitverkorenen om Zijn Zoon te huwen. Hij is buitengewoon 
voorzichtig met wie Zijn Zoon zal huwen—de ene, de 
grootste zegen aan elk van de heiligen gegeven.
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We moeten ervoor vechten om dat in ons verstand te 
krijgen—dat we de Schepper van het heelal zullen huwen! En 
Hij wil niet bij ons zijn, en wij willen niet bij Hem zijn, tenzij 
wij denken zoals Hij. Wij zijn de ene gemaakt en wij zijn een.

Als u dat begrijpt, is het dan moeilijk te bevatten 
waarom God ons door beproevingen en testen doet gaan? 
Wij zijn de ene bruid; er zal nooit een andere zijn. We 
moeten strijden om dat grote, ontroerende begrip in 
ons verstand te houden. Wij zijn de ene. Niemand in de 
wereld zal ooit te vergelijken zijn met de ene. Dat is geen 
ijdelheid, alleen maar de waarheid van God. En God wil 
Elohimzaad produceren, niet zomaar zaad, omdat wij de 
ene zijn.

“Want de Heere, de God [Elohim] van Israël, zegt, dat 
Hij het verlaten haat …” (vers 16–Statenvertaling). Haten 
wij het verlaten van God, onze Echtgenoot en de Kerk? 
God wel! Wanneer God zegt dat Hij het verlaten haat, dan 
heeft Hij daarbij de diepste emoties. De Echtgenoot haat het 
verlaten. Als een echtgenoot zijn vrouw liefheeft, en zij keert 
zich af van de wet, dan haat hij dat. Als een sterke romance 
verkeerd loopt, is dat niet een gemakkelijk iets; het is zeer 
emotioneel. Christus en God de Vader zijn totaal betrokken 
bij deze relatie en Zij lijden emotioneel. Zij geven alles aan 
de familie—alle onvoorwaardelijke liefde die zij bezitten, 
geven Zij aan hun familie. Dat geeft Christus aan Zijn vrouw.

d e  B o o d s c H a P P e r  B e g e r e n

Maleachi 3:1 zegt dit van Jezus Christus: “Plotseling zal tot 
Zijn tempel komen de Here, die gij zoekt, namelijk de Engel 
des verbonds, die gij begeert. Zie, Hij komt, zegt de Here der 
heerscharen.”

Wij behoren ons te verheugen in de Boodschapper van 
het huwelijksverbond. Hij komt spoedig om dat verbond 
geheel te vervullen. Wij moeten als David, mannen en 
vrouwen zijn naar Gods hart—we moeten net zoals God 
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denken over onze families en huwelijken. Jezus Christus 
komt om het huwelijksverbond, dat Hij beloofde met ons te 
maken, te voltooien. Maar dat doet Hij anders dan Hij met 
het oude Israël deed—Hij test ons eerst.

Eerst is er echter een boodschapper, die de weg bereidde 
voor de Boodschapper [Engel] van het verbond. “Zie, Ik 
zend mijn bode, die voor mijn aangezicht de weg bereiden 
zal.” Dat geeft u een idee van het formaat van de heer 
Armstrong. Hij bereidde de weg voor Jezus Christus, de 
echte Boodschapper.

Als we dit niet duidelijk vatten kunnen, wacht ons een 
verschrikkelijk lot. “Doch wie kan de dag van zijn komst 
verdragen, en wie zal bestaan, als Hij verschijnt? Want Hij 
zal zijn als het vuur van de smelter en als het loog van de 
blekers. Hij zal zitten, het zilver smeltend en reinigend. 
Hij zal de zonen van Levi reinigen, Hij zal hen louteren 
als goud en als zilver, opdat zij de Here in gerechtigheid 
offer brengen” (vers 2-3). De Elohim van het oordeel komt 
en Hij is als het vuur van de goudsmid (Statenvertaling). 
En dan zijn daar de zonen van Levi die niet doen als 
zonen. Zij hebben het verbond met Levi verdorven; zij 
accepteren hem niet als hun vader. Dus staat God op 
het punt hen te louteren, zoals goud in een smeltoven 
gelouterd wordt.

“Dan zal het offer van Juda en van Jeruzalem de Here 
aangenaam zijn als in de dagen van ouds en als in vroegere 
jaren” (vers 4). Welke vroegere jaren? De tijd van die 
boodschapper: Levi. God zegt dat de hele wereld dat werk zal 
voortzetten. Als deze Laodiceërs zich zullen bekeren, zullen 
ze terug moeten gaan tot zoals het was in de dagen van ouds, 
de manier toen de heer Armstrong hier was. Dat is het wat 
God de mensen wil zeggen in de Wereld van Morgen. Hij zal 
hen zeggen dat ze de dingen moeten doen zoals ze vroeger 
gedaan werden, en dan zullen wij hen beginnen te leren wat 
de heer Armstrong leerde. Ze zullen beginnen te leren wat 
wij deden in deze eindtijd.
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Begrijp de implicaties van dat scenario: God zal zeggen: 
denk aan wat Ik u geleerd heb. Hij zal de bruid van Christus 
verantwoordelijk houden, want dat is wat zij de hele wereld 
gaat onderwijzen.

e e n  g e t u i g e  t e g e n  V i e r  g r o e P e n

“Ik zal tot u ten gerichte naderen [hier hebben we de God 
van het oordeel]; Ik zal een snelle aanklager zijn tegen de 
tovenaars, tegen de echtbrekers, tegen de meinedigen, tegen 
hen die het loon van de dagloner drukken, weduwe en wees 
verdrukken, en de vreemdeling terzijde dringen, maar Mij 
niet vrezen, zegt de Here der heerscharen” (vers 5). De God 
van het oordeel staat op het punt te openbaren waar Hij is. 
Zij die Hem niet kennen, zullen Hem spoedig leren kennen, 
zoals mensen Hem nooit hebben gekend, omdat het de ergste 
tijd van lijden ooit zal zijn. Hij komt dichtbij in Zijn oordelen.

Vier groepen mensen worden in vers 5 genoemd: 
tovenaars, echtbrekers, meinedigen en die het loon van de 
dagloner drukken.

Het Hebreeuwse woord voor tovenaars verwijst naar het 
offeren van gebeden en verering aan een valse god. God zal in 
het oordeel vlak bij mensen komen, en het eerste probleem 
dat Hij zal rechtzetten is dat ze geleid worden door Satan, de 
duivel—je zuiverste betovering. Ze zijn van God afgeweken 
en Satan heeft hen in zijn greep.

Wie vormen de tweede groep? Die mensen die vandaag 
overspel plegen. Slechts één groep zou geestelijk overspel 
kunnen plegen en dat is Gods Kerk. Zij zijn gehuwd met 
Jezus Christus, en als leden beginnen af te dwalen van Gods 
ware Kerk, dan begaan ze geestelijk overspel!

De derde groep behelst mensen die vals zweren. Wij 
worden omringd door Laodicese leugenaars en zij zweren de 
hele tijd vals.

Mensen in de volgende groep onderdrukken de 
zwakkeren—net het omgekeerde van de liefde van God. 
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Als wij zwakke mensen zien, dan moeten wij hen niet 
uitbuiten; we moeten alles doen wat we kunnen om hen te 
helpen en te dienen. Dat is de liefde van God; dat is zuivere 
godsdienst. Wij moeten zorgen voor hen die niet voor 
zichzelf kunnen zorgen, dat is onze plicht. De liefde Gods 
geeft aan hen, die niets terug kunnen geven. Het woord 

“krijgen” mag niet bij u opkomen, als u geeft aan iemand die 
niets terug kan geven. Dat is de zuivere godsdienst die we zo 
broodnodig hebben. God zal hen oordelen die in dit opzicht 
in gebreke blijven.

Van de mensen die deze gruwelen doen, zegt God in vers 
5, zij “vrezen Mij niet.” Zij vrezen God niet zoals Levi deed. 
Dat is hun probleem.

“ i k  V e r a n d e r  n i e t ”

“Voorwaar, Ik, de Here, ben niet veranderd, en gij kinderen 
van Jakob, zijt niet verteerd” (vers 6). [De Statenvertaling 
zegt: “… daarom zijt gij … niet verteerd.”] God verandert 
niet. Hij is altijd een God van liefde. Natuurlijk onthult 
Hij ons nieuwe waarheid, maar dat betekent niet dat God 
verandert, het betekent dat we Hem beter leren kennen.

Jozef Tkach Jr. schreef in september 1996 een brief: 
“Vanwege de dramatische en historische verandering die 
God in onze kerk heeft teweeg gebracht, vragen sommige 
leden zich natuurlijk af: “Kan ik naar een andere Christelijke 
kerk gaan en toch deel van het lichaam van Christus blijven 
uitmaken? En het antwoord is: “Jakobus, natuurlijk kunt 
u dat.” Wat een omwenteling van wat God hen leerde door 
middel van de heer Armstrong!

God verandert niet. God maakt geen omwenteling. 
Dat deden zij, en het woord omwenteling betekent volgens 
Webster’s “verandering in een andere vorm van energie” of 
“een verandering in vorm, uiterlijk, of karakter ondergaan.” 
Een andere definitie is: “een compositie of structuur 
veranderen; iets in iets anders veranderen. Transformeren 
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houdt een geweldige verandering in vorm, karakter, of 
functie in. Is er een grote verandering in die kerk geweest? 
In Daniël 8:12 zegt God dat Satan de waarheid eenvoudig ter 
aarde werpt.

De heer Tkach schreef in zijn boek: Transformed by 
Truth [Omgevormd door de Waarheid] in een voetnoot: 
“In februari 1997 dienden wij een aanklacht in tegen de 
Filadelfia Kerk van God, een van onze splintergroepen, 
met haar hoofdkwartier in Edmond, Oklahoma, om 
de hernieuwde publicatie van Mysterie der Eeuwen te 
blokkeren. De Wereldwijde Kerk van God heeft nog 
steeds het copyright van dit boek en wij beweren dat 
niemand het recht heeft het te publiceren. Wij voelen 
dat het onze Christenplicht is om dit boek niet 
te laten herdrukken … omdat we geloven dat de 
leerstellige dwalingen van de heer Armstrong 
beter buiten de circulatie gehouden kunnen 
worden.”

Mysterie der Eeuwen is een samenvatting van het 
levenswerk van de heer Armstrong. Over verandering 
gesproken! Maar God verandert niet! Satan werpt de 
waarheid ter aarde. Deze rechtszaak is een strijd met de god 
van deze wereld (2  Korintiërs 4:4). Deze mensen proberen 
niet alleen Mysterie der Eeuwen in deze Kerk stop te zetten, 
zij willen niet dat iemand in de wereld dit boek leest, 
omdat zij de god dezer wereld aanbidden! Mysterie 
der Eeuwen zet Satan te kijk! Zijn tijd is kort en hij is furieus. 
Als u hun motief wilt begrijpen, dan is dit het! De god 
van deze wereld haat deze boodschap en zal die elke keer 
vernietigen als hij daar de kans toe krijgt.

Mysterie der Eeuwen bezit de kracht om mensen terug 
te brengen tot God. Daarom haat Satan het zo! Zelfs dat zou 
ons moeten bewijzen waar de God van Elia is.

Als wij Gods bescherming niet hadden, dan zouden we 
het geen maand lang tegen Satan uithouden. Daarom zijn 
onze gebeden zo essentieel.
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g o d s  V e r o r d e n i n g e n

“Van de dagen uwer vaderen af zijt gij afgeweken van mijn 
inzettingen en hebt ze niet onderhouden. Keert terug tot Mij, 
dan zal Ik tot u terugkeren, zegt de Here der heerscharen. 
En dan zegt gij: In welk opzicht moeten wij terugkeren?” 
(Maleachi 3:7). Ze zien niet waar ze moeten terugkeren.

De eerste zin moet luiden: “de dagen uwer vader,” 
enkelvoud. In het Hebreeuws onthult het verband of 
het woord enkel- of meervoud is. “Van de dagen uwer 
vaderen af” is zeer specifiek. Natuurlijk spreekt het 
over onze vader Levi! In de uitdrukking: “van de dagen” 
betekent het woord ‘van’ stichter of schepper. Vanaf een 
bepaalde dag, een bepaalde tijd, keerden zij zich van God 
af. In de dagen van hun vader keerden zij zich van Gods 
verordeningen af, niet van Levi’s verordeningen! En de God 
van Elia zegt: keer tot MIJ terug! Niet tot een mens! God 
spreekt regelrecht tot hen.

De Hebrew-Greek Key Bible Study zegt over het woord 
verordeningen: “Dit zijn voorschriften en regels die strikt 
gehoorzaamd moeten worden.” Ook: “geeft een heerser 
en wetgever aan.” Er was daar regelgeving, structuur en 
bestuur. Ook betekent het: “een in bijzonderheden vermeld 
begin.” Alles wat ze moeten doen is naar het begin van het 
werk dat God door de heer Armstrong deed terugkeren. Alle 
Laodiceërs behoren te weten waarover we spreken, maar 
ze komen altijd terug met domme en opstandige vragen: 
Waarheen zullen we terugkeren? Ik snap het niet! Terugkeren 
naar wat?

Gesenius geeft de definitie: “dat wat vastgesteld 
of definitief is” of “een bepaalde wet of statuut” of “een 
gewoonte waaraan men zich houdt alsof het een wet is.” De 
heer Armstrong maakte vele rechten over onderwerpen die 
in deze categorie zouden vallen. Hij had de autoriteit en de 
regering om te binden en los te maken. God veroordeelt 
hen die zich afkeren van die “verordeningen” die hen door 
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hun vader Levi gegeven waren. Dus zendt God Maleachi’s 
Boodschap, een waarschuwing die zo simpel is dat iedere 
10 jarige die zou kunnen begrijpen, zodat ze geen excuus 
hebben. Maar zij blijven koppig terugspreken tot God. Dat 
doen ze werkelijk wanneer ze heden Zijn ware uitverkorenen 
van repliek dienen.

H e t  B e r oV e n  Va n  d e  w e r e l d

“Mag een mens God beroven? Toch berooft gij Mij. En 
dan zegt gij: Waarin beroven wij U? In de tienden en de 
heffing”(vers 8). Mag een mens Elohim beroven? Deze 
mensen beroven Elohim, de Godfamilie, van tienden en 
offeranden. Met andere woorden zij bedriegen iemand zeer. 
Sommige van deze mensen zijn zelfs zover gegaan dat zij 
onderwijs geven tegen Elohim. Zij leren de drie-eenheid, wat 
de deur voor de Godfamilie sluit! “U berooft Mij” betekent 
eigenlijk dat ze doorgaan met God te beroven.

Toch komen ze weer aan met de stomme vraag: Hoe 
beroven wij U?

Kijk nu naar vers 9. “Met de vloek zijt gij vervloekt, en 
Mij berooft gij, gij volk in zijn geheel.” De vertaling van het 
eerste deel is juist. Het moet inderdaad DE vloek zijn. Het is 
de vloek van de eeuwige dood. Ze zijn al stervende. Maleachi 
is buitengewoon klemmend hier.

“… Mij berooft gij, gij volk in zijn geheel.” is niet juist 
vertaald. Het moet luiden: “… Mij berooft gij, en gij hebt 
dit gehele volk beroofd.” Gesenius zegt dat volk “meestal 
vertaald wordt met volken” of ook kan betekenen: “alle 
mensen die de ware God niet kennen” met andere woorden: 
alle naties of alle mensen die God nooit hebben gekend. Het 
Hebreeuwse woord wordt gedefinieerd als “een algemeen 
woord om te verwijzen naar naties in brede zin, in het 
bijzonder geestelijke heidenen.” Het wordt hoofdzakelijk 
gebruikt voor heidenen, maar hier wordt het toegepast 
op geestelijke heidenen; het woord moet in het verband 
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gedefinieerd worden. (Zie Jeremia 9:26 waar datzelfde woord 
gebruikt wordt voor onbesneden naties.) Het betekent geheel, 
totaal, de hele wereld! Een betere vertaling is dus: u hebt Mij 
beroofd en deze hele wereld.

Waarom zou God het zo stellen? Ze hebben zeker God 
beroofd, maar hoe hebben zij de wereld beroofd? Wel, 
God gaf ons de boodschap en toen gaf Hij alle tienden 
en offeranden om die boodschap aan de hele wereld te 
brengen! De heer Armstrong heeft ons dat altijd geleerd. 
Jezus Christus stierf voor de wereld en wij zijn hier om de 
wereld te dienen!

Het Loofhuttenfeest is het feest van inzameling, en 
schildert een tijd waarin God ons wil gebruiken om de hele 
wereld bijeen te vergaderen! De Laodiceërs hebben deze 
wereld ergens van beroofd en God is toornig! Hij zegt dat 
Hij wil dat wij alleen een zo groot mogelijk publiek zullen 
bereiken. Als u wegloopt van Gods boodschap en tienden en 
offeranden voor andere dingen gebruikt dan voor het dienen 
van de hele wereld, dan berooft u God!

Dat is een geweldige boodschap en hier ligt individuele 
schuld, zodat we voorzichtig moeten zijn om niet God en 
de wereld te beroven. U en ik zijn verantwoordelijk voor 
waarheen onze tienden en offeranden gaan—ze behoren 
aan God! De heer Armstrong predikte het evangelie aan 
de wereld en hij herstelde alle dingen—inclusief het begrip 
van de Elohimfamilie. En hij zei: Ik wil dat u Mysterie der 
Eeuwen neemt en het grootst mogelijke publiek bereikt. Dat is 
niet alleen van toepassing op een boek; maar op alles wat we 
hebben en wat aan de wereld gegeven behoort te worden.

Wij zijn de hoop van de wereld. Er bestaat geen andere 
hoop. De wereld heeft niets om naar uit te zien. Christus’ 
bruid echter, die bezorgd is over haar toekomstige kinderen, 
doet er alles aan wat ze kan om die mensen te helpen. Wij 
zijn Christus’ hulp. Daar moeten we nog veel meer over 
nadenken. Wanneer God over een hulp praat in Genesis 
2, heeft Hij het werkelijk over het geestelijke huwelijk: de 
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eerstelingen die Jezus Christus huwen, en Hem helpen alles 
op deze aarde te dienen! Dat is onze taak als we Zijn 
bruid zullen zijn. Wat een verantwoording! Hij wil dat wij 
Hem helpen het gezin te bouwen; omdat we Gods familie 
liefhebben—het is onze familie! En ze zijn beroofd in deze 
eindtijd door de Laodiceërs. Kunt u zich voorstellen hoe het 
zou zijn als heel Gods volk hier zou zijn en hun tienden en 
offeranden aan dit werk zou geven? We zouden de wereld 
laten ontploffen met deze moderne technologie zoals ze 
nooit eerder de waarheid van God hebben ontvangen!

e e n  B o o d s c H a P  V o o r  d e  w e r e l d

Boeken als Het Ongelooflijke Potentieel van de Mens en De 
Ontbrekende Dimensie in Seks behoren de Laodiceërs niet 
toe, ze zijn in deze wereld nodig. God gaf Zijn volk Zijn 
waarheid en zei: Ik wil dat jullie uitgaan tot de volken. Als 
jullie dat niet doen beroven jullie hen van deze wonderbare 
waarheid! Dan bent u een rover! We hebben mensen nodig 
die De Ontbrekende Dimensie in Seks lezen, als we het bij 
ze kunnen krijgen. Behoort De Ideale wereld van Morgen 
aan de Wereldwijde Kerk van God? Nee! Het behoort aan 
deze wereld Zij hebben die hoop nodig. Wat te zeggen van 
de correspondentie cursus die de heer Armstrong instelde? 
Die behoort ook aan deze wereld. En ook De Verenigde 
Staten en Groot-Brittannië in de Profetieën, omdat je zonder 
dat een derde van de Bijbel niet kunt begrijpen.

Kijk naar Ezechiël 33:6-7: “Maar wanneer de wachter 
het zwaard ziet komen, doch niet op de bazuin blaast, zodat 
het volk niet gewaarschuwd wordt; En het zwaard komt en 
rukt iemand van hen weg, dan wordt hij wel weggerukt in 
zijn eigen ongerechtigheid, maar van zijn bloed zal Ik de 
wachter rekenschap vragen. Gij nu, mensenkind, u heb Ik 
tot wachter over het huis Israëls aangesteld. Wanneer gij 
een woord uit mijn mond hoort, zult gij hen uit mijn naam 
waarschuwen.” God heeft Zijn wachter geplaatst. Wanneer 
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Hij Zijn waarheid geeft dan moeten we die horen en dan 
uitgaan en waarschuwen.

“Als Ik tot de goddeloze zeg: Goddeloze, gij zult 
zeker sterven! Maar gij spreekt niet om de goddeloze te 
waarschuwen voor zijn weg, dan zal die goddeloze in zijn 
eigen ongerechtigheid sterven, maar van zijn bloed zal Ik 
u rekenschap vragen” (vers 8). God zegt: als Ik jullie dit 
woord geef, en jullie zijn Mijn wachters en jullie brengen 
hen die boodschap niet, dan komt hun bloed op jullie hoofd. 
Dat betekent u moet het met uw leven betalen en er is een 
fifty-fifty kans dat ook u geestelijk zult omkomen.

D i t  g a a t  o v e r  h e t  v e r v u l l e n  v a n  o n z e 
verantwoordelijkheid als de hulp van Christus om al deze 
wonderlijke woorden, die Levi ons heeft nagelaten, naar 
deze wereld te krijgen! En God helpe ons als we het niet doen 
omdat, in het beste geval, alleen maar lichamelijk bloed 
vergoten zal worden. God helpe een ieder die deze taak 
weigert, die de wereld berooft van deze waarschuwing.

Wie stelde ons tot wachter aan? Wie bracht u hier? Ik, 
God, heb u tot wachter aangesteld. De heer Armstrong 
begreep dat zeer zeker. Wij moeten dat beter dan ooit 
begrijpen. Hier zegt God tweemaal in slechts drie verzen dat 
u schuldig bent aan hun bloed, als u God berooft—als u deze 
boodschap niet naar buiten brengt.

Let op vers 11: “Zeg tot hen: zo waar Ik leef, luidt het 
woord van de Here Here, Ik heb geen behagen in de dood 
van de goddeloze, maar veeleer daarin, dat de goddeloze zich 
bekeert van zijn weg en leeft. Bekeert u, bekeert u van uw 
boze wegen. Want waarom zoudt gij sterven, huis Israëls?” 
Wij proberen niet mensen te vernietigen, wij proberen ze te 
redden. Wat is dat een prachtige gelegenheid. Maar als we 
niet waarschuwen, dan vat God dat persoonlijk op.

Dit werk gaat werkelijk over de dood van 
volken—als ze zich niet bekeren! Zijn we rijp genoeg om 
op deze wijze te denken. Kunnen we ons verstand verruimen 
en ons realiseren dat we Christus’ hulp zijn en dat we erop 
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uit moeten gaan en precies zo spreken en doen wat onze 
echtgenoot zou spreken en doen als Hij hier was? Het kostte 
Hem het leven. Jakobus, er kunnen moeilijkheden zijn. Ik 
weet niet wat er in het verschiet ligt, maar ik weet dat de 
boodschap naar buiten moet.

“En zij komen bij u als in een volksoploop, zetten zich 
voor u neer, als mijn volk, en horen uw woorden, maar doen 
er niet naar; woorden van liefde zijn in hun mond, maar hun 
hart gaat uit naar hun woekerwinst. Zie, gij zijt voor hen als 
een liefdeslied, schoon van klank, passend bij snarenspel. 
Zij horen uw woorden, maar doen er geenszins naar”(vers 
31-32). Het is gemakkelijk deze woorden aan te horen en te 
denken hoe prachtig zij zijn en er niets aan te doen. Zoals de 
heer Armstrong altijd zei: niet toegepaste kennis heeft geen 
waarde. Deze boodschap, als we die er niet uitkrijgen naar 
de wereld en we passen het niet toe op onze eigen levens, 
heeft geen waarde.

“Doch als het komt (en het komt!) dan zullen zij weten, 
dat er in hun midden een profeet is geweest” (vers 33). Als 
de mensen tijdens de grote verdrukking weten dat er in hun 
midden een profeet is geweest, dan moet er een krachtige 
boodschap van iemand uitgegaan zijn. Wanneer deze dingen 
zullen gebeuren, zullen ze weten dat er een profeet was die 
profeteerde. Ze moeten een boodschap van Gods Kerk, Zijn 
wachter, gehoord hebben. Hoewel de Kerk klein was, had ze 
toch de stem van een brullende leeuw, die de boodschap van 
God deze wereld in bazuinde. Zijn we klaar voor alles 
wat deze profetie met zich meebrengt? We behoeven ons 
nergens zorgen over te maken Wij hebben onze Echtgenoot 
die ons beschermt. Maar verwacht geen kalme vaart.

Als God zegt: “Met de vloek zijt gij vervloekt, en Mij 
berooft gij, en deze wereld in zijn geheel,” dan spreekt Hij 
over alle instructies van de heer Armstrong aan de wereld 
te brengen! Daarover is God hier ontdaan. Hij wil dat we 
meer van deze boodschap naar de mensen brengen. Daarom 
hebben we uw gebeden nodig. God heeft de grootste gift 
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die Hij geven kon aan de wereld geschonken en nu is Hij 
afhankelijk van Zijn ware uitverkorenen om die te brengen. 
Dit is de enige hoop voor de wereld. God wil niet dat 
ze sterven—Hij wil dat ze leven en een kans krijgen om zich 
te bekeren.

De Laodiceërs hebben God en deze hele wereld beroofd. 
Dat betekent dat we meer van de boeken en boekjes van 
de heer Armstrong aan deze wereld moeten brengen. God 
zegt dat we Satan niet kunnen toestaan in de weg te staan 
en deze prachtige waarheid van God stop te zetten. Alles 
welbeschouwd onthulde God ons al deze prachtige waarheid 
niet om hem op de boekenplank te zetten, waar de wereld 
hem niet kan zien. Laten we een zo groot mogelijk publiek 
bereiken. Laten we luisteren naar onze Man en onze Vader 
en erover nadenken om deze boodschap naar de wereld uit 
te dragen. Richt uw blik op een tijd waarin Gods Kerk zal 
helpen de hele wereld te bereiken. Wij zullen Christus’ hulp 
zijn en over de hele wereld reizen om Hem te helpen deze 
boodschap aan de hele wereld te brengen! Wat zal dat een 
heerlijke en opwindende tijd zijn.

l e r e n  g e V e n

“Breng de gehele tiende naar de voorraadkamer, opdat er spijze 
zij in mijn huis; beproeft Mij toch daarmede, zegt de Here der 
heerscharen, of Ik dan niet voor u de vensters van de hemel 
zal openen en zegen in overvloed over u uitgieten” (Maleachi 
3:10). Stel God op de proef en zie of Hij de vensters van de 
hemel niet zal openen fysiek, en wat belangrijker is, geestelijk.

Regelmatig komen er mensen in de Filadelfia Kerk uit 
de Laodicea kerken die zeggen: Ik verhongerde geestelijk. Uw 
tienden en offers verzekeren dat zij niet verhongeren. Wij 
brengen de boodschap naar buiten en we krijgen hen terug 
naar de boodschap van God. Wat een wonderbaarlijke 
manier om tienden en offeranden te gebruiken en te 
leren geven zoals onze Vader en onze Echtgenoot. 
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We moeten ons ontworstelen aan de weg van nemen, zodat 
we werkelijk in de hogere versnelling kunnen komen om het 
werk te doen om een hulp voor Jezus Christus te zijn en de 
hele mensheid te dienen. Dat is verbijsterend, als je erover 
denkt! Het doet je gewoon duizelen als je denkt over dit 
grote visioen van God! Opent God niet de vensters in de 
hemel voor ons?

Is God niet wondervol en barmhartig? Is het niet 
opwindend om deel uit te maken van al deze zegeningen 
van God? Wij hebben alles! Wij zijn het meest gezegende 
volk op aarde .

Laat Satan dit niet van u wegnemen, zoals hij dat van 
zovelen van Gods volk heeft weggenomen. Hoe ongelooflijk 
als het is, de Laodiceërs hebben dit grote visioen gemeden en 
hebben in plaats daarvan gekozen voor de vloek.

d e  a f V r e t e r  d r e i g e n

“Dan zal Ik, u ten goede, de afvreter [Lutherse en Leidse 
vertaling zeggen: verslinder] dreigen, opdat hij de vrucht 
van uw land niet verderve en opdat de wijnstok op het veld 
voor u niet zonder vrucht zij, zegt de Here der heerscharen” 
(vers 11). Wie is de afvreter of verslinder? Gesenius zegt: “om 
offers te verslinden” of “iemands vlees verslinden; gebruikt 
voor wrede en woeste vijanden, die dorsten naar iemands 
bloed.” Satan wil ons verslinden en verwoesten! En hij zal 
alle wonderbare waarheid verslinden die we hebben, als we 
niet dicht bij onze Man blijven en er zeker van zijn dat Hij 
ons beschermt. Hij zal alles verslinden.

Nog een andere definitie is: “verwoesten door oorlog 
en bloedbaden.” Wij zijn in oorlog en moeten de hele 
wapenrusting Gods aandoen. Christus zegt dat Hij de 
verslinder zal dreigen, maar wij moeten Satan weerstaan, 
omdat hij mensen zo snel verslindt. Als u op het randje 
gaat lopen, dan zal Satan u verslinden, zoals een leeuw een 
zwakke antilope verslindt. Wijk niet af van de waarheid die 
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u geleerd is. Blijf bij de God van Elia, omdat we in oorlog zijn. 
Als mensen die oorlog niet zien, betekent dat nog niet dat de 
oorlog verdwenen is!

Satan is een meester in het verslinden van alles! Hij zou 
Maleachi’s Boodschap verslinden als hij kon en hij tracht 
Mysterie der Eeuwen te verslinden, hoewel God dat niet zal 
toestaan als wij geloven en op Hem vertrouwen! Wij moeten 
overwinnen en overmeesteren, evenals Jezus Christus 
overwon. Wij kunnen de verslinder overwinnen omdat we 
onze Man aan onze zijde hebben en Hij ziet wat we doen! 
Alles wat we moeten doen is onszelf blijven herinneren wie 
wij zijn! Wij zijn de hulp van de Schepper van het heelal! 
Hoe zou de Vader ons anders ooit zo’n verheven 
verantwoordelijkheid kunnen geven?

De rechtzaak en de andere gevechten die we hebben te 
voeren zijn niet tegen mensen. Zij zijn tegen Satan de duivel. 
Maar wij zijn Gods hulp en Hij zegt dat Hij de verslinder 
zal dreigen. En dat doet Christus; Hij zorgt voor Zijn volk. 
Trouwens, wij zijn de bruid van Jezus Christus. Wanneer 
onze machtige Echtgenoot zegt dat Hij de verslinder zal 
dreigen, dan meent Hij dat. Maar Hij wil ook dat wij in 
geloof erop uit trekken en alles doen wat we kunnen.

Geef deze heerlijke boodschap van God niet op. Als 
iedereen deze Kerk zou verlaten, behalve ik, dan zou het 
toch nog de boodschap van God zijn. Als ik eruit ging, dan 
zou het nog de boodschap van God zijn. Jezus Christus wil 
weten hoe graag we Zijn bruid willen zijn en hoeveel we 
van deze wereld houden en Hem willen helpen om al haar 
problemen op te lossen. We moeten vechten.

Hoe overtuigd bent u? Wat bent u bereid op te geven? 
Hebt u geleerd om alles en alles op te geven voor God? Net zo 
als de eindtijd Elia dat moest? Zelfs zijn zoon? Zo wil Christus 
het hebben. Hij wil weten dat u Hem boven al het andere stelt.

Gods volk moet leren haar Man te vrezen, God de 
Vader te vrezen en dit huwelijksverbond te versterken, dat 
voltrokken zal worden als de Echtgenoot hier is.
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Dan zullen we uitgaan en een geweldig werk in deze 
wereld doen. Wat een werk heeft God voor Zijn volk, als de 
hulp en de bruid van Jezus Christus, gepland. Wat is dat een 
heerlijke waarheid. Maar we moeten ons eraan vastklemmen, 
wanneer de meesten van Gods mensen het opgegeven hebben.

Klem u vast aan dit visioen; geef het niet op! Onze 
Echtgenoot zal hier weldra zijn.
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Nadat de Filadelfia Kerk van God 
Mysterie der Eeuwen opnieuw ging 
drukken, begonnen we bepaalde 

profetieën te begrijpen, die profeteerden dat dit gedaan zou 
worden. God onthult meer waarheid, als we in geloof verder 
gaan. Daarna hebben we meer van Herbert Armstrongs 
geschriften gedrukt en toen zagen we vele en specifieke 
profetieën die lieten zien dat dit gedaan moest worden!

We moeten deze profetieën in ons geheugen prenten. Als 
we dat niet doen, dan zullen we niet ten volle de boodschap 
begrijpen die wij moeten verkondigen.

d e  o o r s P r o n k e l i j k e  e l i a

“Het geschiedde, toen de Here Elia in een storm ten hemel 
zou opnemen, dat Elia met Elisa uit Gilgal ging. En Elia 
zeide tot Elisa: Blijf toch hier, want de Here heeft mij naar 
Betel gezonden. Maar Elisa zeide: Zo waar de Here leeft en 
gijzelf leeft, ik zal u niet verlaten. Daarop begaven zij zich 
naar Betel. Toen kwamen de profeten van Betel naar Elisa 

Het Elia werk 
doen herleven

8
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en vroegen hem: Weet gij, dat de Here heden uw heer boven 
uw hoofd zal wegnemen? En hij antwoordde: Ook ik weet 
het, zwijgt stil” (2  Koningen 2:1-3). De studenten van Elia’s 
college begrepen dat hij zou weggenomen worden.

“En Elia zeide tot hem: Elisa, blijf toch hier, want de Here 
heeft mij naar Jericho gezonden”(vers 4). Maar Elisa weigerde 
Elia’s zijde te verlaten. Vers 5 zegt: “Toen naderden de 
profeten van Jericho tot Elisa en vroegen hem: Weet gij, dat 
de Here heden uw heer boven uw hoofd zal wegnemen? En 
hij antwoordde: Ook ik weet het, zwijgt stil.” Deze studenten 
vertelden Elisa over zijn “meester.” Elisa betwistte niet dat Elia 
zijn meester of leider was. Dat wist iedereen, en Elisa het allerbest.

“En, terwijl zij voortgingen, al wandelende en sprekende, zie, 
een vurige wagen en vurige paarden! en die maakten scheiding 
tussen hen beiden. Alzo voer Elia in een storm ten hemel. En 
Elisa zag het en riep uit: Mijn vader, mijn vader! Wagens en 
ruiters van Israël! En hij zag hem niet meer. Toen greep hij zijn 
(eigen–KJV) klederen en scheurde ze in twee stukken” (vers 
11-12). “Mijn vader, mijn vader”! Elisa had een wonderbaarlijke 
houding ten opzichte van zijn hoofd of zijn meester.

“ wa a r  i s  d e  g o d  Va n  e l i a ? ”

“Daarop raapte hij de mantel van Elia op, die van hem 
afgevallen was, keerde terug en ging aan de oever van de 
Jordaan staan. En hij nam de mantel van Elia, die van 
hem afgevallen was, sloeg op het water, en riep: Waar is 
de Here, de God van Elia, ja Hij? Hij sloeg op het water en 
dit verdeelde zich herwaarts en derwaarts, zodat Elisa kon 
oversteken” (vers 13-14). Wat een voorbeeld! Hier was een 
man die juist Elia vervangen had en hij scheidde de wateren 
van de Jordaan en liep er door op het droge. Alle studenten 
van het college zagen het, en door dit verbazingwekkende 
wonder wisten ze waar de God van Elia was.

Als wij geestelijk ingesteld zijn, weten we dat God ons 
duidelijk laat zien waar Zijn leider is. Maar waarom zien niet 

145

H e t  E l i a  w e r k  d o e n  h e r l e v e n



meer mensen dat? Omdat Gods Kerk het spoor bijster kan 
raken. Lees Openbaring 2 en 3. Heel haar geschiedenis door, 
meestal, is Gods Kerk afgedwaald. Als u dat accepteert, 
dan kan God u laten zien wat een verschrikkelijke tragedie 
er vandaag in Zijn Kerk plaatsvindt. Dat is iets dat God ons 
moet openbaren.

Gods Heilige Geest van openbaring moet in onze levens 
stromen. Wij moeten leren God te vrezen zoals Levi, anders 
wil de Heilige Geest niet stromen. Het mag een druppelen of 
sijpelen zijn, maar het moet vloeien. Daarom begreep Levi 
zo veel en bracht zoveel tot stand. Mensen kunnen alleen 
van geweldige, ontzagwekkende openbaring weglopen, als 
er iets gebeurt in hun leven dat het stromen van de Heilige 
Geest stopzet, zoals bij de Laodiceërs. Ons begripsniveau 
zal afhangen van hoeveel wij God vrezen en ons voor Hem 
vernederen als een klein kind. Dan kan Hij Zijn waarheid 
aan ons openbaren. Het is nu aan u. Kunt u de Heilige Geest 
laten stromen in uw leven als een woeste rivier? Daarvan 
hebt u de leiding in handen!

Wat, als nu eens één van die vijftig studenten van 
Elia gezegd had: “Ik denk niet dat God Elisa gebruikt”? 
Waarschijnlijk zouden de andere 49 hem in de Jordaan 
hebben gegooid en gezegd hebben: “Laat jij het maar eens 
droog worden en wandel eruit, als je op het niveau van 
Elisa bent!

We moeten er ons van verzekeren dat de buizen 
waardoor de gouden olie van de Heilige Geest vloeit, niet 
verstopt raken. God heeft Zijn waarheid aan geestelijke 
kindertjes geopenbaard. U kunt zo’n jong kind zijn, als u dat 
wilt, en u kunt de Geest, die gouden olie, in uw leven laten 
stromen, en die zal u enorm laten veranderen. Maar u moet 
uw deel doen.

g o d  B e r oV e n

Laten we nog eens zien naar de Laodiceërs die God beroven.
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“Mag een mens God beroven? Toch berooft gij Mij. En 
dan zegt gij: Waarin beroven wij U? In de tienden en de 
heffing (offeranden–KJV). Met de vloek zijt gij vervloekt, en 
Mij berooft gij, gij volk in zijn geheel (Maleachi 3:8-9). In het 
Hebreeuws staat voor het laatste deel van vers 9: Mij berooft 
gij en de hele wereld.”

God wil dat we tienden en offeranden geven om een 
wonderbaarlijke Elohim, familieboodschap uit te zenden 
naar de wereld. Voor dat doel zijn wij Zijn hulp, net zoals 
Eva geschapen was om Adams hulp te zijn. Dat was om de 
geestelijke betrekking tussen de Kerk en Christus te typeren. 
Genesis 2 gaat over de Kerk als hulp van Jezus Christus, om 
Hem te helpen de hele wereld te redden. En wij, als de vrouw, 
moeten ons gereed maken (Openbaring 19:7). Potentieel 
behoren de mensen in de wereld tot Gods familie! Al de boeken 
en boekjes van de heer Armstrong zijn voor de wereld. En God 
vat het persoonlijk op als Zijn volk Hem en de wereld berooft 
door hun werk niet te doen. Hij zegt dat ze onder DE vloek zijn!

De heer Armstrong sprak altijd over het bereiken van de 
wereld. En toen kwamen er mannen in het Laodicea tijdperk, 
nadat hij gestorven was, en begonnen God en de hele wereld 
te beroven! Dat vat God niet licht op. Deze mensen lopen 
gevaar hun eeuwig leven te verliezen, als ze dat al niet 
verloren hebben.

Wij moeten een begrip van de wereld krijgen! God gaf 
deze wereld de meest verbazingwekkende gave door het 
onderwijs van de heer Armstrong—de wonderbaarlijkste 
gave die God kon geven. God wil ons doen nadenken over 
het grootst mogelijke gehoor en ons doen beseffen dat het dat 
is waarom wij hier zijn. Wij moeten deze wereld onderwijzen 
(en onszelf leren) om te denken zoals de Vader en Jezus 
Christus. God laat ons door Maleachi zien, dat we onze 
visie moeten verbreden en er klaar voor zijn de gevolgen te 
accepteren, als dat moet.

Waar is de God van Elia? Waar u de God van Elia 
ook vindt, zult u ook het materiaal vinden dat 
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de Elia produceerde door Gods inspiratie! Gods 
overblijfsel zal het aan de wereld bekend maken! 
Waar is de God van Elia? Wel, waar is al de literatuur die de 
Elia produceerde?

Wanneer er openbaring komt, is het de taak van de 
dienaren die te beschermen en te bewaren. Waarom? 
Opdat ze die uit kunnen dragen naar de wereld. In een 
wereld die een nucleaire holocaust tegemoet moet zien, 
is dit hun enige hoop. Wij hebben een persoonlijke 
verantwoording om hen deze hoop te brengen.

H e t  o P n i e u w  z e n d e n  Va n  e l i a

Het boek Maleachi gaat over de Laodicese rebellie—de 
ergste crisis ooit in Gods Kerk. “Een zoon eert zijn vader 
en een knecht zijn heer. Indien Ik nu een vader ben, waar 
is de eerbied voor Mij? en indien Ik een heer ben, waar is 
de vrees voor Mij? zegt de Here der heerscharen tot u, o 
priesters, die mijn naam veracht. En dan zegt gij: Waarmee 
verachten wij uw naam? Gij brengt minderwaardige 
offerspijze op mijn altaar” (Maleachi 1:6-7). Vers 8 laat zien 
dat zij blinde, lamme en zieke offeranden brengen. Vers 12 
zegt dat zij de tafel van God ontheiligen. Maleachi 2:2 zegt 
dat zij onder een vloek liggen. Dit is blijkbaar een Laodicese 
tijd in de Kerk.

Maar kijk weer naar Maleachi 3:1: “Zie, Ik zend mijn 
bode, die voor mijn aangezicht de weg bereiden zal …”—voor 
Jezus Christus’ wederkomst. Al deze chaos is er in de Kerk, 
velen struikelen in de wet, en dan zegt God: “Ik zal Mijn 
bode zenden.” Waarom zegt God niet: “Ik heb gezonden”? 
Het is alsof de heer Armstrong gezonden werd na of zelfs 
gedurende deze crisis. Natuurlijk weten we dat de Bijbel 
dingen naar voren brengt van “hier een weinig, daar een 
weinig” (Jesaja 28: 10), en we begrijpen dat niet alles precies 
in chronologische volgorde staat. Maar het boek Maleachi 
heeft een duidelijke chronologie. Het bespreekt het Laodicea 
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tijdperk en de eindtijd Elia of Levi, die God reeds gezonden 
had. Dan zegt Hij hier: Ik zal hem zenden.

Wat betekent dat? Dit is een bepaalde boodschap 
voor het Maleachi overblijfsel. In Maleachi 3:1 
worden twee boodschappers genoemd: de eindtijd 
Elia en Jezus Christus. We weten al dat de Elia 
boodschapper gekomen en gegaan is.

De Bijbel is een gecodeerd boek. Als we dit zien 
zoals God dit ziet, dan beseffen we dat God wil dat dit 
overblijfsel van ware uitverkorenen het werk van Elia doet 
herleven en hem zo opnieuw zendt! Het zegt dat tot de 
Maleachi groep, die mensen met Maleachi’s Boodschap. 
Het vertelt hen “opnieuw te profeteren” (Openbaring 
10:11), in verband met het grote mysterie [geheimenis] 
(vers 7). God wil dat we dezelfde profetie opnieuw 
uitdragen—samen met wat nieuwe openbaring, zoals wat 
u nu leest.

God zendt Zijn boodschapper om de weg voor de hele 
wereld te bereiden. En God zegt, door het boek Maleachi, 
tegen de Laodicea Kerk dat hun grootste probleem is dat 
zij de boodschap, die Elia aan de wereld zond, bezig zijn te 
vernietigen! Zij hebben de wereld van die boodschap 
beroofd! Maar God zal Elia opnieuw zenden, hoe dan ook! 
Als de Laodiceërs hun werk niet doen, en zij verontreinigen 
of vernietigen het Elia werk, dan zendt God hem opnieuw 
door Zijn getrouwe overblijfsel.

We zullen hier diep over moeten nadenken, omdat God 
de Laodiceërs scherp veroordeeld: Zij zijn onder de vloek 
omdat ze Hem en de wereld beroofd hebben. De enige 
reden waarom ze in dit werk geroepen waren was om deze 
boodschap naar de wereld te brengen, net zoals Elia. De 
Laodiceërs bleven in gebreke. Maar Christus is nog steeds 
bezorgd om de wereld, daarom zendt Hij het Elia werk 
opnieuw met een sterke waarschuwing.

“Gedenkt de wet van Mozes, mijn knecht, die Ik hem 
op Horeb geboden heb voor gans Israël, inzettingen en 
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verordeningen. Zie, Ik zend u de profeet Elia, voordat 
de grote en geduchte dag des Heren komt. Hij zal het 
hart der vaderen terugvoeren tot de kinderen en het hart 
der kinderen tot hun vaderen, opdat Ik niet kome en 
het land treffe met de ban” (Maleachi 4:4-6). Let hierop: 
God zal de profeet Elia zenden midden in deze enorme 
Laodicese crisis. Hij zal die boodschap zenden vlak voor 
de grote en vreselijke dag des Heren, en als zij deze 
waarschuwing niet ter harte nemen, dan zijn zij—Gods 
eigen volk—onder “de vloek” om hun eeuwig leven te 
verliezen.

Alles staat op het spel! Of we maken het in Gods familie, 
of we sterven voor eeuwig—om te worden als hadden we 
nooit bestaan. We hebben het allemaal, hoewel velen van 
Gods volk het niet willen. God vertelt ons in sterke taal dat 
wij moeten vertellen wat de heer Armstrong onderwees; 
hij was Gods boodschapper. En we leven in een tijd waarin 
diezelfde profetieën die hij leerde, nu werkelijkheid worden 
op een verbazingwekkende wijze. Er is echter een hiaat 
tussen de eindtijd Elia en de Dag des Heren. Oorspronkelijk 
scheen het dat de Dag des Heren onmiddellijk zou komen 
nadat Elia gekomen was. Sommigen zeggen dat zijn dood 
bewijst dat hij niet de Elia is. Maar bekijk het geestelijk: Elia 
is nog hier! Omdat de groep die vasthield, Elia’s boodschap 
terugbrengt! Dat werk zal voortgaan tot in de Grote 
Verdrukking en de Dag des Heren.

Met de heer Armstrong lag de nadruk op het evangelie 
(Mattheüs 24:14). Maar voor de Filadelfiërs in het Laodicea 
tijdperk valt de nadruk op de waarschuwing die onmiddellijk 
aan de Dag des Heren voorafgaat—op het opnieuw profeteren 
tot de gehele wereld (Openbaring 10:11). Hoewel Maleachi 
voor de Kerk is, zijn Maleachi 3:1 en 4:5-6 voor de hele wereld. 
Wij zijn geroepen om deze boodschap over de hele aarde 
te krijgen, omdat het hun enige hoop is! Het komt nadat 
ze het evangelie ontvangen hebben. Er moet een sterke 
waarschuwing komen.
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Was “een zo groot mogelijk publiek” alleen maar 
een aardige slogan die de heer Armstrong creëerde? 
Of was dat een opdracht van onze Echtgenoot?

o n z e  l i e f d e  B e w i j z e n

Het einde van Maleachi 3:1 luidt: “namelijk de Engel des 
verbonds, die gij begeert …” De Engel van het verbond is onze 
Echtgenoot. Het gaat hier over een huwelijksverbond en dit 
moet ons belangrijkste “begeren” zijn. Hoe laat u God zien dat 
u Hem werkelijk begeert? Hoe toont u ware liefde tot uw Man? 
Door u hetzelfde doel te stellen als Hij—eraan werken om 
deze boodschap aan de wereld te brengen! Deze boodschap 
gaat ieder levend menselijk wezen aan!

Als wij ons verheugen in onze Echtgenoot en dat verbond, 
dan zullen we ons verblijden in de hele boodschap die Hij 
aan een eindtijd Elia gaf en ernaar streven om dit op elke 
mogelijke manier aan de wereld te brengen. We zullen 
wensen opnieuw te “profeteren”! We zullen al het materiaal 
terug willen brengen dat God door de heer Armstrong 
produceerde. Daarom vechten we in het gerechtshof om 
Mysterie der Eeuwen, De Ontbrekende Dimensie in Seks, 
Het Ongelooflijke Potentieel van de Mens, Welke Dag is de 
Christelijke Sabbat en Heidense Feestdagen of Gods Heilige 
Dagen? Deze boeken behoren niet aan mensen toe. Zij 
behoren aan onze Echtgenoot, die ons liefheeft en Zich in 
ons verheugt. Wij moeten, op onze beurt, Hem onze liefde 
tonen en ons in Hem verblijden. God heeft ons alles gegeven! 
Er is geen andere Kerk die ooit Gods Kerk genoemd werd 
aan wie zoveel was gegeven als aan ons. En onze Echtgenoot 
wil dat wij ons geven versnellen!

Maar de meeste mensen willen dat het materiaal niet 
langer uitgegeven wordt. Zij hebben God beroofd en zij 
hebben de wereld beroofd. Daarover is God ontzet en Hij wil 
weten hoe ontzet Zijn trouwe bruid van ware uitverkorenen 
is! Delen wij de emoties van onze Echtgenoot? De mensen 

151

H e t  E l i a  w e r k  d o e n  h e r l e v e n



hebben Gods waarheid vandaag grof aangevallen. Wie 
zal zeggen: genoeg! en voor God opstaan? Wie dat willen 
behoren tot de bruid van Jezus Christus, en wij moeten 
tonen dat wij Hem liefhebben.

God zendt een eindtijd Elia om alle dingen te herstellen 
in de Kerk, vlak voor Jezus Christus wederkomt om alle 
dingen te herstellen over de gehele aarde (Handelingen 
3:19-21). Zo denkt onze Echtgenoot. Wanneer Jezus Christus 
terugkeert, zal Hij dit alles aan de wereld geven. Nu 
vertelt Hij ons dat wij zelf meer moeten doen, en opnieuw 
herstellen wat deze mensen van God en de wereld afgenomen 
hebben! Wij doen dat omdat we onze Echtgenoot en de 
wereld liefhebben.

Vergelijk dit eens met 2  Thessalonicenzen 2, waar de 
zoon des verderfs in Gods Kerk zit, en geleid door de 
duivel, systematisch de waarheid van God vernietigt. De 
mensen onder hem sterven geestelijk, omdat ze er niets aan 
willen doen. 2  Thessalonicenzen 2 spreekt over “wonderen 
der leugen”. Hij gebruikt alle soorten van bedrog; en daarom 
is de meerderheid van Gods volk bezig te vergaan, om te 
komen (vers 10). Dit is de erfenis van de Laodicea Kerk en de 
mens der zonde.

Als iemand het mysterie (of geheimenis) van God wil 
vernietigen en het vervangen wil door het geheimenis der 
wetteloosheid, dan is het tijd om op te staan en ernaar te 
streven om Gods boodschap naar de wereld te krijgen op 
welke manier we ook maar kunnen. Wij moeten onze liefde 
voor God tonen, om op te staan en meegerekend te worden; 
en als de hele wereld weet waar we staan, dan is dat de 
grootste eer die we ooit zullen hebben! We moeten dit met 
spoed doen, omdat er zo weinig tijd is.

Onze rechtszaak is werkelijk een tegenaanval. Denk 
eraan dat we in een werkelijke oorlog zijn. Er is een 
mens der zonde in Gods Kerk die doet alsof hij God is, hij 
glimlacht zo rechtvaardig als hij vernielt wat de Schepper 
God aan de wereld wil geven. Hoewel God Zijn boodschap 
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uiteindelijk aan de wereld zal brengen, kunnen de Laodicese 
leiders vandaag zeker een hoop schade doen, en dat doen ze 
ook. God wil mensen die Zijn boodschap verkondigen en 
wanneer noodzakelijk de oorlog verklaren.

Onze Echtgenoot is het Woord in persoon. Hij is een 
wandelende, levende Bijbel. Dat was Hij ook tijdens Zijn 
aardse dienaarschap. En wij hebben te beschermen wat 
Hij ons heeft gegeven (Maleachi 2:7). Als mensen onze 
Echtgenoot beginnen te belasteren, dan moeten wij, zoals 
het een goede vrouw betaamt, opstaan en voor Hem vechten. 
Wij moeten achter Gods werk staan en dat ondersteunen. 
Wij moeten doen wat onze Man ons aangeeft te doen en het 
met vreugde uitvoeren. Dit vereist echt geloof.

Dit werk zal voortduren tot in de Grote Verdrukking 
en de Dag des Heren—tot in de grootste crisis die ooit 
Gods Kerk of de wereld heeft getroffen. En God wil hen 
waarschuwen. Er staan een paar heel verschrikkelijke dingen 
te gebeuren op deze aarde. Wanneer de mensen de grote en 
verschrikkelijke Dag des Heren zien komen, wat is dan de 
oplossing? Er is slechts één Kerk die een oplossing biedt. En 
Jezus Christus is Zich er helder bewust van wat er gebeurt 
in die Kerk. God openbaart meer diepte in Maleachi 3:1 en 
4:5-6 omdat Hij wil dat er meer van Zijn boodschap die aan 
de heer Armstrong gegeven was, uitgaat naar deze wereld. De 
tijd is echt bijna verstreken. En wij hebben de sleutel 
om deze razernij te stoppen—om de wereld een kans te 
geven om die stop te zetten. Zelfs als ze dat niet doen zullen 
ze een waarschuwing ontvangen. Zij zullen weten dat er 
een profeet in hun midden geweest is, wanneer dit alles in 
vervulling gaat. Dat is wanneer de echte oogst van dit werk 
zal worden binnen gehaald.

d e  B o o d s c H a P P e r  u i t  m a l e a c H i

Maleachi  betekent  “M IJ N bood schapper ”— Gods 
boodschapper. Behalve dat, geeft de Bijbel niet veel 
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informatie over deze profeet—zelfs niet de naam van zijn 
vader of zijn geboorte plaats.

Eigenlijk worden er drie boodschappers besproken 
in Maleachi: de Boodschapper van het verbond—Jezus 
Christus; de Elia boodschapper; en de Maleachi 
boodschapper. De laatste twee zijn mensen. Dus waar zijn 
ze opgedoken in deze eindtijd bij het doen van Gods werk? 
Waar is de God van Elia vandaag?

Maleachi 1:1 (Statenvertaling) zegt: “De last van het 
woord des Heeren tot Israël, door den dienst van 
Maleachi.” Het woord last komt van het Hebreeuwse 
massa en betekent “voornamelijk een veroordeling, een 
last of lading die vervoerd moet worden, of een ernstig of 
dreigend orakel, of een zware veroordeling.” Kijk naar vers 
2 en u kunt onmiddellijk de last zien. Het probleem ligt 
bij geestelijk Ezau en geestelijk Jacob. Dit is werkelijk iets 
verschrikkelijks; Het is een last, een zware veroordeling. God 
wil onze aandacht, zodat we kunnen zien hoe zwaar en vol 
moeilijkheden dit is.

Vers 1 zegt ook dat dit het woord van de Eeuwige is, 
wat inhoudt dat het openbaring van God is. Met andere 
woorden: er zal iemand komen als een boodschapper met 
deze zware boodschap van Maleachi, die in werkelijkheid 
Gods boodschap is. Alleen maar omdat een mens die brengt, 
vermindert dat helemaal niet de kracht of betekenis ervan! 
Het is Gods boodschap! Wanneer er gesproken wordt over 
last en het woord van de Heer, dan legt dat de nadruk op 
een dubbele autoriteit. Denk eraan dat Elisa een dubbel 
deel van Gods Heilige Geest kreeg. Breng dat in verbinding 
met Gods werk vandaag, waar we overspoeld zijn met 
openbaring, zowel uit het tijdperk van de heer Armstrong 
als dit tijdperk.

De boodschap zal gebracht worden “door Maleachi,” of 
“door de hand van Maleachi” (zie de bijbelse kanttekening). 
Eén man zal Gods boodschap brengen. Het zal niet 
gebracht worden door een commissie. Een man was 
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het middelpunt in het Filadelfia tijdperk: de eindtijd Elia. 
Op één man zullen in het Laodicea tijdperk de blikken 
gericht zijn: de Maleachi boodschapper—hoewel de 
meeste Laodiceërs dat niet weten. God spreekt over één 
boodschapper, waar de ware uitverkorenen achter staan en 
hem steunen, omdat ze weten dat God achter hem staat.

Waarom zou deze boodschap over Ezau zo urgent zijn? 
Ezau verloor zijn eerstgeboorterecht. Deze mensen gaan 
hun geestelijke eerstgeboorterecht verliezen. Het gaat over 
een geestelijke doem. Het gaat over mensen, die, zoals 
Judas zegt, “tweemaal gestorven” zullen zijn (Judas 12). Zij 
zullen tweemaal sterven, wat inhoudt de “tweede dood” 
(Openbaring 20:14). Dat is niet iets om lichtvaardig op te 
nemen.

H u n  e e r s t g e B o o r t e r e c H t  V e r k o P e n

In Maleachi 1:2 zegt God ronduit: “Ik heb u liefgehad.” God 
sloot een liefdesverbond met geestelijk Israël. Waarom? 
Houdt Hij er favorieten op na? Nee, Hij heeft een bruid. En 
Hij wil dat die bruid, geestelijk Israël, Zijn boodschap brengt 
aan de hele wereld. Dat is haar taak. Zo wil Hij de hele 
wereld bereiken en iedereen een kans geven om in Zijn gezin 
te komen.

De Companion Bible en de Anchor Bible zeggen dat dit 
verbondstaal is. Ze verwijzen terug naar Deuteronomium 
7 waar gesproken wordt over Israël dat uit Egypte komt: 
God koos hen om een speciale natie van priesters te zijn 
om de hele wereld te bereiken. Hij voerde hen uit Egypte 
met al die machtige wonderen, zoals wij ervaren hebben 
toen we in Gods geestelijke natie kwamen. God voerde ons 
uit de wereld, of het zou ons nooit gelukt zijn; onze eigen 
geschiedenis zal ons veroordelen, als we dat vergeten. Dat 
is het waar Deuteronomium 7 over gaat. Een verbond is 
een overeenkomst tussen twee partijen, in dit geval God en 
geestelijk Israël. God zegt: Ik heb u liefgehad of Ik heb mijn 
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verbond gehouden. Als wij ons deel van het verbond houden 
zullen de zegeningen op ons neerdalen.

Let op dat er staat: “Ik heb u liefgehad, zegt de Here.” 
God wil het vreselijkste lot dat ooit Zijn Kerk zal treffen, wat 
betreft het aantal getroffen mensen, bespreken. Maar Hij 
doet het voorafgaan door te zeggen: Ik heb u lief.! Stel Me nu 
op de proef! Hoe zegt God dat heden?

Lees echter hoe Gods Laodicea k inderen Hem 
antwoorden! “Waarin hebt Gij ons liefgehad?” Ze willen 
met rust gelaten worden. Pa, laat me met rust! zou een zoon 
kunnen zeggen als hij een teenager wordt. Vaders die hun 
zonen niet liefhebben laten hen dan met rust. Maar als u 
werkelijk uw zoon lief hebt, zult u hem niet alleen laten.

God antwoordt door te spreken over Jacob en Ezau. 
Ezau en Jacob waren broers, het gaat hier dus over een 
familieverbond. Nadat God hen eraan herinnert hoeveel 
Hij van Ezau en Jacob houdt, zegt Hij dan dat Hij Ezau 
haat. Dat is verbondstaal; het betekent dat het verbond 
verbroken was. Welke vader houdt niet van Zijn eigen 
gezin? “Toch heb Ik Jacob liefgehad, maar Ezau heb Ik 
gehaat; Ik heb zijn bergen tot een woestenij gemaakt en zijn 
erfdeel aan de jakhalzen der woestijn prijsgegeven. Wanneer 
Edom zegt: Wij zijn verwoest, doch wij zullen de puinhopen 
weer opbouwen; Zo zegt de Here der heerscharen: Laten 
dezen bouwen, maar Ik zal afbreken; men zal het noemen: 
gebied der goddeloosheid, en: het volk waarop de Here voor 
eeuwig toornt” (vs.3-4). Ezau bezat het eerstgeboorterecht 
in zijn familie en verkocht het voor een kom soep. De 
Laodiceërs zijn rijk en verrijkt met goederen. Toch verkopen 
zij, ook al hebben zij alle rijkdommen en goederen in de 
wereld, hun erfenis, als zij zich van God afkeren—hun 
prachtige toekomst als eerstelingen—voor een kom soep! 
God zegt het ronduit. Ons boekje Obadja verklaart het 
verschil tussen de Jacobitische en Ezause Laodicea groepen.

Waar vers 3 noemt dat hun erfenis weggelegd is voor 
“de jakhalzen (draken—Statenvertaling) der woestijn”, ook 
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al wordt Satan niet bij name genoemd, daar gaat het over: 
de draken of demonen van de woestijn. Alles wat zij ooit 
doen is vernietigen. Nu hebben zij een greep op Gods 
Kerk en ze zijn die bezig te verwoesten. Dus zal God 
verwoesten wat zij gebouwd hebben. Hij zal het omlaag 
halen! God toornt voor eeuwig op die mensen. En dat is 
in de tegenwoordige tijd—Hij toornt voor eeuwig. 
Dat betekent dat sommigen reeds hun eeuwig leven 
verloren hebben! Jeremia 49:13 zegt dat Edom tot “eeuwige” 
puinhopen zal worden. Dat is een vreselijk einde.

Wat is Gods kennis toch wonderlijk en opwindend. Maar 
als u tegen God rebelleert, dan is het gevaarlijke kennis, 
zoals de heer Armstrong dikwijls zei. Sommige Laodiceërs 
zijn al verleden tijd. Maleachi 1:4, 14; 2:1-4; 4:5-6 spreken 
over de vloek; Maleachi 4:1 spreekt over “wortel noch tak 
overlaten,” of alles verliezen. God waarschuwt door Maleachi 
voor de eeuwige dood!

“Als uw ogen het zien, zult gij zeggen: Groot is de Here, 
ook buiten Israëls gebied” (Maleachi 1:5). Dit gaat over het 
kleine Maleachi overblijfsel, en de Here, onze Echtgenoot zal 
groot gemaakt worden vanaf de grenzen van Israël. Jesaja 
9:6-7 (Statenvertaling) zegt dat de grootheid (of toename—
Strong’s) dezer heerschappij en des vredes zal geen einde zijn.

Als u vandaag uw eerstgeboorterecht voor alle rijkdom 
van de wereld verkoopt, is dat nog niets meer dan een 
kop soep! God heeft Lucifer en de engelen dat zien doen; 
zij waren hierheen gezonden om Zijn regering uit te 
oefenen, en daarna wilde God hen het bestuur over het hele 
universum geven, maar zij faalden. God wil dat wij van hun 
geschiedenis leren. Wat de engelen moesten gaan doen, is 
nu het transcendente potentieel voor de mens. God probeert 
de Ezau Laodiceërs te laten zien wat zij verloren hebben—ze 
zijn bezig het voor eeuwig te verliezen! Het is werkelijk niet 
zo erg om voor alle eeuwigheid te sterven; je bent dan alleen 
maar dood. Sommigen sterven zonder noemenswaardige 
pijn. De pijn ligt in het beseffen wat u gaat verliezen! 
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Gods heerlijkheid zal gaan “vanaf de grenzen van Israël” en 
er zal geen einde aan komen. Realiseert Ezau zich wat hij 
bezig is op te geven? Hij is bezig zijn eerstgeboorterecht te 
verliezen om in de Godfamilie geboren te worden.

“Een zoon eert zijn vader en een knecht zijn heer. Indien 
Ik nu een vader ben, waar is de eerbied voor Mij? en indien 
Ik een heer ben, waar is de vrees voor Mij? … (Maleachi 1:6). 
Denk eraan dat dit alles begon met uw Vader. Hij evalueerde 
analyseerde en bereidde alles voor, misschien zelfs jarenlang, 
voor Hij u zelfs maar riep. Het begon met Hem, en nu geeft 
Hij het allemaal aan u.

k r e u P e l e  o f f e r s

“Gij brengt minderwaardige offerspijze op mijn altaar. 
En dan zegt gij: Waarmee hebben wij U minderwaardig 
behandeld? Doordat gij zegt: Des Heren tafel, zij is 
verachtelijk. Want, wanneer gij een blind dier ten offer 
brengt, is dat niet erg? Wanneer gij een kreupel of ziek 
dier brengt, is dat niet erg? Bied dat eens uw landvoogd 
aan; zal hij welgevallen aan u hebben of u goedgunstig 
gezind zijn? zegt de Here der heerscharen” (vers 7-8). Zij 
offeren God verschrikkelijke offers. Zij zijn nog steeds zeer 

“godsdienstig”; let erop, zij geven nog steeds offers. Maar hun 
offeranden zijn blind, kreupel en ziek! Waar gebeurt dat?

Vers 9: “Welnu, tracht maar God te vermurwen, 
dat Hij ons genadig zij! Uwerzijds [door u, dienaren] 
is zo gehandeld; zal Hij dan iemand van u goedgunstig 
gezind zijn? zegt de Here der heerscharen.” God noemt 
ze speciaal—u, dienaren, dit komt door u! Jezus Christus 
stierf niet voor hen opdat zij kreupele offers aan de grote 
God konden geven! Daarom kwam Hij niet naar de aarde 
en werd wreed behandeld door de mensheid! Beseffen we 
wat we doen als we kreupele, povere, zwakke offers offeren? 
Kunnen wij niet genoeg kracht verzamelen, door gebed, 
studie, vasten en mediteren over Gods Woord, om ons beste 
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aan God te geven? Hij stierf voor ons! We zouden deze 
gelegenheid niet eens gehad hebben als Hij dat niet had 
gedaan. Aan zonde zijn geweldige kosten verbonden. Vat 
deze offers niet licht op. Vat deze godsdienst niet licht op.

“Was er maar iemand onder u,  d ie (om niet–
Statenvertaling) de deuren sloot, opdat gij niet tevergeefs 
mijn altaar zoudt ontsteken! Ik heb geen welgevallen aan u, 
zegt de Here der heerscharen, en in een offer van uw hand 
schep Ik geen behagen” (vers 10). Hier spreekt de Echtgenoot 
tegen de bruid. Dat is wrang als een man zegt dat hij geen 
behagen heeft in zijn vrouw, vanwege het soort leven dat zij 
leidt! Het scheurt hem alleen maar van haar los. Christus lijdt 
vanwege wat er met Zijn vrouw gebeurt! Dit is Zijn bruid die 
zo verschrikkelijk immoreel en opstandig met Hem omgaat.

Wij moeten bij onze Vader blijven, Hem eren en Hem 
altijd trouw zijn! Vers 10 gaat over dienaren die de deuren 
hadden moeten sluiten, die hadden moeten opstaan, toen 
de zaken verkeerd begonnen te lopen! Maar ze deden niets. 
Dus sloot God de deuren, Hij wil zelfs geen offer van hen 
aanvaarden!

g o d s  n a a m  g r o o t  m a k e n

Let nu op vers 11 (Statenvertaling): “Maar van den opgang 
der zon tot haar ondergang, zal Mijn Naam groot zijn onder 
de heidenen; en aan alle plaats zal Mijn Naam reukwerk 
toegebracht worden, en een rein spijsoffer; want Mijn 
Naam zal groot zijn onder de heidenen, zegt de Heere der 
heerscharen.” De woorden “zal zijn” of “zal worden” staan 
alle drie keren cursief gedrukt. Dat betekent dat ze door de 
vertalers zijn toegevoegd. De NBG en de RVS vertaling 
luiden correct: “Want van waar de zon opkomt tot waar zij 
ondergaat, is mijn naam groot onder de volken, allerwege 
wordt mijn naam reukwerk gebracht en een rein spijsoffer, 
want groot is mijn naam onder de volken, zegt de Here der 
heerscharen.”
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Is dat gebeurd? Was er een man die de wereld Gods 
boodschap bracht en de mensen liet zien dat Gods naam 
groot is, en elke natie Gods waarheid aanbood? Dit is al 
gebeurd! En nu is God ontzet over deze dienaren, omdat zij 
dat vernietigen!

God prijst de man die het evangelie over de wereld 
predikte, die een ambassadeur voor de vrede genoemd 
werd, die alles voor de Kerk herstelde. Deze man begon 
humanitaire projecten in veel naties in de wereld. Hij liet 
wereldvermaarde concertseries geven in het Ambassador 
Auditorium in Pasadena. Hij vestigde Ambassador College 
op drie verschillende plaatsen, twee in Amerika en een in 
Engeland.

Koning Leopold van België was zo zeer onder de 
indruk van de campus in Pasadena dat hij die dikwijls 
bezocht. Hij had zo’n hoge dunk van het dienaarschap 
van de heer Armstrong dat hij hem één van de slechts vier 
uurwerken schonk, die gemaakt waren uit de overblijfselen 
van een kanonskogel die werd afgevuurd tijdens de Eerste 
Wereldoorlog. De vader van koning Leopold, koning Albert 
liet de uurwerkomhulsels maken om ze cadeau te geven 
aan de vier mensen waarvan hij voelde dat ze de meest 
betekenisvolle stappen gezet hadden naar wereldvrede. 
Koning Albert schonk drie van de vier uurwerksets, maar 
stierf voor hij een vierde persoon kon vinden waarvan hij 
voelde dat die er goed gekwalificeerd voor was. Koning 
Leopold schonk die aan zijn vriend en “onoff icieel 
ambassadeur voor wereldvrede,” Herbert W. Armstrong.

Dat was indrukwekkend; en God was geïmponeerd! God 
heeft niets dan fantastische lof voor de eindtijd Elia wegens 
het werk dat hij voor Hem deed.

Zie wat er in vers 12 gebeurde: “Maar gij ontheiligt hem 
door te zeggen: De tafel des Heren, zij is minderwaardig, 
en wat zij oplevert, haar spijs, is verachtelijk.” In de laatste 
paar jaren van zijn leven ging de heer Armstrong naar meer 
koningen dan enige andere leider in de wereld. En deze 
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dienaren hebben dat ontwijd en wat heilig is vernietigd. Zij 
hebben het heilige werk van God ontheiligd.

“En dan zegt gij: Zie, wat is het een moeite! Gij haalt er de 
neus voor op …” (vers 13). Vermoeit het doen van Gods werk 
u? Wij kunnen een tijdlang bedroefd zijn door beproevingen 
en testen, maar deze mensen zijn het moe om God te 
gehoorzamen!

Ze zijn afgemat omdat ze niet genoeg bezitten van de 
Geest, de gouden olie, die in hun leven stroomt, en ze zijn 
moe van het gehoorzamen van God. Ze “haalden er de neus 
voor op” betekent dat ze God bespot hebben. Dat vat Hij 
persoonlijk op!

Verder gaand met vers 13: “gij brengt het geroofde, het 
kreupele en het zieke. Als gij dat offer brengt, zou Ik het uit 
uw hand met welgevallen aannemen? zegt de Here.” God 
wil hun offerande niet aannemen omdat ze de spot drijven 
met Maleachi’s Boodschap en Mysterie der Eeuwen. Maar 
ze drijven de spot niet alleen maar met een klein groepje 
mensen, ze hebben een probleem met God! Dat is een 
strijd die ze niet zullen winnen.

Vers 14: “Vervloekt is ook de bedrieger, die in zijn kudde 
een mannelijk dier heeft en die dat wel belooft, maar de 
Here toch een ondeugdelijk dier ten offer brengt! Want een 
groot Koning ben Ik, zegt de Here der heerscharen, en mijn 
naam is geducht onder de volken.” Wie heeft daar voor 
gezorgd? Het boek Openbaring eindelijk onthuld, Wie en Wat 
is het Profetische Beest?, Waar zijn we nu in de profetieën?, 
Mysterie der Eeuwen—dit waren veel gevraagde boeken! 
De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de Profetieën 
werd alleen al uitgedeeld aan meer dan vijf miljoen mensen. 
De heer Armstrong maakte Gods naam geducht onder de 
heidenen. De hele wereld zal aansprakelijk worden gehouden 
voor de kennis die hij verkrijgbaar gemaakt heeft, of ze het 
beseffen of niet.

God vraagt de Laodiceërs: beseft u niet dat Ik een groot 
koning ben? Beseft u niet dat Ik de Heer der heerscharen ben? 
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Wij zijn de familie van God in embryo; wij dienen een groot 
Koning, de Here der heerscharen! Hij zal ons het bestuur 
over het hele universum geven vanuit het hoofdkwartier! 
Kunnen we peilen waarover God spreekt? Dit is een visioen 
dat de Laodiceërs kwijtgeraakt zijn; ze zijn blind. God is 
ontzet over die mensen, omdat ze, toen ze dienaren werden, 
in een ambt verordineerd werden door God, om het werk 
en u te dienen. Zij hadden een speciale relatie met God. Nu 
hebben ze dat terzijde geschoven en doen alsof ze niet weten 
dat God een groot Koning is.

God probeert ons geestelijk uit de omloop van de 
aarde te brengen, zodat we net zo als een raket in het heelal 
opstijgen. En de tragedie is niet dat deze mensen lichamelijk 
willen lijden; de tragedie is dat ze dit gaan verliezen, deze 
grote en ontzagwekkende beloning!

Dit is niet iets dat God wil geven aan mensen die niet het 
beste wat ze hebben willen offeren! Sommigen denken dat ze 
kunnen bidden wanneer ze half slapen. Maar zo’n kreupel 
offer wil God niet. Hij wil het beste van ons. Hij is een 
majesteitelijk Koning, de Here der heerscharen.

God heeft geprobeerd met deze koppige mensen 
te praten. Hij zond een boodschapper om Maleachi’s 
Boodschap te brengen zodat zij hun luisterrijke Koning 
kunnen blijven eren. Als wij deze boodschap niet zenden, 
dan hebben ze geen gelegenheid om dat te doen! En wij 
zouden de Laodiceërs beroven!

Maar velen van hen blijven God tegenspreken: “Vermetel 
zijn uw woorden over Mij, zegt de Here. En dan zegt gij: 
Wat hebben wij dan onder elkander over U gesproken?” 
(Maleachi 3:13). Woorden schijnen hen niet te kunnen 
bereiken; daarom plaatst God hen in de buitenste voorhof, 
waar Hij hen later wil trachten te bereiken, in de grote 
verdrukking.

“Gij zegt: Nutteloos is het God te dienen; wat gewin 
geeft het, dat wij zijn geboden onderhouden en dat wij in 
rouw gaan voor het aangezicht van de Here der heerscharen?” 
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(vers 14). Zij doen Gods werk niet, omdat het nutteloos 
is voor hen. En ze lopen bedrukt rond vanwege dat. Maar 
God wil dat we echte vreugde hebben. Als wij treurig door 
het leven gaan, dan is er iets mis; we gebruiken de Geest 
niet op de manier waarop we dat zouden moeten. We 
zouden meestal op een geestelijke hoogte moeten leven. 
Natuurlijk hebben we beproevingen en worstelen bij tijden 
om depressie te bestrijden, maar de Laodiceërs hebben een 
trieste levenswijze. Ze geven dat zelf toe.

Hoe zou het leven zijn als u totaal toegewijd en 
totaal onderworpen zou zijn aan God? Stel u eens voor 
wat er in uw leven gebeuren zou. Wij zijn zondaren en 
we struikelen en maken fouten. Maar God wil dat we die 
geestelijke buis schoonmaken en die gouden olie laten 
stromen, om de Heilige Geest van God onze levens te laten 
regeren. Laten we alle obstakels die de stroom tegenhouden 
uit de weg ruimen.

g r i j P  H e t  V i s i o e n

Danken we God op de manier waarop we zouden moeten 
voor alles wat Hij ons gegeven heeft? Hij heeft ons alles 
gegeven. Alle openbaring. En Hij heeft ons er meer van 
gegeven, omdat Hij ons wil doen beseffen wat de heer 
Armstrong heeft gedaan. Hij wil dat wij, als Zijn volk, weten 
hoe Hij over de heer Armstrong denkt en over het werk 
dat hij deed onder Gods inspiratie. Hij wil ons inspireren, 
omdat als we werkelijk dit visioen grijpen, wij dat nooit op 
zullen geven.

Vers 12 zegt: “En alle volken zullen u gelukkig prijzen, 
omdat gij een land van welbehagen zijt, zegt de Here der 
heerscharen.” De tijd komt wanneer de wereld zal weten van 
het eerstgeboorterecht en zeggen: Dat is me nogal wat! Jullie 
mensen zijn echt gezegend. Iedereen in de wereld zal naar de 
bruid van Jezus Christus zien en zeggen: u bent werkelijk 
gezegend. En dat omdat er nooit een andere bruid zal zijn in 
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alle eeuwigheid. Vestig daar uw denken op! Geef het niet op 
voor een kommetje soep!

“Dan spreken zij die de Here vrezen, onder elkander, 
ieder tot zijn naaste: De Here bemerkte het toch en hoorde 
het en er werd een gedenkboek voor zijn aangezicht 
geschreven, ten goede van hen die de Here vrezen en zijn 
naam in ere houden” (vers 16). De ware uitverkorenen 
mediteren over Gods bestuur. Deze mensen spreken vaak 
met elkaar en God hoort dat. Hij ziet die blije, vriendelijke 
mensen met elkaar spreken en elkaar helpen in hun 
beproevingen. Zij vrezen God, net zoals Levi.

Als wij op de deur van de Laodiceërs kloppen en deze 
boodschap aan hen en aan de wereld brengen, dan zal 
God ons doen zitten op de troon van Zijn hoofdkwartier 
(Openbaring 3:20-21). Als wij overwinnen zoals Christus 
overwon, zal hij ons deze beloning geven. Dat is een 
gelegenheid voor alle eeuwigheid van onze Echtgenoot! 
Christus nodigt Zijn bruid persoonlijk uit om op het 
hoofdkwartier te zitten, waar de Laodiceërs niet mogen 
zitten. De meesten van Gods mensen hebben niet 
overwonnen, maar toch doet God u deze belofte.

Wat een inspirerende toekomst! Wat een beloning voor 
die weinige getrouwen die gewillig zijn om het werk van 
onze Echtgenoot in deze eindtijd te doen!
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De hoop van 
het evangelie

9

Het is een droeve tijd voor Gods Kerk 
vandaag. Door de Laodicese rebellie 
is de geestelijke doodsstank overal om 

ons heen. God zegt dat mensen geestelijk sterven in deze eind-
tijd (2 Thessalonicenzen 2). De meesten van Gods eigen volk 
weigeren Gods familie visioen uit te dragen. Zij hebben de visie, 
de hoop van het evangelie verloren. “Indien openbaring (visie) 
ontbreekt, verwildert het volk …” (Spreuken 29:18).

De Apostel Paulus gaf ons, toen hij het Laodicea 
probleem behandelde in de eerste eeuw, een manier om ons 
ervan te verzekeren dat we niet weggevoerd worden van 
de geestelijke visie die God ons geeft. “Indien gij slechts 
wel gegrond en standvastig blijft in het geloof en u niet laat 
afbrengen van de hoop van het evangelie, dat gij gehoord 
hebt en dat verkondigd is in de ganse schepping onder de 
hemel, en waarvan ik, Paulus, een dienaar geworden ben” 
(Kolossenzen 1:23).

Het evangelie is het goede nieuws van de komende 
Godfamilie die het bestuur van God uitoefent in de 
wonderbare Wereld van Morgen. Wij moeten gegrond 
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en geworteld zijn in de hoop van die toekomst—de hoop 
van de familie van God.

Paulus zei dat alle Colossenzen en Laodiceërs in de 
eerste eeuw dit evangelie hoorden. Hij zei dat ze ervoor 
verantwoordelijk gehouden zouden worden. Ook wij hebben 
het gehoord. Dit is gevaarlijke kennis. We kunnen niet 
weglopen en doen alsof het niet gebeurd is, zoals Gods 
eindtijd Laodicea Kerk dat probeert te doen. God houdt ons 
voor ieder woord verantwoordelijk.

H e t  m y s t e r i e  d a t 
e e u w e n l a n g  V e r B o r g e n  wa s

“Het geheimenis, dat eeuwen en geslachten lang verborgen 
is geweest, maar thans geopenbaard aan zijn heiligen” (vers 
26). Een mysterie was eeuwenlang verborgen voor de wereld. 
De wereld begrijpt het niet; ze begrijpen niet wat Paulus 
de Christenen van de eerste eeuw onderwees, het mysterie 
waarover wij vandaag spreken. Er is slechts één boek dat het 
geheimenis van God werkelijk verklaart. En wie verkondigt 
dat mysterie? Wie heeft dat mysterie zelfs echt nodig? Het 
werd “geopenbaard aan Zijn heiligen.”

Waar kwam die boodschap vandaan? De heer 
Armstrong zei over Mysterie der Eeuwen: “Eigenlijk voel 
ik dat ik het zelf niet heb geschreven.” Het was God Zelf 
die het mysterie aan Zijn volk duidelijk maakte. Waarom 
maakte Hij het ons duidelijk? Opdat we een flinke voorraad 
van dat boek in onze garage konden hebben? God heeft het 
antwoord op die vragen.

Paulus sprak over dit mysterie terwijl hij in de gevan-
genis zat. In die tijd waren er dienaren bezig de meesten 
van Gods volk van de waarheid af te keren, precies zoals zij 
heden gedaan hebben. Begrijp toch wat voor een tragedie 
dit is: Dit geheimenis is eeuwenlang verborgen geweest! 6000 
jaar heeft de mens het niet begrepen. Dat wij het geopen-
baard hebben gekregen en het begrijpen, is volkomen uniek! 
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In deze boze wereld heeft God ons de meest roemrijke 
openbaring gegeven—de diepste openbaring die een mens 
kan begrijpen. Het kwam niet van Herbert W. Armstrong. 
Het kwam uit de kosmos, van achter de sterren en 
melkwegstelsels! (En toch, als Gods mensen het begrijpen, 
laten zovelen van hen Satan het van hen afpakken. Ze 
hebben er niet genoeg voor over om ervoor te vechten.)

De mensen hebben dit mysterie alle eeuwen door of 
generaties terug tot Adam en Eva, niet begrepen. Spoedig 
echter zullen ze het allemaal begrijpen. God heeft het ons 
zo geopenbaard dat we het hen kunnen onderwijzen—
nu en in de toekomst.

Let eens op vers 27: “Hun heeft God willen bekend-
maken, hoe rijk de heerlijkheid van dit geheimenis is onder 
de heidenen: Christus onder u, de hoop der heerlijkheid.” 
God maakt het mysterie aan Zijn heiligen duidelijk, 
aldus maakt Hij het dan bekend onder de heidenen! 
Geestelijk betekent dat aan de hele wereld.

Herbert Armstrong had de opdracht gekregen “om 
met Mysterie der Eeuwen “het grootst mogelijke publiek” 
te bereiken! God droeg ons op dat doel, nadat de heer 
Armstrong gestorven was, af te maken.

Dit is een grote profetie over ons werk, zelfs in deze eind-
tijd. Omdat de Laodiceërs zich van dit mysterie afkeerden, 
maken wij het aan de heidenen bekend. Zij die het bekend 
maken zijn de enigen die werkelijk begrijpen wat God hen 
beveelt te doen.

Deze taak zal voortduren tot in de Wereld van Morgen, 
waar Mysterie der Eeuwen door Herbert W. Armstrong een 
groot leerboek in alle educatieve instellingen zal zijn. Elke 
keer als dit mysterie in het verleden werd onthuld, wilde 
God dat Zijn ware uitverkorenen het aan de heidenen bekend 
maakten. Daarom openbaart God het. Hij openbaart het 
niet opdat we hier heerlijk kunnen zitten en ernaar kijken 
of er zelf van genieten. Het is voor de hele wereld! God wil 
de hele wereld in Zijn familie brengen. Hij doet dit werk niet 
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allemaal voor niets! Hij gaf ons het mysterie en zegt dat we 
het gehoord hebben, dus zijn wij verantwoordelijk. Wij zijn 
verantwoordelijk voor heel wat kennis! Daar kunnen 
we niet onderuit komen! Wij zijn verantwoordelijk voor het 
brengen van de boodschap, of ons bloed komt op ons hoofd. 
Spoedig zal de hele wereld ons klaslokaal zijn om Mysterie 
der Eeuwen te onderwijzen. Wat zal dat een verantwoorde-
lijkheid zijn.

Degenen van ons die deze boodschap vandaag onder-
steunen hebben een speciale visie, die de meesten van Gods 
volk tot hun eigen schande niet hebben.

Hoe velen van de Laodiceërs zouden voor Mysterie 
der Eeuwen in het gerechtshof vechten? Paulus zat in de 
gevangenis omdat hij deze boodschap predikte! Hij zat 
in de gevangenis en probeerde Gods volk te inspireren en 
te bemoedigen aangaande het grote mysterie dat de mens 
eeuwenlang niet geweten heeft!

Nu heeft de Filadelfia Kerk van God het. De Laodiceërs 
zijn zo beduusd, zo dwaas, zo opstandig; zij laten Satan het 
van hen afnemen. Al zouden ze alleen maar opstaan en die 
boodschap liefhebben, dan zou niemand het van hen weg 
kunnen nemen. En zolang er een werk gedaan moet worden, 
zullen we ervoor strijden om Mysterie der Eeuwen gratis te 
kunnen verstrekken. Als er mensen tegen ons vechten, dan 
vechten ze tegen de grote Schepper God! Daar zullen ze een 
zware prijs voor moeten betalen.

De Colossenzen in de eerste eeuw vochten samen met 
Paulus, de Laodiceërs vochten tegen hem. Zo is het vandaag 
ook. De Filadelfiërs vechten voor wat de heer Armstrong ons 
leerde, terwijl de Laodiceërs of niets doen, of ertegen vechten.

Onze houding ten opzichte van Mysterie der Eeuwen 
onthult veel over onze bekering. Het onthult veel over u. Wij 
hebben allemaal het geheimenis gehoord. Niemand kan zich 
vasthouden aan Gods openbaring, als hij niet opstaat en 
vecht zoals iedere zoon behoort te strijden voor Zijn vader. 
Laat u niet voor de gek houden: God zal de vijanden het 
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van u laten wegnemen als u het niet liefheeft! En wij zullen 
geestelijk sterven als we deze waarheid niet liefhebben.

Jezus Christus wil geen bruid die zegt: Mysterie der 
Eeuwen—het is me om het even. Nee, Hij wil een bruid 
die zegt: het enige wat we moeten doen is het nemen, het 
uitdragen, en verkondigen aan alle heidenen, omdat dat mijn 
taak is: de hele wereld binnen te halen.

Hoeveel geeft u werkelijk om Mysterie der Eeuwen? Hoe 
graag wilt u het verkondigen en deze verrukking aan de 
wereld geven? Dit is voor de hele wereld verborgen geweest 
gedurende alle eeuwen! We moeten dit onder de volken 
bekend maken. Dit is in principe van toepassing op alle 
literatuur van de heer Armstrong. God beveelt en wij maken 
het heel de wereld bekend, om hen een kans te geven om 
God te kennen en te weten waarover dit mysterie gaat! Het 
is “Christus in u, de hoop der heerlijkheid.” Als Christus 
in ons leeft zullen we Zijn waarheid liefhebben en 
ervoor strijden.

Christus in u is de hoop der heerlijkheid! Hoeveel leeft 
Christus in u? Wel, hoeveel hoop heeft u? Wij moeten van 
hoop vervuld worden. We hebben allemaal meer nodig. We 
leven in een wereld die steeds hopelozer wordt naarmate 
de tijd verstrijkt. Deze wereld heeft hoop nodig, en er is 
slechts één hoop: “Christus in u, de hoop der heerlijkheid.” 
Wij moeten denken als Christus. Hoeveel van uw denken is 
onderworpen aan Hem? (2 Korintiërs 10:5). Daar moeten we 
allemaal in groeien.

Wij zijn Gods familie in embryo. Wat een visioen! 
Jezus Christus stierf voor deze wereld en God gaf Zijn enig-
geboren Zoon om hen deze hoop te brengen, om het onge-
looflijke potentieel van de mens te ontwikkelen.

i e d e r  m e n s

“Hem verkondigen wij, wanneer wij ieder mens terechtwijzen 
en ieder mens onderrichten in alle wijsheid, om ieder mens 
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in Christus volmaakt te doen zijn” (Kolossenzen 1:28). Is uw 
doel nummer één om ieder mens te helpen zich volmaakt 
aan Christus te presenteren?

Dit vers stelt Gods werk voor als te gebeuren in een 
bepaalde volgorde. Ten eerste zegt het dat wij prediken, dat 
betekent duidelijk en openlijk of luid te verklaren. De heer 
Armstrong deed dat als een getuige voor de wereld. Dan 
wordt er gezegd dat wij waarschuwen; dat doen we in deze 
fase van het werk: de wereld waarschuwen. Natuurlijk zullen 
deze dingen ook wel samenvallen. Maar wij hebben ze hier 
in deze volgorde.

Na de prediking en de waarschuwing, onderwijzen 
we ieder mens, zo de wereld binnenhalend, man voor man, 
vrouw voor vrouw, kind voor kind.

Dit is Gods familievisioen voor de toekomst. Op een dag 
zullen we iedereen bereiken! Dat moet één voor één gedaan 
worden. Hier komt u in beeld. U zult raad geven, onder-
wijzen en mensen leiden in de ideale Wereld van Morgen. 
U zult hen ook waarschuwen wanneer ze de verkeerde kant 
opgaan. U zult hen heel duidelijk onderwijzen over het 
mysterie van God: het visioen van de Godfamilie, of het 
evangelie.

Wij zullen waarschuwen en onderwijzen totdat ieder 
mens onderwezen is. En dan zullen we dat programma naar 
buiten brengen in het universum. Wat is dit een prachtig 
visioen! Hoe kunnen we zo’n visie verloren laten gaan? Wij 
worden zonen van God genoemd! Wat een roeping heeft 
God ons gegeven. Wat een profetisch plan openbaart God 
hier in Colossenzen!

w e r k e n  Va n u i t  d e  g e Va n g e n i s

“Hiervoor span ik mij ook in, onder zware strijd, naar zijn 
werking, die in mij werkt met kracht” (vers 29). Paulus 
werkte vanuit de gevangenis. Toen Paulus’ tegenstanders hem 
in de gevangenis hadden geworpen, dachten ze vast en zeker 
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dat ze hem eindelijk tot zwijgen gebracht hadden. Maar wat 
hadden ze het mis! Hij werkte nog harder! Waarom? Omdat 
hij wist dat het Gods volk zou opwekken. Zij wisten wie 
Paulus was. En zij werkten zo hard ze konden voor het werk 
van God, terwijl Paulus ingesloten zat.

Het onderwijzen van Mysterie der Eeuwen deed 
Paulus in de gevangenis belanden. Kunt u zich dat 
indenken? Zijn geschriften werden gecanoniseerd om een 
flink deel uit te maken van de Bijbel—14 boeken. Een groot 
deel van die brieven kwam rechtstreeks uit de gevangenis. 
Paulus wist iets wat de wereld niet wist. Hoewel hij in de 
gevangenis zat, wist hij dat deze boodschap veel verder 
dan deze aarde zou gaan. Lichamelijk zat hij gevangen, 
maar geestelijk niet.

Het feit dat Paulus een veroordeelde was onthult heel veel 
over deze wereld. Ze begrepen niet echt wat ze met Paulus 
deden. Er komt evenwel een dag dat zij veroordeeld zullen 
worden en het zien. Plotseling zal deze hoop in hun geest tot 
leven komen en ze zullen geïnspireerd, ontroerd en aange-
spoord worden! Ongetwijfeld zullen ze veel tranen storten; 
vooral zij die Paulus ingesloten en later gedood hadden. 
Zo zijn er vandaag ook veel Laodiceërs die rijkelijk tranen 
zullen storten over wat ze over de heer Armstrong hebben 
gezegd—als ze zich bekeren en in Gods familie komen.

“Want ik stel er prijs op, dat gij weet, hoe zware strijd 
ik te voeren heb voor u, en voor hen, die te Laodicea zijn 
en voor allen, die mijn aangezicht niet hebben gezien in het 
vlees” (Kolossenzen 2:1). Waarover had Paulus een grote 
strijd? Over het mysterie der eeuwen! Het was een strijd met 
Gods eigen volk. Terwijl Paulus in de gevangenis zat, waren er 
dienaren buiten die Gods grote apostel verraadden, tot ketterij 
vervielen en zeiden dat hij totaal van het geloof afgevallen was.

Wij wonnen ons eerste rechtsgeding over Mysterie der 
Eeuwen en de Wereldwijde Kerk van God ging er tegen in 
beroep. Toen gingen wij in beroep bij het Amerikaanse 
Opperste Gerechtshof. Als Paulus de strijd vanuit de gevan-
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genis voerde, dan kunnen wij zeker voor het gerechtshof 
blijven vechten. God zegt dat dit werk gedaan moet worden; 
deze wereld moet gewaarschuwd worden.

De tragedie van de Kerk in de eerste eeuw, en de tragedie 
van de Kerk vandaag is deze: Al het vuile werk werd van 
binnenuit gedaan. Zoals bij Paulus in de eerste eeuw, werd 
ook het werk van de heer Armstrong bespot. Er zijn veel 
verschrikkelijke dingen over de heer Armstrong verteld. Wie 
zit achter dat alles?

De trouwe Colossenzen werkten samen met Paulus, en 
wij moeten voor de waarheid werken die God aan de heer 
Armstrong openbaarde. Als wij Christus in ons laten leven, 
weerkaatsen wij die heerlijkheid. We kunnen niet in opstand 
komen tegen dat mysterie, of zelfs maar neutraal blijven. We 
kunnen niet zeggen: Ik geloof niet dat we in rechtszaken in 
deze wereld verwikkeld moeten raken. Wat zegt God? Wat 
hebben wij gehoord?

Dit is geen makkelijke boodschap om naast ons neer 
te leggen. Zoals de heer Armstrong herhaaldelijk zei: dit 
is gevaarlijke kennis. Openbaart het feit dat 95 
procent van Gods volk geestelijk aan het sterven is 
niet hoe gevaarlijk? Toch moeten we er naar hongeren en 
dorsten, en hard werken om het te bemachtigen. Uw inspan-
ningen zullen rijkelijk beloond worden.

g e e s t e l i j k e  r i j k d o m

“Opdat hun harten vertroost mogen worden, en zij samen-
gevoegd zijn in de liefde, en dat tot allen rijkdom der 
volle verzekerdheid des verstands, tot kennis der verbor-
genheid van God en den Vader, en van Christus” (vs.2–
Statenvertaling). Het mysterie heeft te maken met God 
de Vader en Christus en de familie van God. Het gaat 
over uw geboren worden in die familie.

De Laodiceërs eren hun Vader niet. Als ze alleen maar 
Mysterie der Eeuwen met ons zouden brengen, zouden zij 
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hun Vader en hun Echtgenoot eren, de hele Godfamilie. Zij 
zouden al deze rijkdommen bezitten. Maar ze zijn verwik-
keld in aardse zaken, ze zijn rijk en verrijkt met goederen, 
of dingen (Openbaring 3:17). Ze weten niet meer wat ware 
geestelijke rijkdom is.

Paulus sprak over hoe rijk hij was, terwijl hij in de 
gevangenis zat. Hij had een geweldig visioen. Zou u zo 
inspirerend kunnen zijn als u in de gevangenis zat? Het 
is makkelijk deze woorden te lezen. Maar kunnen we ons 
Paulus’ pijn indenken en voelen? Deze ervaring had hij 
werkelijk! We moeten bereid zijn voor wat God ons ook 
maar laat ervaren. Hoe reëel is het feit voor u dat u tot de 
familie van God in embryo behoort? Net zo reëel als het 
voor Paulus was?

“Dit zeg ik, opdat niemand u met drogredenen misleide” 
(Kolossenzen 2:4). Er is altijd wel iemand in de buurt die 
weet hoe hij woorden bedrieglijk moet gebruiken. Alleen de 
ware uitverkorenen zullen niet door drogredenen bij God 
vandaan gevoerd worden. “Nu gij Christus Jezus, de Here, 
aanvaard hebt, wandelt in Hem, geworteld en dan opge-
bouwd wordend in Hem, bevestigd wordend in het geloof, 
zoals u geleerd is, overvloeiende in dankzegging” (vers 6-7). 
Wordt zo diep geworteld en bevestigd in dit roemrijke visioen, 
dat niemand u ooit kan verleiden. Dat is het wat u deel laat 
uitmaken van ware uitverkorenen! U bent als een reusachtige 
eik met diepgaande wortels, die geen storm omgooien kan.

Ik geloof dat dit het onderwerp is waarin we 
vandaag het zwakst zijn in de Filadelfia Kerk van 
God—het visioen van de Godfamilie .

Wij zijn de familie van God. En wij behoren een liefde te 
bezitten waarvan de wereld geen weet heeft. Wij moeten een 
grote passie en een groot verlangen hebben om met deze visie 
vervuld te worden, om er dieper in geworteld te worden. Er 
verschijnen stormen aan de horizon. Zulke stormen als de 
wereld nooit eerder gezien heeft. Wanneer de dingen al te erg 
worden, weten we dat God Zijn ware uitverkorenen naar een 

173

D e  h o o p  v a n  h e t  e v a n g e l i e



plaats van veiligheid zal brengen om beschermd te worden, maar 
we moeten in staat zijn de beproevingen ervoor te doorstaan.

Onze gezinnen en huwelijken weerspiegelen hoe 
goed we deze visie begrijpen. Als beide partijen in een 
huwelijk dit begrijpen, moeten ze het gelukkigste huwelijk 
aller tijden hebben! Beiden moeten zij erin gegrond zijn, 
want er zijn er twee voor nodig om in een huwelijk en in een 
gezin te werken om zeker te maken dat Gods visie wordt 
gereflecteerd.

“Ziet toe, dat niemand u medeslepe door zijn wijsbe-
geerte en door ijdel bedrog in overeenstemming met de 
overlevering der mensen, met de wereldgeesten en niet 
met Christus” (vers 8). “Wereldgeesten” betekent heersende 
geesten van het universum. Satan bedriegt zo dikwijls door 
mensen die een grote, filosofische, geleerde presentatie 
gebruiken om mensen te verleiden. Zo bedriegt hij de 
Laodiceërs. Aan hen was geopenbaard wat gedurende de hele 
geschiedenis van de mens een mysterie geweest was, en toch 
zijn ze meer geïnteresseerd in filosofie en psychologie! De 
heersende geesten van het universum hebben hen te pakken. 
God zal daar spoedig een einde aan maken!

“En het Hoofd niet behoudende (of: terwijl hij zich niet 
vasthoudt aan het Hoofd), uit hetwelk het gehele lichaam, 
door de samenvoegselen en samenbindingen voorzien en 
samengevoegd zijnde, opwast met goddelijke wasdom” (vers 
19–Statenvertaling). Zorg dat u een sterke greep krijgt op het 
Hoofd—Jezus Christus. Hij is het Hoofd van de Filadelfia 
Kerk van God. Hij zou ook het Hoofd van de Laodiceërs 
moeten zijn. Wij klemmen ons vast aan het Hoofd, zodat we 

“aaneengeweven” kunnen worden. We zijn allemaal familie—
allen aaneengeweven in één familie door Christus.

e e n  d e u r  V o o r  o n s  w o o r d

“Volhardt in het gebed, weest daarbij waakzaam en dankt 
en bidt tevens voor ons, dat God een deur voor ons woord 
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opene, om te spreken van het geheimenis van Christus, ter 
wille waarvan ik ook gevangen zit” (Kolossenzen 4:2-3). 
Hoe inspirerend! Paulus zegt dat hij in de gevangenis zat 
voor het verkondigen van dit mysterie—en tegelijk vroeg 
hij God om een deur te openen opdat dit mysterie nog meer 
geproclameerd mocht worden! Deze grote man Gods zat 
in de gevangenis en zijn dringendste verzoek aan het 
volk van God was te bidden voor een open deur zodat ze dit 
geheimenis aan de wereld konden verkondigen.

Wat zegt u van zo’n moed? En van een positieve houding 
in een beproeving? Paulus zag iets met een passie die weinig 
mensen ooit gezien hebben. Desalniettemin was hij een 
mens. Hij vroeg hen aan zijn gevangenschap te denken (vers 
18), om hem in hun gebeden te houden.

Misschien deed Paulus een groter werk in de gevangenis, 
dan hij buiten de gevangenis gedaan zou hebben, omdat het 
zoveel mensen aanporde, wat de Kerk meer kracht gaf. Er 
was een reden waarom God dit deed. Soms gaat God tot het 
uiterste om Zijn volk aan te zetten, omdat ze Zijn familie 
zijn. Zij zijn de echte elite van deze aarde. De meesten van 
Gods familie hebben dat vandaag vergeten!

Evenals Paulus in de gevangenis, moeten wij overwinnen 
en zelfs meer doen naarmate de tijden moeilijker worden. 
Als wij verflauwen in deze strijd, dan zullen onze beproe-
vingen ons beginnen vast te zetten. Het is het visioen van het 
doen van Gods werk dat ons in staat stelt sterker te worden 
onder de beproevingen die in deze wereld over ons komen.

Dit is de beloning die we niet wil len vergeten. 
Colossenzen 3:4 zegt: “Wanneer Christus verschijnt, die ons 
leven is, zult ook gij met Hem verschijnen in heerlijkheid.” 
Wij zullen eens met God verschijnen in glorie. Dat is geen 
geringe beloning. Denk en bid daar over.

H e t  w r e e d s t e  e i n d e

Zoals we in het laatste hoofdstuk zagen, begint het boek 
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Maleachi met het spreken over een ernstig familiedispuut 
dat in een tragedie eindigt. Het is waarschijnlijk het droefste 
begin van een boek in de Bijbel. Let op het einde.

“Zie, Ik zend u de profeet Elia, voordat de grote en 
geduchte dag des Heren komt. Hij zal het hart der vaderen 
terugvoeren tot de kinderen en het hart der kinderen tot hun 
vaderen, opdat Ik niet kome en het land treffe met de ban” 
(Maleachi 4:5-6). Dit spreekt over eeuwig leven dat verloren 
gaat in deze eindtijd. (Schrijf voor een gratis exemplaar van 
Maleachi’s Boodschap voor nadere uitleg.) Hij spreekt over 
veel dienaren die hun eeuwig leven zullen verliezen. Zo 
eindigt het boek.

Let op: Waarom zullen de Laodiceërs alles verliezen? 
Wel, deze verzen spreken over het hart der vaderen terug-
voeren tot de kinderen en het hart der kinderen tot hun 
vaderen. De Laodiceërs zullen voor eeuwig sterven, 
omdat ze het visioen van de Godfamilie kwijtraakten!

Dit is een harde boodschap om te slikken. Wij moeten 
de Laodiceërs waarschuwen hoe desastreus hun einde zal 
zijn, zowel lichamelijk als geestelijk, als zij zich niet bekeren. 
Het behoeft niet zo bitter te zijn! God heeft het allemaal voor 
ons neergelegd!

“Gedenkt de wet van Mozes, mijn knecht, die Ik hem op 
Horeb geboden heb voor gans Israël, (met de–KJV) inzet-
tingen en verordeningen” (vers 4). Gedenkt de wet. Breng 
de rechten of verordeningen in die vergelijking; er zijn 
verordeningen gemaakt in elk tijdperk. Dat betekent dus 
dat u Gods regering en de wet der liefde moet hebben, 
wilt u het mysterie hebben.

Wie onderwees ons de wet? Wie onderwees ons de rege-
ring? Wij moeten gedenken, het ons herinneren. Ik kan geen 
enkele grote verordening van de heer Armstrong bedenken 
die de Filadelfia Kerk van God veranderd heeft, sedert 
zijn dood in 1986. Natuurlijk zijn er nieuwe verordeningen 
gebouwd op de oude. We moeten ons allemaal onderwerpen 
aan deze wonderbare wet en deze regering van liefde, die 

176

d e  g o d f a m i l i e  v i s i e



het voor God mogelijk maakt om ons met geestelijk manna 
te voeden. Dat is de enige manier om het geestelijke brood 
te krijgen. De enige manier. Dit moeten we dieper dan iets 
anders begrijpen.

d e  f a m i l i e n a a m

“Dan spreken zij die de Here vrezen, onder elkander, ieder 
tot zijn naaste: De Here bemerkte het toch en hoorde het en 
er werd een gedenkboek voor zijn aangezicht geschreven, 
ten goede van hen die de Here vrezen en zijn naam in ere 
houden” (Maleachi 3:16). Welke naam is dat? Het is Elohim, 
de familienaam. De ware uitverkorenen hielden Gods fami-
lienaam in ere.

“Zij zullen Mij ten (een–Statenvertaling) eigendom [beter 
vertaald: een speciaal bezit, of familie] zijn, zegt de Here 
der heerscharen, op de dag die Ik bereiden zal. En Ik zal 
hen sparen, zoals iemand zijn zoon spaart, die hem dient” 
(vers 17). God herinnert ons aan Zijn familie, wanneer Hij 
Zichzelf vergelijkt met een man die zijn zoon spaart. Hij 
zal Zijn familie beschermen voor wat er over de aarde gaat 
komen. De Schrift profeteert evenwel dat er een nucleaire 
verdrukking nodig is om de meerderheid van Gods volk 
wakker te schudden, omdat ze Gods wet en Zijn regering van 
liefde nu niet willen aannemen.

Alles wordt gebouwd op het fundament van dit visioen 
van de Godfamilie. Dat visioen maakt scheiding tussen de 
Filadelfiërs en de Laodiceërs. De Laodiceërs vandaag zijn 
zonen, ja, maar rebellerende zonen. De Filadelfiërs zijn die 
zonen in wie God een behagen heeft.

In Openbaring 3 spreekt Christus rechtstreeks tot 
de Laodiceërs: “En schrijf aan de engel der gemeente te 
Laodicea: Dit zegt de Amen, de getrouwe en waarachtige 
getuige, het begin der schepping Gods: … Omdat gij zegt: 
Ik ben rijk en ik heb mij verrijkt en heb aan niets gebrek, en 
gij weet niet, dat gij zijt de ellendige en jammerlijke en arme 

177

D e  h o o p  v a n  h e t  e v a n g e l i e



en blinde en naakte, raad Ik u aan van Mij te kopen goud, 
dat in het vuur gelouterd is, opdat gij rijk moogt worden, en 
witte klederen, opdat gij die aandoet en de schande uwer 
naaktheid niet zichtbaar worde; en ogenzalf om uw oogleden 
te bestrijken, opdat gij zien moogt” (vers 14, 17-18). Christus 
zegt dat sommigen van Gods volk stekeblind zijn—een 
verachtelijke geestelijke conditie. Hij spreekt over de tijd 
waarin u en ik nu leven.

“Zie, Ik sta aan de deur en Ik klop. Indien iemand naar 
mijn stem hoort en de deur opent, Ik zal bij hem binnen-
komen en maaltijd met hem houden en hij met Mij” (vers 20). 
Dit gaat over het eten van geestelijk voedsel. Christus wil 
dineren aan dezelfde tafel als Zijn geestelijke familie!

“Wie overwint, hem zal Ik geven met Mij te zitten op 
mijn troon, gelijk ook Ik heb overwonnen en gezeten ben 
met mijn Vader op zijn troon” (vers 21). Christus brengt hier 
Zijn Vader ter sprake, omdat het grootste probleem van de 
Laodiceërs is dat zij hun verstand gericht hebben op dingen, 
los van God, hun Vader. Hun geestelijke vader, het fysieke 
hoofd van Gods Kerk, de heer Armstrong, leefde 28 jaar lang 
in de bitterste armoede, gedurende welke tijd hij zei dat hij 
en zijn vrouw nooit tevoren geestelijk zo rijk waren geweest. 
Wat kreeg hij een zware beproevingen te verduren. Maar hij 
had de visie van de Godfamilie. Hij zag de Vader. Hij was 
ontroerd en geprikkeld Hem te kennen en te weten dat hij 
een zoon van God genoemd mocht worden!

Wij zijn zonen van God! De God achter de melkwegstel-
sels, die het universum schiep—Hij is de God die ons Zijn 
zonen noemt!

Wij moeten dit visioen dieper begrijpen, en dan zullen 
we meer geïnspireerd worden door God dan ooit tevoren. 

“Wie een oor heeft, die hore, wat de Geest tot de gemeenten 
zegt” (vers 22).
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